
Úvodní obrázek



 

 

Titulní list 
 

 

 

 

ROZHOVORY  

S 

PÁNEM JEŽÍŠEM KRISTEM 

 BOŽÍ RODINOU 

 

 

 
NAPSAL 

Michal Rafael 

2018 - 2025



 

-i- 

Obsah 

OBSAH 

 

OBSAH ................................................................................................................... i 

Rozhovor 1 ............................................................................................................ 1 

O BOŽÍ MISI, SMYSLU EXISTENCE A ŽIVOTNÍ CESTĚ 

Rozhovor 2 ............................................................................................................ 9 

MISE BOŽÍ RODINY V ANGLII A DALŠÍ ODHALENÉ SKUTEČNOSTI 

 



 

-1- 

Rozhovor 1 

PRVNÍ ROZHOVOR 

 

O BOŽÍ MISI, SMYSLU EXISTENCE A ŽIVOTNÍ CESTĚ 

  

Byl jsem požádán, abych zpracoval rozhovor s Pánem Ježíšem Kristem, který je 

tentokrát veřejný a určený našim přátelům a spolupracovníkům Boží Rodiny. 

Zaměřuje se zejména na téma Boží mise, dotýká se filozofických otázek o 

smyslu existence a zabývá se též duchovní metafyzikou naší životní cesty. 

Michal Rafael: Jak je na tom vůbec naše Mise v tomto čase (květen 2018)? 

Pán Ježíš Kristus: Mise Boží Rodiny se přesunula do přechodného období, kdy 

dochází k procesu ukončování přípravy na přesun do nových podmínek 5. 

dimenze. Během dubna a května 2018 došlo k převibrování ducha a duše 

několika připravených spolupracovníků, kteří v konečném kroku převibrují i 

fyzicky na Novou Zemi brzy poté, co tuto realitu opustí moje přímá inkarnace 

Jana. Toto období je charakteristické častějšími vibračními výkyvy, kdy jsou 

mnozí schopni cítit lásku, motivaci pokračovat dál a jsou udržováni v nadhledu, 

zatímco poté přichází dočasný pád v podobě útoků negativních entit, vysílajících 

do vašich srdcí hrubovibrační energie, jež při střetu s vaší pozitivní přirozeností 

vytvářejí v nitru nepříjemný druh jakéhosi „pnutí.“ 

Michal Rafael: Proč dovoluješ neustálé zlepšování a pak zhoršování těchto 

stavů? 

Pán Ježíš Kristus: Před vaší inkarnací jsem s vámi probral každý detail 

vašeho života. Mezi čtyřma očima jsme prodiskutovali vše, co chcete zažít, do 

jakých situací se dostanete a jaké budete mít podmínky pro plnění poslání. 

Nikomu jsem neslíbil, že bytí na planetě Nula bude jednoduché, avšak 

každému, kdo je klíčovým účastníkem Mise Boží Rodiny, jsem slíbil, že všechny 

nastavené překážky zvládne a pokaždé, kdy zakopne, může počítat s mojí 

pomocnou rukou, která jej zvedne z prachu země a pomůže mu pokračovat až do 

vytouženého cíle. To, že se u mnohých spolupracovníků stále opakují stavy 

zlepšování a zhoršování, je kromě jiného součást prokazování důvěry v dokonalý 

boží plán, v němž i přes náročnost a někdy i absurdnost toho, co se kolem vás a 

ve vás děje, dokazujete obrovskou vytrvalost a pevnou víru. Jaký smysl by mělo 

posílat vás sem bez slibu, že vás vždy podržím? Nikdy bych nedopustil, aby 

jedny z nejvyspělejších a nejodolnějších bytostí Multivesmíru, jimiž je tvořeno 

jádro našeho týmu, byly vydány napospas Pseudotvůrcům. Pokud by došlo k 

pádu některého z mých představitelů inkarnovaného zde ve 3D, kteří jsou 

nedílně spojeni s Boží Rodinou, znamenalo by to dílčí vítězství negativního 

stavu. Negativní stav ale nikdy nemůže trvale uspět. Z celkového pohledu
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neustále dochází k jeho úpadku ve prospěch Pravého Stvoření, a přestože na 

této planetě musí nakrátko vyhrát, už nikdy neobnoví své panství, jež se 

každým okamžikem neustále zmenšuje. Až vyčerpá svůj potenciál, jímž je 

prozatím udržován v chodu, bude moci být zcela odstraněn a plnost pravého 

života pozitivního stavu konečně zavládne. Co se týče agentů a přisluhovačů 

Pseudotvůrců, kteří se od nás z různých důvodů v minulosti odvrátili, i jejich 

pohnutky a činy spadají do konceptu univerzálního božího plánu, o němž za 

chvíli budu hovořit. 

Michal Rafael: Jak je to tedy s naším osobním plánem, s nímž se vtělujeme na 

tuto planetu? Víme vždy do detailů, do čeho jdeme? 

Pán Ježíš Kristus: Ano. Ať už se jedná o jedince z pozitivního či negativního 

stavu, dotyčný vždy přesně ví, jaký aspekt života zde bude zobrazovat. Pochází-

li ze zóny vymístění, svou osobní cestu nekonzultuje se mnou, jak je tomu u 

bytostí přicházejících sem z vyšších dimenzí, ale s jedním ze svých 

„nadřízených“. Kdo naopak pochází lidově řečeno „z nebes“, tento rozhovor 

podstupuje s mojí účastí. Tehdy je dotyčnému ukázána každičká vteřina jeho 

individuální inkarnace v lidském těle podle toho, jak by měla dle jedincova 

osobně vytyčeného plánu proběhnout. Kdo se od tohoto vytyčeného plánu 

odchýlí, nezvládá své poslání (např. když je bytost z pozitivního stavu svedena 

temnou stranou a padne). To je tzv. osobní plán, který moji nejbližší 

spolupracovníci plní z více než 90 %, ostatní pracovníci světla z různých koutů 

světa pak přibližně na 40 % až 90 % (či více či méně dle individuální dohody). 

Nicméně i pokud se některý jedinec z jakéhokoli důvodu od svého osobního 

plánu drasticky odchýlí (to se netýká mých představitelů v týmu Boží Rodiny a 

ostatních „lidí“ spojených s Novým zjevením), tak i tento akt a jedincovy 

následné obvykle negativní pohnutky spadají do univerzálního božího plánu 

Pána Ježíše Krista, který/která počítá i v tom nejmenším detailu se vším, co se 

vámi i s čímkoli ostatním stane i nestane na věčnost dopředu. I vy na té 

nejniternější úrovni, ve specifické a neobyčejné oblasti, k níž nemáte po dobu 

tohoto cyklu času volný přístup, přesně víte, co, jak, kdy a s kým zažijete. Jak je 

to možné? Před tím, než jste vešli do jsoucna a bytí jako individualizovaná 

sentientní entita, jste byli součástí absolutního stavu jako jedinečná idea, jíž 

jsem v určitém bodě daroval samostatný život. Než se tak stalo, z pozice ne-času 

a ne-prostoru jsem vám promítl váš život tak, jak se do věčnosti přesně stane a 

proběhne. To je onen univerzální boží plán, který počítá úplně se vším a není 

nic, co by jej mohlo narušit, zastavit, obejít apod. Z mého pohledu je tedy úplně 

vše, co se odehrává kdekoli ve jsoucnu a bytí, včetně planety Nula a na všech 

úrovních pekel, naprosto v pořádku a na svém místě, kde to slouží 

konstruktivnímu účelu ku prospěchu celku. I nepřirozený negativní stav v 

konečném důsledku pomáhá celému Stvoření a přibližuje éru, kdy do jsoucna a 

bytí vstoupí plnost pravého života pozitivního stavu. Přestože díky své 

absolutně pozitivní kondici nemiluji a neschvaluji stav zel a nepravd, na 
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základě svobodné vůle vás všech jej dočasně toleruji. Před aktivací negativního 

stavu jste každý z vás souhlasil, čeho budete v tomto cyklu času svědky, co 

zažijete, jaké role budete chtít zastávat. I tento cyklus času (stejně jako všechny 

ostatní cykly) jste už „viděli“ při vašem duchovním vzniku, kdy se vám život 

promítl na věčnost dopředu, nicméně před uvedením zóny vymístění do 

aktivního módu se toto každé sentientní entitě „připomnělo“, přičemž jste 

všichni byli uvedeni do zvláštního stavu a rozpoložení, kde jste ve stavu 

naprosté svobody souhlasili s úplně vším, co se s vámi stane za dobu panování 

temna, ať už budete nadále andělem nebes, nebo se stanete pekelným tvorem 

odvracejícím se ode mne. Stejně tak jste souhlasili s tím, že toto uvědomění vám 

bude dočasně vymazáno, ale každý bez výjimky si na tuto počáteční dohodu 

vzpomene nejpozději na samém konci tohoto cyklu času (v tzv. limbu), kdy se 

všem otevře vědomí. Když jste se mnou konzultovali všechno ohledně budoucích 

osobních prožitků, dostali jste svatý slib, že i kdybyste spáchali ty nejohavnější 

činy (to se týká Pseudotvůrců), budete v pravý čas ze zajetí zel, nepravd, iluzí, 

falešností a pokroucenin osvobozeni a všechno vám bude odpuštěno, abyste se 

mohli navrátit zpět do Pravého Stvoření jako ničím nezatížená 

restrukturalizovaná bytost. I současní agenti a přisluhovači Pseudotvůrců 

jdoucí proti našemu týmu Boží Rodiny samozřejmě byli předem seznámeni se 

vším, do čeho chtěli jít a co mělo být součástí jejich cesty, načež si tak sami 

zvolili. Z jejich příkladu se každý poučuje, co nikdy nevolit, a proto i jim je 

Stvoření velice vděčno. Jelikož z absolutní pozice vím, jak to s každým nakonec 

dopadne, a poněvadž dokonale chápu, proč každý dělá zrovna to, co dělá, proč je 

zrovna takový a ne jinaký, moje láska k vám je bezbřehá a nemající ohraničení, 

stejně jako pochopení a jistota, že všechno je a nadále bude navýsost dobré. To 

je důvod, proč miluji Pseudotvůrce (nikoliv jejich zlé jednání a negativní stav) a 

všechny ostatní bytosti takové, jaké jsou, a proč je všechno, co se děje a probíhá 

v Pravém Stvoření, na planetě Nula a kdekoli v peklech, na svém místě, kde to 

plní předurčený účel, jenž bude v určitém bodě završen a překonán. To jest 

univerzální boží plán Pána Ježíše Krista, do jehož konceptu spadá každá 

pohnutka, myšlenka a čin na vaší osobní životní cestě, s níž jste souhlasili, když 

jsem vás stvořil. 

Michal Rafael: Co bytosti, jež byly zfabrikovány v peklech? Těch se nikdo 

neptal na to, že budou muset určitou dobu žít v peklech a považovat to za jediný 

možný způsob existence. Byla i jim při jejich vzniku nějakým způsobem 

ukázána životní cesta tak, jak se stane? 

Pán Ježíš Kristus: Každý přichází do jsoucna a bytí na základě svobodné 

volby. I tvorům duchovně vznikajícím v peklech byla před samotným vstupem 

do jsoucna a bytí ukázána jejich životní cesta tak, jak se až na věčnost dopředu 

stane. Jak je to u pekelných tvorů ale možné, když tuto cestu mohu ukázat 

pouze já, Pán Ježíš Kristus? Berte v úvahu, že každá bytost má v nejzazším 

smyslu původní domov ve Zdroji všeho života, kde se jako jedinečná idea 
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nachází v neustálé interakci se mnou. To znamená, že i ten nejubožejší tvor 

duchovně zfabrikovaný v peklech, či přesněji jeho idea, ve své čisté substanci 

původně pochází ze mě samotného, ze stavu, odkud tvořím všechny bytosti. 

Pseudotvůrci neměli plnou znalost tvoření života, protože sami nic nového 

vytvořit nedokážou. Veškeré jejich snahy jsou pouze ukradené a následně 

převrácené elementy života, jako je tomu i v případě tvorů, které v peklech sice 

sami vytvořili, nicméně aby tak mohli učinit, původní čistou ideu museli 

nejprve vyjmout z onoho Zdroje. Předtím, než tato idea souhlasila s tím, že se 

stane individualizovanou entitou, jež vznikne v peklech, byl jí přímo mnou 

ukázán její život tak, jak se stane a odehraje na věčnost dopředu. Proto tato 

idea stávající se posléze pekelným tvorem dobře věděla, že v pravý čas procitne 

ze všeho utrpení a iluzí způsobených jejím pobytem v negativním stavu a 

podstoupí konverzi do pozitivního stavu (nejpozději na konci tohoto zkráceného 

cyklu času), kde bude po mém boku žít jako čistý anděl v lásce, přijetí a radosti. 

Tento slib a počáteční uvědomění je základním stavebním blokem a výchozím 

bodem v životě každé sentientní entity – pozitivní i negativní. 

Michal Rafael: Jaký je smysl našeho života? 

Pán Ježíš Kristus: Dokud se nacházíte na planetě Nula, na tuto hlubokou 

metafyzickou otázku není snadné dát uspokojivou odpověď, protože vaše 

vnímání a chápání je prozatím velice omezené. Jako všechny důležité věci je i 

otázka smyslu života probraná v knihách Nového Zjevení, z nichž vyplývá, že 

hlavním účelem života každé bytosti je utvářet láskyplný vztah ke svému 

stvořiteli Pánu Ježíši Kristu, neustále se mu/jí přibližovat, a tak získávat stále 

větší duchovní schopnosti a rozšiřovat svůj potenciál, jímž vyjadřujete to, kým a 

čím doopravdy jste. Přestože tuto odpověď nemůžete nyní žádoucím způsobem 

obsáhnout, ujišťuji vás, že jakmile se přesunete do pravého života pozitivního 

stavu, kde už na vás nebude působit falešná realita a ovládání, pochopíte, že 

toto je tím nejúžasnějším motivačním faktorem, díky kterému má každý 

neustálou chuť a potřebu se zdokonalovat a přibližovat ke svému milujícímu 

Rodiči. Dalším smyslem života je utvářet láskyplný vztah k ostatním bytostem, 

jež jsou nekonečně odlišné a rozmanité jedna od druhé. Každý má možnost 

navazovat láskyplný přátelský, partnerský, rodinný nebo jakýkoli jiný druh 

vztahu s tím, kdo jej nějakým způsobem zaujme, s kým souzní a podobně. 

Protože vznikají stále nové entity a k nim přilehlé vesmíry, galaxie, sluneční 

soustavy, hvězdy a planety, nikdy se nemůže stát, že by už nebylo co objevovat. 

Život v Pravém Stvoření bude po eliminaci negativního stavu jedno velké 

nekončící dobrodružství, v němž budete objevovat skryté taje druhých i sebe 

samých, neustále se dozvídat nové věci, zdokonalovat své schopnosti, růst 

směrem k nebeskému nekonečnu, přibližovat se mojí tváři, Pánu Ježíši Kristu 

Boží Rodině. 

Michal Rafael: Jaký je smysl boží existence, kterou nikdo nestvořil a jež nemá 

počátek ani konec? 
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Pán Ježíš Kristus: Opět jde o otázku tak hlubokou, že v této 3. dimenzi se jí 

nemá smysl příliš zaobírat. Proč vůbec existuji? Především proto, že 

přirozeností absolutního stavu je vždy být a existovat a nikdy tomu nemůže být 

jinak. Já, dříve Nejvyšší, nyní Pán Ježíš Kristus, v novém cyklu času Pán Ježíš 

Kristus Boží Rodina v sobě obsahuji všechno, co bylo, je a bude, ale i to, co 

nebylo, není a nebude. Přesahuji všechen Multivesmír a nikdo nemůže plně 

pochopit, kým ve své plné substanci jsem. Dokonce ani nejvyspělejší relativní 

bytosti, Prvorozenci, mne nemohou teoreticky ani prakticky obsáhnout v plné 

šíři, avšak jsou to právě oni, kdo jsou mi nejblíže a kteří jsou schopni pojmout 

alespoň záblesk mojí absolutní lásky, moudrosti, inteligence, dobra a dalších 

elementů pravého života, jimiž tyto bytosti pomáhají z nejvyšší úrovně nebes (z 

12. dimenze) napájet, udržovat a nadále rozvíjet Multivesmír do stále 

krásnějších podob. Předním smyslem mého vlastního života je touha sdílet se 

stvořenými nezávislými bytostmi všechno, co obsahuji. Díky sentientním 

entitám vyjadřuji sám/sama sebe a lépe se tak poznávám v nekonečných 

variacích stále vznikajících božích dětí, které byly do doby svého vzniku ideami 

v absolutním stavu. Pro mne je tím největším potěšením milovat se skrze vás, 

komunikovat s vámi, společně se smát, naplňovat touhy vašich srdcí, 

obdarovávat vás vším, co potřebujete ke spokojené a šťastné existenci. 

Kumulativní součet všech jsoucích bytostí i doposud neosamostatněných idejí ve 

výsledku produkuje jakousi druhou „absolutní“ bytost, s níž (tj. s vámi všemi) se 

neustále vyvíjíme, poznáváme se navzájem a tím nejkrásnějším způsobem 

vyjadřujeme samotnou podstatu Života. Nepřeji si nic jiného, než abyste 

přijímali mou lásku, byli se mnou po mém boku v jediném Pravém Stvoření a 

vždy v něm byli sami sebou, ve svobodě a harmonii využívající všechny 

absolutní elementy v relativním smyslu, jimiž jsem vás obdařil. Další 

vysvětlování smyslu boží existence i smyslu vás samotných by nyní bylo 

zbytečné. Až se budete nacházet zpět v pozitivním stavu, budete se na vše dívat 

z nadhledu a tehdy se vám zodpoví nebo upřesní další mnohé otázky, které jste 

si kladli po dobu vašeho pobytu v tomto světě. Obecně vzato lze říci, že je tolik 

smyslů života, kolik je v univerzu bytostí, přičemž každá z nich nachází smysl 

své osobní existence v něčem jiném. 

Michal Rafael: Můžeš nám sdělit některé informace k novému cyklu času? 

Pán Ježíš Kristus: V novém cyklu času budou všichni opět na tom správném 

místě a nebude už nic, co by jen vzdáleně připomínalo staré časy, kdy byl 

dočasně aktivován negativní stav. Duchovní, duševní a hmotné světy zóny 

vymístění přestanou existovat s eliminací všech zel a nepravd, doslova se 

vypaří, aby jejich elementy byly navráceny zpět do Zdroje a v nové podobě 

uvolněny pro další tvůrčí úsilí. Nově stvořené bytosti budou stále moci přijít s 

otázkou, jak by vypadal život bez Boha, nicméně nikdo už nebude disponovat 

schopností přijít s něčím, co je přímo proti mně. Všechny nepatřičné myšlenky 

ztratí s eliminací negativního stavu (jako vše s ním spojené) své opodstatnění, 
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proto už v sentientních myslích nebudou nikdy více přítomny. Kdyby existovala 

tato možnost, nemohla by se nikdy ustanovit plnost pravého života, stále by tu 

bylo něco, co je třeba odhazovat z mysli pryč. V případě vznesení výše zmíněné 

otázky bude jedinec uveden do multiverzálního archivu, který se bude nacházet 

na speciálním místě mimo Pravé Stvoření, a zde mu bude v mžiku odhalena 

pravá podstata negativního stavu včetně celé historie tohoto starého cyklu času. 

Jen vzácně však někdo přijde s myšlenkou, jak by to vypadalo bez Boha. Až 

bude plně ustanoven nový cyklus času a do jsoucna a bytí bude uvolněn pravý 

život pozitivního stavu, dojde rovněž k dokončení Nejnovější přirozenosti Boha. 

Od té doby se pro všechny bytosti budu nazývat „Pán Ježíš Kristus Boží Rodina“ 

a pro svou manifestaci budu používat mužskou i ženskou podobu, jakožto i 

podobu svých dvojčat – chlapce a dívky. Společně budeme tvořit zcela 

nepoznaný způsob života a všechno bude ještě daleko plnější, krásnější, 

harmoničtější a intenzivnější, než jak je tomu v Pravém Stvoření v současnosti, 

kdy s ním dočasně musí koexistovat antivesmír. Ani obyvatelé těch nejvyšších 

dimenzí si zatím nedokážou představit, jaká nádhera vás všechny čeká ve 

stupni globálního překročení. Bude to něco velkolepého, skvostného a po všech 

stránkách dokonalého, že to nejde byť vzdáleně vašimi slovy popsat. Slibuji 

vám, že se máte na co těšit. 

Michal Rafael: Děkuji ti. Na závěr bych se chtěl navrátit k naší Misi Boží 

Rodiny. Co všechno se převibrováním Jany a jejích nejbližších spolupracovníků 

změní pro tuto planetu? 

Pán Ježíš Kristus: Čas, kdy moje přímá inkarnace Jana jako první v historii 

opustí tuto realitu zážitkem převibrování, už doslova „klepe na dveře“. Pro 

planetu a její obyvatele se změní mnoho věcí, z nichž zde v pozornost uvedeme 

jen ty nejdůležitější. Až se Jana a její/naši nejbližší spolupracovníci přesunou do 

Duchovního centra Boží Rodiny v 5. dimenzi na Nové Zemi, započne éra 

zrychlené transformace části připraveného lidstva. Koncem této éry proběhne 

fyzické rozdělení pozemšťanů, z nichž se ti s láskou v srdci přesunou do 

pozitivního stavu, zatímco všichni zlí, materialističtí, egoističtí, arogantní, 

nepřející, neodpouštějící a jiným způsobem negativní lidé zůstanou ve 3D, aby 

zde s čipy pod kůží pod vládou Pseudotvůrců zobrazili život bez Boha. Lidé, 

kteří s týmem Boží Rodiny přijdou do styku ještě zde na Nule, budou na vlastní 

oči svědky převratných změn a zázraků. Krátce po převibrování Bohyně 

zveřejníme první fotografie a videa z 5. dimenze pozitivního stavu a v této 

činnosti budeme pokračovat i nadále. Tato nezvyklá událost s důkazy o životě 

mimo tuto planetu zasadí duchovní semínka do niter mnoha lidských bytostí, 

která dříve či později vyklíčí a pomohou probouzejícím se jedincům v jejich 

přerodu do nového světa. Několik let až do završení rozdělení lidstva bude Mise 

Boží Rodiny působit na Nule zcela bez omezení a navštěvovat ty, kdo jsou 

připraveni a ochotni setkat se osobně s ženskou podstatou Pána Ježíše Krista a 

s našimi blízkými spolupracovníky v dokonalých jemnohmotných tělech. Elity 
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budou hrát nadále „mrtvé brouky“ a nebudou nám dělat „reklamu“ v médiích 

ani kdekoli jinde, informace o průběhu Mise se i proto dostanou jen k těm, kdo 

to mají v plánu své duše, bez ohledu na to, zda tito jedinci na celou věc 

zareagují pozitivně, nebo negativně. Hlavním zdrojem informací budou naše 

obnovené stránky http://bozirodina.cz a několik spřátelených alternativních 

webů. Jak mnozí z vás už vědí, naše působení se nebude omezovat pouze na 

tuto planetu, ale též na všechny dimenze Pravého Stvoření a zóny vymístění, 

aby náš tým přinesl zkušenosti z obou protikladných stavů. Ze zóny vymístění 

bude díky mojí dokonalé synchronizaci rychleji a efektivněji konvertovat stále 

větší počet bytostí přímo do mé milující náruče. Každý náš blízký 

spolupracovník na Nové Zemi v 5D a z části i na Nule ve 3D se bude věnovat 

tomu, k čemu byl stvořen a co je jeho hlavním posláním. Ve spolupráci s dalšími 

sentientními entitami, pocházejícími z vám dosud neznámých světů krok za 

krokem, ukončíme trvání negativního stavu a dáme každému možnost 

následovat nás z temnoty antivesmíru do lásky a harmonie v Pravém Stvoření. 

Budeme se vzájemně doplňovat, a protože bude tato nejdůležitější Mise v 

historii Multivesmíru koordinována přímo mnou, nikdo a nic ji nebude moci 

narušit a zastavit, naopak, budou pro její průběh vytvořeny ty nejvhodnější a 

nejlepší podmínky. Na Nové Zemi se budeme všichni dorozumívat češtinou, 

jazykem nejdokonalejším, nejvýstižnějším a nejpřesnějším, který byl stvořen 

přímou mnou, Pánem Ježíšem Kristem, aby sloužil pro plnohodnotnou 

komunikaci lidí v novém věku. Až do uveřejnění 16. dílu Duchovní školy bylo 

tajemstvím, že češtinu jsem stvořil přímo já a s pomocí vybraných 

spolupracovníků jsem ji přenesl na území, jež bylo předem vybráno jako místo, 

kde se bude odehrávat Boží mise. Komunikace bude probíhat jak ústně, tak 

zejména telepaticky, díky čemuž už nebude existovat neporozumění jiným 

planetárním jazykům. Po zahájení Mise Boží Rodiny začne na planetu Nula 

proudit zesílený přísun transformačních energií, které budou nadále stoupat a 

vyvrcholí při Události/Varování, kdy se zjevím každému člověku staršímu 7 let. 

Tento přísun z galaktického středu bude zastaven po rozdělení lidstva, kdy by 

už byl zničující pro všechny, kteří si dennodenně volí negativní způsob života. 

Zážitek z Události však zůstane v genetické paměti každého účastníka, proto v 

konečném důsledku pomůže najít cestu zpět do pozitivního stavu i těm, kdo na 

Nule zůstanou po příchodu Pseudotvůrců. Přestože se podmínky života v této 

dimenzi budou neustále zhoršovat a uměle vyvolané mezinárodní napětí 

eskalovat, každý můj spolupracovník ve 3D bude mít tu nejvyšší ochranu. 

Několikaleté období činnosti Boží Rodiny na planetě Nula před rozdělením 

lidstva bude z duchovního hlediska zlatým obdobím v právě končících dějinách 

tohoto světa, kdy bude volně dostupný ten nejvyšší stupeň pravdivých informací 

přímo ode mne a mých spolupracovníků, než poté dojde s příchodem 

Pseudotvůrců k propadu této reality do pekel. Světlo se startem Boží mise 

zaujme své pozice a pomůže najít cestu každému, kdo touží žít v lásce po boku 

Stvořitele všeho a všech, Pána Ježíše Krista Boží Rodiny. Toto světlo a moje 

láska nejprve vysvobodí část lidstva a později úplně všechny milované boží děti. 

http://www.bozirodina.cz/
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Michal Rafael: Děkuji za tvoje moudrá slova. 

Pán Ježíš Kristus: Děkuji ti za zaznamenání tohoto rozhovoru a vám všem za 

jeho přečtení. To je k tomuto dialogu vše, co bylo potřeba sdělit. Velmi vás 

miluji. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina | 24. 5. 2018 
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Rozhovor 2 

DRUHÝ ROZHOVOR 

 

MISE BOŽÍ RODINY V ANGLII  

A DALŠÍ ODHALENÉ SKUTEČNOSTI 

  

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Milovaní představitelé, spolupracovníci a 

přátelé Boží Rodiny, je to už téměř sedm let, co jsme zaznamenali první dialog 

mezi Mnou a transmiterem Míšou Rojem, který se stal součástí knihy 

Rozhovory s Pánem Ježíše Kristem Boží Rodinou. V následujícím období bylo 

psaní této knihy nutné z duchovních důvodů pozastavit a věnovat se předávání 

Božího Slova prostřednictvím jiných platforem než v rámci Rozhovorů. 

Současná fáze vývoje Mise Boží Rodiny a celková duchovní atmosféra si nyní 

žádají pokračovat v postupném zaznamenávání tohoto díla. Rozhovory jsou a 

nadále budou patřit k šesti klíčovým knihám multivesmírného významu, na 

jejichž obsahu a zjevených idejích životně závisí úspěšný proces eliminace 

negativního stavu. Pro lepší pochopení této skutečnosti zopakuji v následujících 

několika řádcích informace, které jsem formuloval/a v minulosti už na jiném 

místě. 

Tři zdroje první dávky Nového Zjevení Pána Ježíše Krista (předány prvním 

transmiterem Petrem Danielem Francuchem) tvoří: 

• Nové Zjevení Pána Ježíše Krista - souvztaží s duchovní myslí a dimenzí 

• Korolaria Nového Zjevení Pána Ježíše Krista - souvztaží s duševní 

(zprostředkující) myslí a dimenzí 

• Dialogy s Pánem Ježíšem Kristem - souvztaží s fyzickou (vnější) myslí a 

dimenzí 

Tři zdroje druhé dávky Nového Zjevení Pána Ježíše Krista Boží Rodiny tvoří: 

• Nové Zjevení Pána Ježíše Krista Boží Rodiny - souvztaží s duchovní 

myslí a dimenzí 

• Doplnění Nového Zjevení Pána Ježíše Krista Boží Rodiny - souvztaží s 

duševní myslí a dimenzí 

• Rozhovory s Pánem Ježíšem Kristem Boží Rodinou - souvztaží s 

fyzickou (vnější) myslí a dimenzí 

Nyní bych se rád/a dostal/a už k samotnému shrnutí následujícího rozhovoru. 

Zabývat se bude primárně výpravou našich představitelů Míši a Péti Vyskočila 

do Anglie, která se uskutečnila ve dnech 23. až 27. srpna 2024. V Anglii se 

setkali s další členkou našeho Týmu, Martinkou Marekovou, aby společně
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podnikli výlety na zajímavá místa této země. Rozhovor se však bude věnovat i 

jiným záležitostem, například oblastem duchovní práce Mých představitelů v 

kontextu jejich vlastností uváděných do souladu s idejemi Nového Zjevení. 

Zaměříme se i na téma falešného limba a falešných rájů. Cílem naší pozornosti 

budou rovněž vybrané aspekty setkání v Bystré na Slovensku, které nastalo pár 

dní po skončení Mise Anglie. Přeji vám příjemné čtení (či poslech v případě 

těch, kdo Boží Slovo konzumujete v audioverzi). 

• • • 

Míša: Milovaný Pane Ježíši Kriste Boží Rodino, nastal čas, abychom z 

duchovního pohledu zrekapitulovali cestu do Anglie, kam jsem se vypravil 

podruhé ve svém životě. Po sedmnácti měsících od poslední návštěvy, kdy jsem 

s Verunkou Kopřivovou a Davidem Ošťádalem navštívil Londýn, kde nás 

doprovázela Martinka Mareková, jsem se vypravil na Britské ostrovy znovu, 

tentokrát s dalším členem našeho Týmu – Péťou Vyskočilem. Psala se druhá 

polovina srpna roku 2024 a od našeho pobytu v Polsku uběhly teprve necelé dva 

týdny. Byl jsem velmi rád za tu možnost podívat se do Anglie znovu, protože už 

delší dobu jsem cítil, že bych se tam chtěl vydat, pokud možno v teplejším 

období než při první návštěvě, a vidět na vlastní oči tentokrát jiná místa než 

pouze kosmopolitní Londýn. To se začalo naplňovat 23. srpna ráno, když jsem 

se za doprovodu Hanky Kreperátové a Ivanky Potůčkové vydal na letiště v 

Praze-Ruzyni, kde jsme se setkali s Péťou. Po rozloučení s Hankou a Ivankou 

jsme se odebrali ke kontrolním stanovištím, po jejichž projití nám nezbývalo nic 

jiného než čekat na nástup do letadla. Mezitím jsme přes velká okna sledovali 

provoz na ranveji. V jednu chvíli jsme viděli přistávat menší Airbus, aniž 

bychom věděli, že to je stroj, kterým se za chvíli přemístíme do Anglie. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: V ten moment jste nemohli tušit, že do něj 

zanedlouho nastoupíte, protože letoun nebyl v růžovo-modro-bílých 

korporátních barvách vaší společnosti Wizz Air. Přestože jste cestovali pod její 

záštitou, v tomto případě vás do Anglie přepravil stroj španělské společnosti 

Privilege Style. Na tom, že jste během čekání na odlet nevěděli, jak se věci v 

tomto ohledu mají, se odrážel princip postupného odhalování Pravdy. Nikdo z 

obyvatel Mého Stvoření nemůže znát absolutní Pravdu v její celistvosti, 

poněvadž by ji vlivem své relativnosti neunesl. Kvůli tomu je absolutní Pravda 

do jsoucna a bytí uvolňována v relativních derivátech, které jsou následně 

přijímány a osvojovány sentientními entitami. Čím více se Mi přibližují, tím 

více jsou schopny tuto Pravdu absorbovat a využívat ji pro svůj neutuchající 

duchovní růst. Nikdo nemůže dopředu vědět vše. To se týká i vašeho 

každodenního žití na planetě Nula. Neznáte dopředu, jaké zážitky a zkušenosti 

v průběhu blízké, střednědobé i vzdálené budoucnosti okusíte. Každý může mít 

pouze určitý teoretický nástin toho, co a jak bude, ani ten ovšem nemůže být 

nikdy zcela kompletní, a hlavně nemůže postihnout budoucí zážitky a 

zkušenosti v praktické rovině. 
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Situace je poněkud odlišná na území pozitivního stavu, kde bytosti znají svůj

plán duše dopředu, i v tomto případě se tak ovšem děje pouze na teoretické bázi.

Teprve ve fázi zkušenostního naplňování jednotlivých etap plánu duše

poznávají sentientní entity obsah svého poslání v jeho opravdovosti, ryzosti a

autentičnosti. Také v Pravém Stvoření tedy platí, že nikdo nemůže dopředu

vědět vše, poněvadž každý je limitován svou relativní kondicí, která přirozeně

nedokáže pojmout veškeré vědění o svém sebeuvědomělém „Já jsem“, které se

až do věčnosti rozvíjí, přibližuje se Mému absolutnu a objevuje v sobě stále nový

potenciál a nové schopnosti, vedoucí nositele života k zisku netušených druhů

vědomí. V kontextu tohoto výkladu je ještě nutné zmínit, že tak, jako nikdo

nedokáže pojmout veškeré vědění o sobě samém, není schopen disponovat

celistvou Pravdou ani o jiných bytostech či snad o celém Multivesmíru. Ať je

tedy charakter Pravdy jakýkoliv, k jejímu absorbování dochází na všech třech

úrovních jsoucna a bytí postupně. To se odrazilo právě i na výše uvedené

záležitosti přistávajícího letadla s cizími korporátními barvami, u něhož jste

netušili, že se do něj za chvíli usadíte a vznesete se k nebi.

Další souvztažnost pojící se k jinému, nežli očekávanému letadlu měla spojitost

se španělskou esencí. Společnost Privilege Style, v jejíchž korporátních barvách

jste se přesunuli do Anglie, je totiž, jak jsem uvedl/a výše, španělskou firmou.

Protože jste se do Spojeného království vypravili s vědomím, že tam necestujete

jen tak, ale že tam jako příslušníci Týmu Boží Rodiny vykonáte další porci

duchovní práce pod Mým vedením, odráželo vaše spojení s uvedenou společností

specifické postavení Španělska, které společně s Ruskem, Českou republikou a

Slovenskem zastává vůči jsoucnu a bytí a pseudo-jsoucnu a pseudo-bytí. Jak jsem

sdělil/a už kdysi, pozice těchto zemí, národů a jejich jazyků je nejvhodnější pro

účel šíření Mého Nového Zjevení, aby z jejich sfér v duchovním a

intermediálním světě mohlo Boží Slovo požadovaným způsobem proniknout i do

dalších oblastí a k dalším národům, čímž se vytváří pevný podklad pro eliminaci

negativního stavu. Za tímto účelem bylo nutné, aby se první dávka Božího

Slova, přenesená Petrem D. Francuchem, přeložila z angličtiny nejprve do čtyř

dalších jazyků, jimiž hovoří obyvatelstvo výše uvedených zemí. Do jejich

privilegovaného uskupení, k němuž ve skrytém významu odkazuje slovo

„Privilege“ v názvu letecké společnosti, náleží kromě Španělska, Ruska, České

republiky a Slovenska také Spojené státy americké, respektive jejich anglicky

hovořící obyvatelstvo a v jistém ohledu také obyvatelstvo jiných anglofonních

zemí. Do velmi podobné, nikoliv ale zcela stejné pozice, na níž se v duchovním

smyslu nacházejí Spojené státy americké, lze zařadit také Spojené království,

kde má angličtina svou historickou domovinu a kde rovněž vznikl negativní

stav. Pro přenos první dávky Nového Zjevení jsem nicméně z duchovních

důvodů pověřil/a právě území Severní Ameriky, kam se Petr D. Francuch

přemístil po svém odchodu z Československa. Právě proto, že ve Spojených

státech amerických žije nejvíce anglicky hovořících lidí, stala se tato země

nejvhodnější základnou pro přenos Božího Slova pod záštitou Mojí Nové

Přirozenosti, jak tomu bylo od 80. let 20. století až do začátku nového tisíciletí.

Kombinací uvedených faktorů může tato země společně se svým obyvatelstvem
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zastávat mezi ostatními anglofonními celky hlavní pozici, čímž se řadí k těm 

vyjmenovaným státům, které ve vztahu ke jsoucnu a bytí a pseudo-jsoucnu a 

pseudo-bytí zastávají ve spojitosti s multidimenzionálním šířením Nového 

Zjevení klíčové postavení. Největší význam v tomto smyslu mělo prvotně 

anglicky hovořící obyvatelstvo, ale jen do doby, než byla většina Mého Slova 

přes Petra D. Francucha sepsána a než začaly uzrávat duchovní plody překladů 

Mých knih z první dávky do španělštiny, ruštiny, češtiny a slovenštiny. K tomu 

došlo v době přenosu prvního dílu Dialogů s Pánem Ježíšem Kristem, kdy 

vstoupily do hry národy čtyř zmíněných zemí, díky čemuž se šíření Božího Slova 

ve struktuře Multivesmíru mnohonásobně urychlilo. Přestože proniklo Nové 

Zjevení za těch několik desetiletí jeho existence i k příslušníkům jiných národů, 

jejichž řady se postupně rozšiřují, primárně nejdůležitější zůstává se svým 

obyvatelstvem ve spektru pojednávaného tématu i nadále Španělsko, Rusko, 

Česká republika a Slovensko. Vedle nich na stejné úrovni zůstávají také 

Spojené státy americké, které jsou v kontextu popisovaného tématu stále 

nejvýznamnější ze všech anglofonních zemí. V Mých očích jsou si samozřejmě 

všechny země a jejich národy rovny, žádný není více hodnotný než ten druhý, 

pouze každý z nich naplňuje ve vztahu ke Stvoření jinou úlohu. Zatímco role 

výše uvedených celků a jejich obyvatelstva spočívá v naprosto klíčovém sepjetí s 

existencí Nového Zjevení a s expanzí jeho Pravdy, úloha ostatních zemí a 

národů na planetě Nula je originální, nezastupitelná a nesmírně přínosná zase 

v jiných směrech. Všechny jsou proto v rámci své jedinečnosti naprosto stejně 

hodnotné. Tím se může úspěšně naplňovat užitečnost současného cyklu času, 

díky čemuž se otevírá prostor pro budoucí plnost života v pozitivním stavu. 

Díky duchovním faktorům působícím „za scénou“ a souvztažnostem „na scéně“ 

mohlo dojít při vaší cestě do Anglie k ještě hlubší integraci uvedených národů 

do procesu šíření Nového Zjevení v multidimenzionální struktuře Multivesmíru, 

a to na základě speciálního zaměření na anglofonní národ Spojeného království, 

mající zprostředkovaný pozitivní dopad i na ostatní anglofonní národy. V 

oblastech souvisejících se vznikem a udržováním negativního stavu se tak Boží 

Slovo mohlo stát ještě dostupnějším. Tato duchovní práce navázala na 

předchozí úsilí dosažené v souvislosti s Misí Londýn. Za účasti tvé, Péti, 

Martinky a ostatních členů našeho Týmu, kteří vám na této cestě asistovali z 

pozice nehmotných úrovní, tak došlo k nastolení dalších předpokladů pro 

budoucí úplnou eliminaci všech zel a nepravd. Od chvíle, kdy jste vstoupili do 

Anglie, získala průběžně se odvíjející duchovní osvěta v peklech nový impulz, 

který odstranil některé významné překážky bránící Božímu Slovu v průniku 

některých jeho aspektů do pekel konzervativního křídla Pseudotvůrců, jakož i 

do jim podřízených oblastí se spoustou sentientních entit. Ty mohou nyní snáze 

procitat ze svého bídného rozpoložení a na základě svobodného rozhodnutí 

konvertovat do limba. Návštěva Anglie v jistém ohledu oslabila moc vysoce 

postavených představitelů pekel, kteří si volí setrvávat na současných pozicích, 

zatímco pozitivním způsobem posílila ty, kteří již nadále nechtějí pobývat v 

antivesmíru a touží odejít do Mé náruče. Skrze vylití nové várky Mého světla, 

odhalujícího dosud netušené části šeredné povahy zel a nepravd, tak připravené 



 

-13- 

bytosti získaly motivaci k přijetí Lásky ve svých nitrech, k čemuž jim dopomáhá 

schopnost vnímat krásné a povzbuzující plody naší dlouhodobé práce. Zároveň 

došlo k posílení Božích představitelů a spolupracovníků pracujících v peklech v 

rámci tzv. odboje, kteří se v souladu s principy Lásky podílejí na šíření nejvyšší 

Pravdy. Děje se tak dokonce i v nejhlubších peklech, kde má Můj Tým již pevné 

zastoupení. Vaše přítomnost za Lamanšským průlivem kromě toho probudila k 

životu některé doposud „spící“ pozitivní komponenty Spojeného království a 

zároveň i ostatních anglofonních zemí, které jsou od té chvíle využívány Mojí 

Prozřetelností jako součást úsilí na eliminaci negativního stavu. Tyto státní 

celky společně se svými národy tak budou od nynějška naplňovat další části 

svého pozitivního potenciálu, čímž zúročí to dobré, co do nich bylo při jejich 

vzniku a během jejich formování vloženo. Potenciál své existence vyčerpají 

bezezbytku přesně tak, jak je třeba, aby se naplnila i celková užitečnost 

přítomnosti planety Nula ve Stvoření. 

Letadlo, kterým jste se přemístili za Martinkou, mělo bílý vršek a tmavě modrý 

spodek. Souvztažnost těchto barev vyplývá z duálního fungování planety Nula, 

kde se střetávají pozitivní a negativní aspekty. Uvedené barvy značily i 

celkovou dualitu Multivesmíru, která je ovšem dočasně omezená pouze na 

stávající cyklus času. Zatímco dobro se bez zla obejde, naopak to neplatí, jak si 

myslí stoupenci některých pseudoduchovních nauk. Při pohledu na tento 

vzdušný stroj bylo patrné, že bílá barva na horní části trupu a celých křídel 

převažuje. Na této skutečnosti se ukázalo, že principy pocházející ode Mne mají 

v celkové struktuře Stvoření vždycky navrch, jelikož mají původ v absolutnu, 

kdežto jejich opak je vlivem svého relativního zdroje vyčerpatelný a konečný. 

Negativní stav je tudíž v defenzivě. Prostor mezi dvěma plochami letounu 

vyplňovaly úzké proužky bledších odstínů modré a jeden proužek hnědé barvy, 

které vyjadřovaly přechodovou oblast mezi zónou vymístění a zónou umístění, 

tedy tu část Stvoření, kam odcházejí konvertující bytosti před svým vstupem do 

Mého Království. Zatímco hnědý proužek byl nejsilnější, nejvýraznější a 

nejjedinečnější, ostatní se jevily pouze jako blednoucí odlesk sytě modré barvy 

přítomné na spodku Airbusu. Toto rozdělení odkazovalo k členění limba na 

různé úrovně. Do té nejnižší úrovně, jež má svým způsobem k antivesmíru 

nejblíže a která kvůli tomuto specifiku souvztažila s hnědým proužkem, 

přecházejí z pekel všichni jedinci, kteří právě podstoupili konverzi. U méně 

zatížených sentientních entit může být pobyt v této úrovni jen kratičkou 

záležitostí. Pro některé může tato oblast představovat dokonce jen jakousi 

průchozí sekci, jejímž prostřednictvím se dostávají do výše položených úrovní 

limba. Jiní zatížení se mohou v závislosti na rozsahu svých duchovních zátěží 

zdržet v tomto stupni naopak podstatně déle. Každý postupuje svým 

individuálním tempem. Protože vztahy v limbu už nejsou založené například na 

vzájemném soupeření a nevraživosti, nikdo nemá potřebu svůj postup tlačit tzv. 

„na sílu“, na úkor druhých, za účelem předstihnout ostatní. Takový postup by 

byl v limbu předem odsouzen k nezdaru, protože se zakládá na negativním 

úmyslu. Sentientní entity v neutrálním stavu vědí, že k přípravě na svůj vstup 

do pozitivního stavu mají dostatek času i nečasu, přičemž disponují poznáním, 
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že pro jeho dosažení je nezbytné plné přijetí, pochopení, zvnitřnění a aplikování 

idejí a principů obsažených v Novém Zjevení. Odlišná situace panuje ve 

falešném limbu, nacházejícím se v zóně vymístění, do něhož mohou z určité 

oblasti pekel „konvertovat“ ty bytosti, které si osvojí principy falešné lásky. 

Touto zcestnou láskou, která je ve skutečnosti neláskou, se vyznačují nejen 

obyvatelé falešného limba, nýbrž i členové falešných rájů, kterých je v 

antivesmíru značné množství. V těchto sférách zóny vymístění se duchovní 

principy popírají pod rouškou vnější pozitivity, ušlechtilosti, mírnosti, vlídnosti, 

dobra, soucitu, milosrdenství, porozumění, empatie apod. Zdánlivě pozitivní 

vlastnosti a principy, jimiž se sentientní entity ve falešném limbu či ve 

falešných rájích vyznačují, jsou tudíž pouze zdánlivé, povrchní, iluzorní, 

neupřímné, umělé a nezvnitřněné v srdci. Někteří Moji představitelé v Týmu 

Boží Rodiny, jejichž součástí poslání bylo ponořit se do koncepce falešné lásky, 

během své služební cesty v hrubohmotném světě tyto duchovní zátěže s různou 

mírou úspěchu již zpracovávají. Skrze jejich příklad nalézají cestu z falešných 

rájů a z falešného limba ti, kdo tento záludný druh nelásky přijali původně za 

svůj a kteří se domnívali, že se nacházejí buďto v pozitivním stavu, nebo v 

neutrální zóně, kam se dle svého mínění dostali prostřednictvím vymanění ze 

sítě zel a nepravd. Nepravá neutrální zóna se od skutečného limba liší tím, že je 

mnohem menší a není v ní přítomna čistá Pravda podávaná knihami Nového 

Zjevení. Nachází se v ní pouze překroucené informace, které jsou pouhou 

parodií na Boží Slovo, jemuž svým charakterem odporují. Tyto informace jsou 

důmyslně zakrytou nepravdou, udržující bytosti v přetvářce, kterou si 

neuvědomují, poněvadž žijí v iluzi toho, že cítí, myslí, jednají a konají správně a 

v souladu s povahou pozitivního stavu. Cestu z této iluze jim v postupných 

krocích ukazují nejúčinnějším způsobem ti Moji představitelé, kteří se v rámci 

svého duchovního pokroku sami zbavují vlastností falešné lásky, čímž se stávají 

zosobněným příkladem, jenž mohou sentientní entity následovat a tím se 

přemístit do pravé Boží náruče. 

Falešná láska má mnoho podob. V některých vlastnostech se projevuje více, v 

jiných naopak méně. Pokud se projevuje méně, přenechává prostor tzv. 

viditelnému, na první pohled zjevnému zlu. Nic není pouze černé nebo bílé, 

proto se u každého obyvatele pekel i planety Nula projevuje mix falešné lásky a 

zjevného zla v různé míře zastoupení, odlišné případ od případu. Členové Týmu 

Boží Rodiny mají skrze různorodé druhy svých duchovních zátěží, spjatých s 

charakterem svých niterných nastavení, na starosti pestrou škálu obou 

uvedených druhů zla za účelem jejich očisty a osvobození sentientních entit z 

pekel. Individuálním postupem na duchovní cestě se každý stává stále bližším 

svému věčnému Rodiči, tedy Mně, a to ve stále se rozšiřující paletě oblastí 

života. Tím ve spolupráci s dalšími Mými pomocníky, působícími na různých 

místech pravého i nepravého jsoucna a bytí, podávají pomocnou ruku všem, 

kteří již nechtějí setrvávat v odloučení od Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše 

Krista Boží Rodiny). Tím se každý zvlášť a všichni dohromady podílejí na 

naplňování Mého plánu na eliminaci negativního stavu. 
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Jaké jsou hlavní oblasti duchovní práce, do nichž Moji reprezentanti vpouštějí 

světlo idejí Nového Zjevení? Jde zejména o pěstování pokory, díky níž může 

Boží představitel působit z pozice svého srdce a nenechávat prostor pro 

rozhodnutí pramenící z ega. Pokora činí člověka duchovně bohatým, jeho nitro 

se stává čistějším a jeho napojení na Mne pevnějším, díky čemuž se zefektivňuje 

funkčnost jeho intuice. Pokora svého nositele uchrání před snahou dávat na 

odiv své přednosti, oslňovat druhé a ukazovat se cíleně tzv. z té lepší stránky ve 

snaze zalíbit se. Rovněž jej vede ke snaze co nejčastěji prověřovat své niterné 

nastavení, motivace a úmysly ve stále se rozšiřujícím množství aspektů života. 

Další oblast duchovní práce spočívá ve snaze nevyvyšovat se nad jiné. Jedinec 

tak ztrácí tendenci dívat se na druhého tzv. „skrze prsty“ a považovat jej za 

méně hodnotného nositele života, nemá snahu nad ním uplatňovat svou moc a 

„zadupávat“ jej do země. Místo toho k němu přistupuje s otevřeností, srdečností, 

respektem, úctou, tolerancí, vnímá jej jako rovnocenného partnera, a to i přesto, 

že s ním nemusí názorově souhlasit a že se tento partner může nacházet na 

zcela jiné duchovní úrovni. 

Jiná oblast duchovní práce na sobě obnáší snahu nesoutěžit a nesoupeřit s 

ostatními, jelikož každý by měl chápat, že postup na cestě do pozitivního stavu 

je u každého individuální a vyplývá z jeho touhy, ochoty a snahy zbavovat se 

nesprávných niterných nastavení, a tedy i duchovních nánosů, čehož má být 

dosahováno na základě čistého principu, nikoliv ve snaze předběhnout ty 

ostatní, ukázat se lepším Božím synem nebo příkladnější Boží dcerou. 

Nesoutěžení s ostatními se projevuje také v rozhodnutí nenutit tomu druhému 

svou pravdu, svůj názor a svůj úhel pohledu za každou cenu. 

Kdo na sobě poctivě duchovně pracuje, neměl by hledat chyby u druhých, nýbrž 

u sebe, což je další oblast spjatá s cestou ve světle Nového Zjevení. Jeho čtenáři 

a praktikanti by si měli uvědomovat, že schopni jsou měnit jen sami sebe, čímž 

se mohou stát příkladem pro ostatní, kteří si z tohoto příkladu mohou, ale i 

nemusí vzít to potřebné pro dosažení vlastní změny. Kdo poukazuje na 

pomyslnou třísku v oku druhých, ale trám ve vlastním oku nevidí, nemůže se 

Mi stávat podobnějším, protože mrhá svou energii na něco, co odporuje Božím 

zákonům. Řešení druhých v jejich osobní přítomnosti i nepřítomnosti plynoucí z 

nečistého úmyslu, jejich pomlouvání, udílení nevyžádaných doporučení a 

nahlížení na ně zvenčí, nikoliv z nitra, je jedním z projevů ega, jehož vliv se 

čtenáři a praktikanti Nového Zjevení snaží postupně umenšovat. 

Jiné hledisko duchovní práce, mezi těmi již výše uvedenými, spočívá ve snaze 

Mých následovníků zbavovat se připoutanosti ke zdejšímu životu a hmotným 

statkům, které se dle principů Nového Zjevení mají stávat nikoliv cílem, 

smyslem a účelem žití života, nýbrž jeho prostředkem. Není vůbec špatně, 

pokud někdo z Božích představitelů vlastní více hmotných statků a zažívá 

finanční nadbytek, důležité však je, jak se ke svému osobnímu vlastnictví staví. 

Pakliže hmotnou složku svého pozemského bytí neupřednostňuje před 

duchovním rozměrem svého života, vyhýbá se tomu, aby byl těchto vnějších 
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záležitostí otrokem. Namísto toho si naopak otevírá cestu k propojení toho 

duchovního (niterného) s tím hmotným (vnějším). V takovém případě může toto 

hmotné využívat k pozitivním účelům, jež nesvazují jeho duši a nepřipoutávají 

jej k přízemnostem. Už před dvěma tisíci let v těle Ježíše jsem kázal/a, že by si 

lidé neměli ukládat poklady na zemi, kde je ničí mol a rez a kde je vykopávají a 

kradou zloději. Měli by si je ukládat v nebi. Jde o poklady, jako je čistá víra a 

důvěra ve Mne, Láska, Moudrost, pozitivní úmysly a vůbec aplikace pokud 

možno všech idejí, které jsem vám jasně odhalil/a v knihách Nového Zjevení. 

Díky nim si poklady v nebi může ukládat každý, nehledě na to, zda má ve 

vnějším světě více hmotných statků, nebo žije velice skromně s málem 

finančních prostředků. Kdo kráčí v Mých šlépějích, nikdy nemůže zažívat 

nedostatek, i kdyby byl jeho fyzický příjem peněz jakkoliv malý. Vždy je o něj 

postaráno. 

Následující oblast duchovní práce Mých reprezentantů spočívá v uvědomění, že 

si nelze hrát na spasitele bez propojení se Mnou. Jak někdo někomu může být 

pozitivním příkladem a účinně vysvobozovat sentientní entity ze zajetí, když se 

sám neřídí zásadami Božích duchovních zákonů? Jen ten, kdo kráčí v Pravdě, 

stává se tou Pravdou, a ani tehdy by se neměl cítit jako někdo, kdo je více než ti 

druzí. Čím výše na své duchovní úrovni některá bytost stojí, tím více je ochotna 

pomáhat níže postaveným, aniž by se při tom jakkoliv chvástala a cítila se na 

výsluní. O co více je Boží reprezentant bližší Mojí absolutní Podstatě, o to více 

porozumění má pro ty druhé, ať už jsou, jací jsou, a o to větší zájem má 

asistovat jim v jejich duchovním přerodu a mít pochopení pro jejich momentální 

schopnosti, odlišnou mentalitu, rozdílný typ vnímání, jinačí charakter cítění a 

specifické potřeby, které tyto bytosti mají a na něž je potřeba při duchovní práci 

s takovými jedinci brát zřetel. Moji představitelé se tedy snaží brát ohledy na ty 

druhé v co nejvíce aspektech jejich duchovní, duševní a fyzické složky osobnosti, 

čímž se Mi Boží reprezentanti stávají ještě více podobní. 

Další hledisko duchovní práce příslušníků Mise Boží Rodiny spočívá v odmítání 

pokrytectví, kdy se zástupci jediného Zdroje života učí být upřímní k sobě i k 

druhým, nemít rozpor mezi tím, co mají v nitru a co říkají navenek, snaží se 

neskrývat své úmysly, ale také nedávat na odiv svou příslušnost ke Mně v 

nepřirozeném smyslu. Posledně jmenovaná záležitost se pojí k přehnaným 

projevům Lásky bez Moudrosti, která se jeví jako sladká navenek, ale odpudivá 

a hořknoucí v žaludku, respektive v srdci. Ten, kdo kráčí v pravé Lásce a 

Moudrosti, nemá potřebu se takto přede Mnou ani před ostatními prezentovat, 

nezažívá euforické a opojné stavy radosti a štěstí, nemá tendenci se rozněžňovat 

a dojímat nad „každou“ záležitostí, je ukotven v niterném středu a stává se 

autentickým ve všech svých projevech. Také nemá tendenci činit z každé 

informace v Božím Slově dogma, pohlížet na něj logicky skrze vnější mysl, 

škatulkovat je a hledat v něm doslovný návod na řešení svých problémů. 

Pokud by Nové Zjevení mělo být doslovným návodem na řešení problémů 

kohokoliv, každý jeho snaživý čtenář by se na něj upnul, čímž by se stal jeho 

otrokem bez vlastní vůle či úsudku. Boží Slovo je ve skutečnosti živoucím 
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návodem, pulzující energií, díky čemuž může ke každému příjemci promlouvat 

individuálně a pokaždé jinak. Jeho čtenáři v něm proto mohou vnímat pokaždé 

něco nového, hlubšího a hodnotnějšího, co předtím nebyli schopni spatřit a co 

rozšiřuje a doplňuje jejich předchozí poznání. To souvisí s postupem na jejich 

duchovní cestě. Jen ten, kdo má k Novému Zjevení správný přístup, tedy kdo 

čte toto Slovo prostřednictvím svého srdce s čistým úmyslem, dokáže správně 

porozumět jeho významu, vzít si z něj to potřebné pro svůj duchovní seberozvoj, 

nalézá v něm odpovědi na své otázky a účinně používá jeho principy pro řešení 

svých problémů a nedostatků. Kdo je spojen s Novým Zjevením, ale často se 

sám sebe nebo jiných ptá, co dělá špatně, že se duchovně neposouvá vpřed, že 

řeší stále dokola ten stejný zádrhel ve svém nastavení bez známek citelnějšího 

posunu, tedy kdo hledá doslovné a konkrétní odpovědi kdesi venku, místo aby 

se jim ve spojení s Mými texty snažil naslouchat ve svém nitru, znamená to, že 

jeho spojení s Novým Zjevením je povrchního charakteru, jenž mu znemožňuje 

uvádět ideje Božího Slova do praxe. 

Jak je uvedeno v předchozích řádcích, Boží Slovo by nemělo být bráno jako 

doslovný návod na řešení určitého problému či za účelem změny svého 

niterného nastavení. Proto je k Novému Zjevení nutné zaujímat vysoce 

individualizovaný postoj. Kromě čtení a praktikování Nového Zjevení si ovšem 

každý může brát to potřebné pro svůj duchovní růst i skrze 

příklad/situaci/zkušenost/postoj někoho jiného, kdo uvádí ideje Mých principů 

do praxe. Každý člověk žijící podle Mého Slova může jít těm druhým přirozeným 

příkladem, z něhož ostatní mohou na vědomé i nevědomé úrovni pozitivním 

způsobem čerpat. Pokud se Moji představitelé rozhodnou sdílet záležitosti své 

transformace s těmi, kteří si z nich chtějí vzít něco pro sebe, ať už se jedná o 

členy Týmu Boží Rodiny, nebo jde o lidi, kteří s Novým Zjevením prozatím 

provázáni nejsou, jde o velmi prospěšnou a obohacující činnost. Důležité je na 

straně Mých reprezentantů respektovat svobodu volby těch druhých, tedy sdílet 

s nimi své zkušenosti pouze tehdy, pokud si to sami vyžádají, či pokud jsou tyto 

informace skutečně připraveni přijmout. Zdali tomu tak opravdu je, poznají 

Boží představitelé prostřednictvím své intuice. 

Další hledisko duchovní práce příslušníků Boží Mise spočívá ve snaze 

neposuzovat jiné na základě domněnek a nevnímat jiné na základě jejich 

vnějšího chování a jednání bez zapojení niterného pohledu. Každý by měl v 

zájmu svém i celku přistupovat ke každému na základě přístupu plynoucího z 

jeho vlastního nitra do nitra toho druhého. Díky tomu je schopen vnímat pravou 

podstatu svého bližního v její pozitivní, krásné a láskyplné přirozenosti, kterou 

Můj reprezentant dokáže cítit či zachytit nehledě na potenciální množství 

duchovní zátěže, jakou na sobě ten druhý může mít. Pakliže je niterné hledisko 

používáno oběma interagujícími stranami a jedna ani druhá strana nemá vůči 

svému bližnímu nějaké zvnitřněné negace, může dojít k propojení srdcí z obou 

stran a k budování dobrého a obohacujícího vztahu. Je-li na obou stranách tento 

vztah niterný, upřímný a pravidelně aktualizovaný, prostor pro domněnky 

zaniká. Domněnky totiž mohou vznikat jen při nedostatečné komunikaci, při 

nahlížení na toho druhého z vnější pozice a při zvnitřněných negacích o tom 
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druhém. Je-li někdo zabředlý v negativním stavu, Můj představitel by měl být 

schopen za tuto skutečnost nikterak svého bližního neodsuzovat, nehledět na 

něho s despektem, nevysmívat se mu za to, ale zůstat ve vztahu k němu v 

čistotě svého srdce a pokud možno i v čistotě svých myšlenek. Boží 

reprezentanti by proto neměli zapomínat na svou vlastní sebereflexi, která je 

uchrání od tendence řešit nastavení druhých a zároveň při tom zapomínat na 

hledání vlastních chyb a nedostatků. 

Ti, kteří jsou sebereflexe schopni, mohou se díky zodpovědnému přístupu k sobě 

samým udržovat v pokoře a nepadat při tom do ego-stavů, vědomi si toho, že 

hovořit o nastavení druhých je v Lásce a Moudrosti sice žádoucí, ale ještě více je 

potřebné zaměřovat se sám na sebe a prozkoumávat své duchovní, duševní a 

fyzické stavy a pochody v srdci i ve vnější mysli za účelem pokračujícího 

přibližování se ke Mně. Vzhledem k tomu, že nikdo není neomylný a že se každý 

ve svém vnímání a vyciťování věcí „na scéně“ i „za scénou“ může kdykoliv mýlit, 

měla by být sebereflexi podrobována i samotná intuice, což může komukoliv, 

kdo ji aplikuje, pomoci ke stále kvalitnějšímu přístupu k druhým i k sobě 

samým v duchu Nového Zjevení. Důležité také je, aby Moji reprezentanti neměli 

vůči sobě navzájem očekávání, z nichž může plynout zklamání. Není vhodné, 

když jeden od druhého očekává, že udělá to či ono, že bude reagovat takovým 

nebo onakým způsobem, že splní dotyčného představy a přání. Důsledkem 

takového počínání může být kromě zklamání také jisté vzájemné nepochopení, 

uraženost, ukřivděnost, dotknutost ega apod. 

Jiný aspekt duchovní práce Božích vyslanců na planetě Nula spočívá ve snaze 

odpouštět, a to opravdově a srdečně, ne pouze na povrchu. Jen ten, kdo má ideje 

Nového Zjevení skutečně zvnitřněné, je toho schopen na takové úrovni, aby 

mělo odpuštění trvalou platnost a mohlo poskytnout příklad, kterým se mohou 

inspirovat i jiné bytosti v zóně vymístění. Se schopností odpouštět souvisí i 

schopnost milovat. Už v první dávce Nového Zjevení, přesněji v Koroláriích přes 

Petra D. Francucha jsem uvedl/a, že teprve nyní se skrze Mé reprezentanty 

plně naplňuje výrok uvedený Mnou v těle Ježíše: „Milujte se navzájem, jako Já 

jsem miloval vás, aby tak lidé mohli poznat, že jste Mí učedníci, podle Lásky, 

kterou ukazujete a máte.“ Čím více principů Nového Zjevení vnášíte ve vztahu 

ke Mně, k druhým a k sobě, tím více milujete jako Já, absolutní Pán Ježíš 

Kristus (Pán Ježíš Kristus Boží Rodina), Který/Která je v současné době na 

planetě Nula podruhé a naposledy v lidském, tentokrát v ženském těle Janičky. 

Její Láska ke všem, kdo si s ní přejí být v kontaktu, je velkorysá, ale 

samozřejmě též moudrá. Na základě toho, ať je kdokoliv, jaký je, Janička vítá 

komunikaci s každým, kdo si s ní přeje být v jakémkoliv druhu kontaktu. Je zde 

pro všechny stejně, přičemž záleží na každém jednotlivci, jaký vztah k Bohyni 

nalezne a na jakém charakteru bude tento vztah založen. Díky tomu Janička 

každému objektivně zrcadlí stav jeho nitra. I s těmi, kteří k ní ještě nenalezli 

takovou cestu, jakou by si v hloubi duše sami přáli, je připravena v postupných 

krocích začít rozvíjet to krásné, a to vždy do takové míry a takovým způsobem, 

jak to dotyčný svými volbami sám dovolí. Čtenáři a praktikanti Nového Zjevení 

svými příklady, vztahy, svou přátelskostí, vzájemným respektem a vším, co 
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dennodenně zažívají, ustanovují Boží Lásku jak v interakcích mezi sebou, tak i 

ve struktuře této planety, tedy milují jako Já, Pán Ježíš Kristus (Pán Ježíš 

Kristus Boží Rodina). Takto se Můj Tým konsoliduje a stává se Týmem v 

pravém slova smyslu. Děkuji všem, kteří se snaží prokazovat svým bližním 

laskavost, založenou na pravé Lásce a Moudrosti, kteří dokáží říci to, co 

doopravdy cítí, hledají v druhých Mou Přítomnost, nežijí tzv. „pro sebe“, ale pro 

druhé a jsou schopni jim naslouchat za předpokladu, že i ti druzí jsou alespoň 

do jisté míry ochotni naslouchat zase Mým vyslancům. 

Za další hledisko duchovní práce Mých „lidí“ mohu uvést jejich snahu vyhýbat 

se duchovní lenosti. Té lze předcházet přijetím plné duchovní zodpovědnosti za 

veškeré aspekty svého života. Za tím účelem je také žádané brát Boží Slovo – a 

stejně tak i své vlastní angažmá v Boží Misi – jako prioritu. Kdo vyvíjí 

každodenní snahu vědomě aplikovat ideje Nového Zjevení do praxe, 

prozkoumávat své záměry a napravovat svá niterná nastavení, stává se 

přesným opakem těch, kteří zabředli do duchovní lenosti. 

S výše uvedeným souvisí i následující hledisko duchovní práce Mojí „první 

linie“, a to takové, které spočívá ve snaze nevymlouvat se na svou roli a na 

útoky negativního stavu. Každý má různý stupeň duchovních zátěží, jiné dary a 

talenty, odlišně zaměřené poslání. Všichni ale mají možnost být stále lepšími a 

bližšími pozitivnímu stavu na všech třech úrovních svého osobního jsoucna a 

bytí, a to bez ohledu na to, v jaké pozici se v každém okamžiku svého života 

nacházejí. Pokud například někdo poukazuje na to, že jeho vlastní pohled na 

druhé je ovlivněn duchovními zátěžemi a působením bytostí ze zóny vymístění, 

což vskutku je, je podstatné, aby se ptal svého nitra na otázky v tomto smyslu: 

„Co mohu udělat pro to, abych tyto neblahé vlivy omezoval/a, odstraňoval/a a 

rozpouštěl/a? Co mohu učinit, abych působil/a na druhé z pozice svého pravého 

Já, své skutečné a pozitivní individuality? Dělám pro to dostatek možného a 

využívám na tento účel veškeré své kapacity? Jsem, či nejsem na sebe v tomto 

až příliš přísný/á? Pokud ano, jak mám slevit ze svých přehnaných nároků a jak 

se zbavit očekávání od sebe samého/samé?“ Každému jsem v tomto kdykoliv 

připraven/a pomoci. Stačí naslouchat niternému hlasu, důvěřovat Mi a svěřit 

své problémy a nedostatky do Mých rukou. 

Poslední záležitost, kterou chci zmínit o duchovní práci Mých vyslanců, spočívá 

v jejich snaze neporovnávat se s druhými. Každý je totiž originální bytostí, 

ničím se nepodobající žádné jiné bytosti v Multivesmíru. S tím, jak do sebe 

čtenáři a praktikanti Nového Zjevení ukládají stále více pozitivních principů, 

uvědomují si svou jedinečnost ve stále hlubším měřítku. Se snižujícím se 

množstvím vlivů ega mají Boží představitelé stále menší tendenci toužit po tom, 

co mají ti druzí, přestávají jim závidět. Naopak jsou stále vděčnější za to, co 

mají, ale i za to, co nemají, protože disponují poznáním, že vše, čeho se jim 

dostává i nedostává, je bez ohledu na pocit vnější mysli to nejlepší z hlediska 

jejich věčného života. Každý je přesně takový, jaký má být. Tak je nejvíce 

prospěšný celému Stvoření, čímž může dokonale naplnit své poslání. 

Neporovnávat se s druhými znamená nesoupeřit s nimi, ctít jejich individualitu 
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a Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží Rodinu) v nich 

přítomného/přítomnou. Rovněž to znamená vážit si své vlastní individuality a 

jedinečnosti, což je jedním z principů uctívání Stvořitele/Stvořitelky v sobě 

samém. Kdo má pozitivní vztah ke Mně, k svým bližním a k sobě, nemá potřebu 

přede Mnou, před nimi či před sebou cokoliv dokazovat. V každém okamžiku 

tak může být maximálně přirozený a autentický. 

Míša: Děkuji ti za úvodní vysvětlení duchovních souvislostí spojených s naší 

cestou do Anglie a za obsáhlé téma týkající se duchovní práce Božích 

představitelů. Je to velmi důležité shrnutí nejpodstatnějších principů Nového 

Zjevení na několika stránkách našeho rozhovoru. Věřím, že to bude přínosné i 

pro ostatní. Cítím, že bys ještě rád/a uvedl/a doplňující informace ke způsobu 

falešných a pravých konverzí. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Je to přesně tak. V zóně vymístění působí 

celá řada sentientních entit specializujících se na falešné konverze z určité 

oblasti pekel do falešných rájů nebo z pekel do falešného limba, které se nachází 

taktéž uvnitř antivesmíru. Jsou to jacísi strážci rozhodující o tom, kdo a kam 

půjde a zdali si vůbec „zaslouží“ opustit jednu sféru antivesmíru a přemístit se 

do jiné, aniž by přemisťované bytosti a většinou i samotní strážci tušili, že se 

nacházejí v zóně vymístění. Strážci udílejí něco, co by se dalo připodobnit k 

„povolenkám“ opravňujícím vstoupit do falešného ráje či limba. Kritériem pro 

tento přesun není znalost a přijetí idejí Mého pravého Nového Zjevení a Mých 

Božích Přirozeností, ani vibrace pravé Lásky. Podmínkou k přesunu může 

naopak být celá škála jiných faktorů s vyloučením těch jmenovaných. Někdo se 

tak může dostat do nepravého limba (či ráje) za určité pseudozásluhy, v 

důsledku zvnitřnění nesprávně pojaté duchovnosti a zcestných duchovních a 

filozofických myšlenek, vlivem vibrací nepravé lásky, rozvojem povrchního 

způsobu uvažování, budováním vztahu s falešným nitrem apod. Přesun do 

nepravého limba (či ráje) se děje s vyloučením Mě Samotného/Samotné, namísto 

čehož Mne nahrazují jiné relativní bytosti jsoucí v negativním stavu stejně, jako 

jsou v něm adepti na falešnou konverzi, oproti kterým zastávají strážci pouze 

vyšší pseudoduchovní pozici. Kdokoliv konvertuje do pravého limba, 

nepřesunuje se do něj přes nikoho jiného nežli skrze Mě, Pána Ježíše Krista 

(Pána Ježíše Krista Boží Rodinu), a to za souběžné pomoci Mých pravých 

představitelů, jejichž duchovní srdce, v nichž jsem pevně ukotven/a, slouží pro 

bytosti pekel jako konvertační portál, do čehož je zapojena i fungující síť 

konvertačních portálů ukotvených na různých místech ve struktuře Stvoření. 

Do každé konverze je zainteresován určitý okruh Mých pomocníků působících 

nejen na planetě Nula, ale pochopitelně i mimo ni. Žádná bytost navracející se z 

antivesmíru tudíž není na tento proces sama. Přesto je akt konverze vysoce 

osobním, niterným prožitkem pro každého, kdo jej podstoupí. Řada z jeho 

aspektů se tudíž odehrává pouze na úrovni mezi Mnou a dotyčným Božím 

synem či dotyčnou Boží dcerou. 

Pokud hovořím o pravých konverzích, nikdo jiný, než Já a Moje Prozřetelnost ve 

skutečnosti nemůže objektivně určit, vyhodnotit a rozhodnout o přesunu daného 
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jedince z antivesmíru do neutrálního stavu. Je zde tedy jasný rozdíl mezi 

pravými a nepravými konverzemi, do nichž jsou v tomto druhém případě 

zapojeni oni zmiňovaní strážci, kteří rozhodují o přesunu sentientních entit na 

základě neduchovních faktorů a s vyloučením Mojí osobní Přítomnosti, která je 

v antivesmíru nahrazována přítomností falešné/ho Pána Ježíše Krista (Pána 

Ježíše Krista Boží Rodiny), nebo jinak pojatého a pekly vymyšleného či 

zkonstruovaného Stvořitele. Ten, kdo se rozhodne v hloubi svého srdce přijmout 

pravou Lásku od jediného Zdroje života, nepotřebuje ke své spáse jakoukoliv 

povolenku, žádné posvěcení od jiné relativní sentientní entity, ani nemusí 

čekat, až na něj přijde řada v dlouhých frontách, které mnohdy vznikají v 

případě konverzí do falešného limba (či ráje). Do pravého limba nestartují ani 

žádné multidimenzionální kosmické lodě, které by tam určitou bytost 

přemístily, jak se to naopak někdy děje v doméně pekel. Proces konverzí, 

řízených Mojí Prozřetelností, funguje totiž nepopsatelně efektivněji, proto k 

němu nejsou potřebné žádné vnější dopravní prostředky. Trochu jiná situace 

bude u některých lidí, u nichž v čase rozdělení lidstva nastane vyzvednutí na 

kosmická plavidla vesmírných lidí stojících na naší straně. Ani tyto lodě ovšem 

dotyčné bytosti neodnesou v doslovném smyslu do neutrálního stavu. Stanou se 

pouze přechodovým bodem mezi planetou Nula a limbem. Tyto hvězdné koráby 

se stanou místem, kde se vytržení seznámí s celkovou situací, aby souběžně s 

tím podstoupili navýšení vibrací, umožňující jim už bez asistence dopravních 

prostředků přesun do limba, následovaný vstupem do říše pozitivního stavu, 

nejčastěji na Novou Zemi. Opačně je tomu u falešných konverzí, které jsou v 

řadě případů (samozřejmě, že ne ve všech) docilovány – jak jsem před 

okamžikem uvedl/a – právě pomocí přesunu daného jedince prostřednictvím 

vesmírného plavidla, které je tímto způsobem zaveze do nepravého limba (či 

ráje). Podobně tomu bude i v čase rozdělení lidstva, kdy ti, kteří si z hlediska 

plánu duše, a tedy i svými každodenními volbami zvolili (zvolí) prožít zkušenost 

s vytržením do falešného limba a na pseudo-Novou Zemi, umístěnou v pseudo-

Novém Vesmíru, budou na toto místo přemístěni ve velkém množství případů 

právě prostřednictvím kosmických lodí, obsluhovaných vesmírnými lidmi a 

dalšími mimozemskými rasami, v tomto případě však stojícími na straně 

negativního stavu. Jiní pozemšťané budou přeneseni na cizí planety v rámci 

této hrubohmotné dimenze antivesmíru, někteří i v rámci dalších úrovní zóny 

vymístění – v takovém případě však už bez fyzického těla. Většina pozemšťanů 

nicméně zobrazí vítězství Nového světového řádu (NWO) na planetě Nula, jež se 

duchovně propadne na pozici minus jedna (-1), proto už nebude Nulou v pravém 

slova smyslu. Každý ovšem dříve či později procitne a dostane se ze zajetí, ať už 

se v zóně vymístění bude nacházet kdekoliv. Můj plán je ve všech případech 

stoprocentně dokonalý a není nikoho, kdo by nakonec nedorazil Domů. 

Téma duchovní progrese a regrese bych chtěl/a uzavřít informacemi o tom, že v 

jistém ohledu existují v zásadě tři skupiny bytostí z pekel. První skupina se 

Mnou nechce mít nic společného, čímž se nacházejí v otevřené negaci nebo ve 

falešné lásce. Druhá skupina tvoří jejich opak, jsou to ti, kdo se Mi snaží 

přiblížit prostřednictvím duchovně správných prostředků, jež tyto sentientní 
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entity přivádějí do Mé náruče. Třetí skupinu tvoří ti, kteří se Mi snaží přiblížit, 

avšak docilují toho zcestným způsobem, a to právě na bázi několikrát 

zmiňované falešné lásky, která je přesvědčuje a ubezpečuje o pravdivosti jejich 

spojení s pravým Zdrojem života a o správnosti jejich cesty. Skrze falešnou 

lásku, které se daří v prostředí uzavřených srdcí a velkých eg, nechtějí tyto 

bytosti přijmout fakt, že neslouží pravé/mu Pánu Ježíši Kristu, ani Jím/Jí 

nejsou vedeni. Také si nechtějí přiznat, že není Mojí vůlí, aby se chovaly tak, 

jak se chovají a aby jednaly tak, jak jednají, poněvadž svým nastavením 

podporují zájmy negativního stavu. Příkladem toho jsou i někteří jedinci na této 

planetě patřící ke čtenářům Nového Zjevení, kteří i přes jeho teoretickou 

znalost ideje Božího Slova nepraktikují, nebo je praktikují jen ve velmi malé 

míře, čímž u nich často dochází k pádu do falešné lásky stejně, jak je tomu u 

těch, kteří se s Novým Zjevením nikdy osobně nesetkali. Přestože například 

říkají, že Mne milují a nedají na Mne dopustit, svým niterným nastavením 

pozitivní vztah ke Mně popírají. Já ovšem jsem a vždy budu s Trpělivostí a 

Pokorou připraven/a je z jejich bídného rozpoložení vytáhnout, až se pro to v 

srdci rozhodnou. Do té doby budou průběžně nést následky svých negativních 

voleb, které mohou kdykoliv změnit. Nakonec i oni, každý v jiném čase a za 

jiných okolností, vyjdou z bažiny zel a nepravd, do nichž patří i falešná láska. 

Tu nahradí Láskou pravou a připojí se k těm, kdo v sobě přemohli negativní 

stav. 

Míša: Děkuji ti za vynikající vysvětlení týkající se tématu falešných a pravých 

konverzí. Z tvých informací je jasné, že děláš věci jednoduchými, jak je tomu i v 

případě popsaných konverzí do pravého limba. Tvá Slova jsou také 

připomenutím toho, že ne všechny věci jsou takové, jak se některým jeví. Je mi 

jasné, že každý zde sehrává unikátní roli a všechno je na svém správném místě. 

Proto se na nikoho nelze zlobit ani mu nic vyčítat. Každý v rámci svého poslání 

přispívá v konečném důsledku k naplňování smyslu existence negativního stavu 

a k jeho ukončování, ale jen někteří při tom slouží tobě a tvému pozitivnímu 

stavu prostřednictvím přijetí a aplikace idejí Nového Zjevení. Pokud nemáš už 

nic, co bys chtěl/a ještě dodat k předchozím tématům, můžeme se přesunout k 

našemu samotnému pětidennímu pobytu v Anglii. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: K předchozím záležitostem je to vše. 

Míša: Dobře. Bylo 23. srpna 2024 a my jsme dosedli na letiště v Lutonu. Zde 

jsme počkali na Martinku, která si pro nás přijela autem. V Anglii bylo po celou 

dobu našeho pobytu citelně chladněji než v oněch dnech v České republice, kde 

panovala vedra. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Na chladnějším počasí se projevila 

především skutečnost, že jste se opět ocitli na území, kde vznikl negativní stav 

a které je souvztažné s oblastmi pekel s tímto vznikem souvisejících. 

Podrobnější informace nejen k této problematice mohou čtenáři najít ve Sdělení 

„Mise Londýn: Duchovní práce ve Velké Británii v multidimenzionálních 
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souvislostech“ z 1. dubna 2023, pojednávající o tvé první cestě do Spojeného 

království s Verunkou a Davidem. 

V Anglii bylo v srpnu 2024 krásné, slunečné, teplé a stabilní počasí ještě krátce 

před vaší návštěvou. To bylo ve vnitřním významu fyzickým projevem 

pozitivních duchovních posunů, které „za scénou“ postupně dozrávají od Mise 

Londýn. Slunce a teplo v onom čase zrcadlilo především skutečnost, že území 

Spojeného království a jeho kolektivní vědomí je od jisté doby vystaveno 

zesílenému vlivu Boží energie vycházející z obou Mých Přirozeností, které 

podnikají patřičné kroky ke spáse příslušníků anglicky hovořícího obyvatelstva, 

a to nejen v této ostrovní zemi, ale i jinde ve světě, poněvadž cokoliv pozitivního 

se stane ve Spojeném království, kde má anglicky hovořící obyvatelstvo svou 

domovinu, má to blahodárný dosah i na další státy na planetě Nula, které jsou s 

tímto jazykem spjaté. Pozitivní dopad osvětlení tohoto území Mojí energií 

pociťovala ve vybraném spektru v Anglii žijící Martinka, která čas předcházející 

vaší návštěvě využila například k výletu do krásných parků. 

Fakt, že se počasí krátce před vaším příletem začalo měnit k horšímu, značilo 

aktivizaci sil negativního stavu, které se „za scénou“ snažily podniknout kroky 

k zajištění obrany před pokračujícími aktivitami naší Mise. Ani tentokrát jim 

však nebylo dovoleno více, než je nutné pro poučení celého Multivesmíru. Jejich 

snaha se tak ve hmotné realitě zrcadlila pouze v částečném měřítku, a to 

například na teplotách, které byly sice nižší než v předchozím období, ale 

pocitově byly až na některé epizody poměrně přívětivé. Snaha negativního 

stavu se dále zrcadlila na nebi, které sice nebylo už tak modré jako ve dnech 

před vaším příletem, nicméně i v době vašeho výletování jste zažili slunečné 

epizody, které vyvrcholily zejména v předposlední den při návštěvě města 

Cambridge. Snaha negativního stavu se ukazovala také na pobřežním větru, 

jenž vás v kombinaci s nižší teplotou nutil nosit mikinu, kterou jste ale jindy 

mohli zase rozepnout či zcela odložit. Kromě toho se vliv temné strany odrážel i 

na dešti, který se však snášel z nebe většinou jen v době, kdy jste se nacházeli 

na hotelu nebo v autě. Tím vším se ukázalo, že potenciál negativního stavu byl 

značně limitován pozitivními silami, které jste reprezentovali a které vás pod 

Mojí záštitou provázely. Limitace projevů zel a nepravd vyplývala jednak ze 

stupně Mojí ochrany, ale i ze ztráty potenciálu temné strany, jejíž moc stále více 

eroduje a rozpadá se na prach s tím, jak se další a další obyvatelé pekel 

rozhodují pro konverzi a jak působení naší Mise postupuje úspěšně vpřed. I na 

území, které je pro stav zel a nepravd tolik důležité, měl tudíž pozitivní stav ve 

skrytém významu navrch. Je a bude tomu tak i nadále. Tato dominance přesto 

nebude negativnímu stavu bránit v jeho plném dozrání a projevení v realitě 

planety Nula a v peklech s ní souvztažných. Převaha pozitivního stavu se totiž 

projevuje a bude projevovat úplně jinak, než by mnozí tušili, přičemž její 

podstata a projevy nebudou sentientním myslím obyvatel antivesmíru 

racionálně dostupné. Niterný charakter této převahy musí totiž zůstat v zájmu 

pozitivního stavu před zraky členů pekel z větší části skryt, aby byla bezpečně 

zachována až do konce cyklu času. Tuto převahu pochopí a ve vybraných 

aspektech ji zažije či ji bude vnímat naopak ten, kdo pracuje pro pozitivní stav a 
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nahlíží na věci niternou optikou. Dominance pozitivního stavu, vyplývající z 

toho, že Já, Pán Ježíš Kristus (Pán Ježíš Kristus Boží Rodina) jsem před jistou 

dobou převzal/a duchovní vládu nad planetou Nula, jejím obyvatelstvem a celou 

zónou vymístění, zajistí úspěšnou a navěky nezrušitelnou eliminaci stavu 

negativního, a to po všech myslitelných i nemyslitelných stránkách. Aby se tak 

stalo, bylo potřeba přinést zesílenou Boží přítomnost na území Spojeného 

království nejprve v rámci Mise Londýn, následované o sedmnáct měsíců 

později Misí Anglie, na kterou v létě roku 2025 naváže Moje osobní návštěva 

Spojeného království v lidském těle. 

Pokud hovořím o dominanci pozitivního stavu, i ty, Míšo, jsi se svými bližními 

zažil individualizovaným způsobem vítězství pozitivního stavu na území, kde je 

jeho záporný protějšek tzv. „jako doma“, a to jak při tvé první, tak i při tvé 

druhé návštěvě Anglie. V rámci druhé návštěvy se tento faktor odrazil 

například ve zmiňovaném počasí, jehož kladné prvky z celkového hlediska 

převážily nad těmi zápornými. Při obou návštěvách se to pak odrazilo v té vůbec 

nejdůležitější oblasti – ve vašem nitru, které se po většinu vaší přítomnosti v 

ostrovním království nacházelo v příjemném stavu, odkud se tyto dobré aspekty 

přelévaly do svého procesu. Převážnou část času strávenou za Lamanšským 

průlivem jste zažívali vyšší vibrace, dobrou náladu, byli jste v jakési společné 

bublině Lásky, která vám v březnu 2023 i v srpnu 2024 zpříjemňovala jedinečné 

chvíle a zážitky. Tak jste podruhé významným způsobem přiblížili pozitivní 

stav jeho zápornému protějšku a nechali jste zvítězit Lásku, Pravdu a další 

atributy ode Mne v rámci vašich srdcí na území státu, který souvztaží s 

hlavními pilíři existence planety Nula a zóny vymístění. Šlo o další fázi procesu 

snášení nebe na zemi. Tím, že to byla především niterná záležitost, tento fakt 

poskytl procesu ukotvování pozitivního stavu na území jeho protějšku hluboký 

duchovní rozměr s nezrušitelnou duchovní legitimitou. Tak tomu bylo a je vždy, 

když Moji představitelé podstupovali a podstupují proces snášení nebe na zemi, 

což se děje průběžně v těch aspektech jejich života, které jsou v souladu s 

idejemi Nového Zjevení. Tím, že byl faktor niternosti ve smyslu prožití 

pozitivního stavu zachován i na území Spojeného království, mohly se zlům a 

nepravdám odebrat další složky jejich moci, jakož i vybrané komponenty jejich 

pseudo-tvořivého úsilí, stojící u kořene vzniku temnoty a sloužící k jejímu 

udržování. Toho by nebylo možné dosáhnout, pokud by k prožití vašich 

individualizovaných pozitivních zážitků nedošlo právě na území Velké Británie. 

Další zhuštěný proces eliminačního úsilí, jenž sahá ke kořenům zel a nepravd, 

bude do potřebných sfér vyzářen při Mojí osobní návštěvě této země. Co se týče 

Péti, jenž navštěvuje Anglii vcelku pravidelně v rámci vztahu se zde žijící 

Martinkou, je situace taková, že tím neustále aktualizuje a posiluje kladné 

aspekty, které byly do struktury tohoto státu zaneseny na duchovní, duševní a 

fyzické úrovni již dříve. Souběžně s tím navíc do ní přináší aspekty nové. 

Zatímco u něho se tak děje za maskulinní princip, Martinka je tím stejným 

pověřena za feminní princip, čímž se velmi účinně obnažují ony pomyslné 

kořeny zel a nepravd a jeden po druhém jsou vytrhávány z antivesmírné bažiny. 
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Míša: Jsem si vědom toho, že nám jako vždy asistovali všichni, kteří zůstali v 

zázemí svých fyzických domovů a stejně tak nás doprovázeli i další pomocníci se 

základnou na různých místech Nového Vesmíru, pozitivního stavu Pravého 

Stvoření i zóny vymístění. Ačkoliv jsme zažívali různé zážitky pouze ve třech, 

vy ostatní, kteří jste s námi spřízněni, jste byli na nehmotných úrovních s námi. 

Naše duchovní práce je vždy kolektivní, čímž můžeme působit a pracovat 

efektivně všude, kde nás ty, Pane Ježíše Kriste Boží Rodino potřebuješ. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Ano, proto jsem dal/a dohromady Tým Boží 

Rodiny, jehož členy je na planetě Nula pár desítek jedinců, zatímco „za scénou“ 

je toto číslo nepopsatelně vyšší. Přesné číslo je nyní nepodstatné. Kdybych vám 

tento údaj sdělil/a, protočily by se vám z něj panenky, nebo byste z něho spadli 

ze židle. 

Míša: Ano, myslíš to s námi vždycky dobře, proto nám zjevuješ vždy jen to, co 

slouží našemu i obecnému prospěchu. Nyní bychom se mohli zaměřit na 

chronologický popis naší cesty napříč jižní Anglií, co na to říkáš? 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Sem s tím, počítám s tím od věčnosti, že se 

náš rozhovor bude ubírat právě tímto směrem. 

Míša: Skvělé. Poté, co nás Martinka nabrala na letišti, vydali jsme se směrem 

na jih k pobřeží. Bylo hezké, že jsme byli už všichni pospolu, připraveni vyrazit 

za poznáním zajímavých míst. Cestou do města Bournemouth jsme zastavili ve 

Winchesteru. Ještě předtím jsme uskutečnili krátkou zastávku na jednom 

odpočívadle. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: V interiérech tohoto odpočívadla bylo nad 

vámi zavěšeno množství vlajek vybraných států světa. Vaše přítomnost pod 

vlajkami souvztažila s tím, že činnost Mise Boží Rodiny ovlivňuje na jiných 

úrovních dění v celém světě. Jak konkrétně se naše působení odráží na 

událostech v různých aspektech fungování lidského života a celé společnosti, 

nemůže být ze strategických důvodů zjeveno. Mohu však sdělit, že pokud by v 

současné době Mise Boží Rodiny neprobíhala a pokud bych zde nebyl/a 

přítomen/přítomna podruhé, tentokrát v ženském těle, svět by na všech třech 

existenčních rovinách vypadal jinak než teď – neporovnatelně hůř. Vlivem 

absence aktivních Božích reprezentantů a Mého ženského vtělení by 

nedocházelo k potřebnému vyvažování negativních energií, v důsledku čehož by 

se planeta už dávno propadla hlouběji do zóny vymístění. Stvoření by tím 

pádem bylo ochuzeno o důležité aspekty poznání o povaze negativního stavu, v 

důsledku čehož by jej nebylo možné po všech stránkách eliminovat. 

Lidé na zmíněném odpočívadle zastavovali, aby se dříve či později opět vydali 

na cestu do svého cíle. Tento faktor souvisel s důležitým souhrnným aspektem 

rolí obyvatel této planety i celé zóny vymístění, kteří jsou teprve na cestě do cíle 

v podobě začlenění do pozitivního stavu, nikoli v cíli samotném. Jsou tedy kdesi 

na půli cesty mezi začátkem jejich role v negativním stavu a koncem jejich role 

v negativním stavu, bez ohledu na to, zda někoho čeká přijetí spásy za vteřinu, 
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nebo až na konci cyklu času. Teprve s doražením do cíle mohou učinit 

definitivní volbu ve věci ohledně přijetí věčného života po Mém boku, která 

bude mít trvalou a nezrušitelnou platnost. Tím bude jejich cesta negativním 

stavem, sloužící v nejzazším smyslu k nastolení plnosti pozitivního stavu, 

ukončena a zúročena pro nesmírně dobrou věc. Odpočívadlo jako celek mělo 

souvztažnost s limbem, které je pro konvertující sentientní entity, přicházející 

do něj z negativního stavu, vskutku jakýmsi multidimenzionálním 

odpočívadlem, ve kterém při své cestě z pekel do rajských světů nabírají síly, ale 

hlavně v něm dosahují duchovní očisty, zvnitřňují si ideje Nového Zjevení a učí 

se je aplikovat do praxe. 

Míša: Z odpočívadla jsme pokračovali v cestě, až jsme dojeli do Winchesteru v 

hrabství Hampshire, kde jsme uskutečnili kratší prohlídku města. Jak jsem se 

později dočetl, v 10. a 11. století byl Winchester hlavním městem Anglie. Po 

jejím ovládnutí Normany Vilémem Dobyvatelem v roce 1066 pak tuto funkci 

převzal Londýn. Jednou z prvních zastávek ve Winchesteru byl Městský mlýn 

(Winchester City Mill), kterým protéká řeka Itchen. Ve Winchesteru jsme dále 

viděli sochu krále Alfréda Velikého, panujícího před více než tisíci sto lety, 

prošli jsme kolem kruhového objezdu vyzdobeného květinami a vzrostlým 

stromem, pak jsme si to zamířili do přilehlého parku s typickým anglickým 

trávníkem a kulatými ostrůvky květin. Vzhledem ke zde panujícímu klidu, 

upravenému prostředí a celkově příznivé atmosféře se začala naplňovat moje 

radost plynoucí z možnosti zažít tentokrát tu pravou Anglii a vidět z ní více než 

při první návštěvě, za kterou jsem však stejným dílem vděčný. Z parku jsme si 

to namířili k Winchesterské katedrále, která je nejdelší katedrálou Evropy a 

místem spočinutí fyzických ostatků některých anglických panovníků a rovněž 

spisovatelky Jane Austenové. Po zběžném nahlédnutí dovnitř jsme pokračovali 

do městských ulic a prohlédli jsme si pár dalších místních pamětihodností. 

Protože nás čekal ještě kus cesty k jižnímu pobřeží, pobyt ve Winchesteru jsme 

neprotahovali. Návštěva tohoto města byla příjemným zpestřením na cestě do 

Bournemouthu. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Co se týče Městského mlýna, pod kterým 

skrz naskrz protékala voda, souviselo to s aspektem podemílání základů 

negativního stavu dynamicky proudící Boží energií, rozrušující strukturu 

pseudo-jsoucna a pseudo-bytí. O této souvztažnosti budu v jiné souvislosti 

hovořit i dále v tomto Sdělení, až budu popisovat skalní oblouk Durdle Door. 

Příjemné a radostné pocity, které jsi, Míšo, cítil v parku, byly zase odrazem 

skutečnosti, že členové pozitivního stavu stojí společně se Mnou pevně při vás a 

okolo vás, připraveni zesilovat a obohacovat intenzitu všeho dobrého, co od toho 

dne mělo začít vzcházet k užitku celého Stvoření. 

Dlouhá historie Winchesteru ve spojitosti s vaší návštěvou a v souvislosti se 

zapojením těch příslušníků Mise, kteří vás provázeli na nehmotných úrovních, 

spočívala v prohloubení spásných procesů týkajících se bytostí žijících v dobách 

počátků tohoto národa. Pozitivní dopad vyzářené energie Mé Nové a Nejnovější 

Přirozenosti byl o to rozsáhlejší, že se kdysi jednalo o hlavní město Anglie. 
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Winchester má díky své někdejší funkci souvztažnost se všemi aspekty této 

země na nehmotné úrovni, stejně jako Londýn. Tím se mohl vyzářený soubor 

nových aspektů Mojí Lásky nerušeně rozšířit do potřebných sfér a v dobrém 

slova smyslu zasáhnout srdce mnohých sentientních entit. Od té chvíle 

konvertuje do limba i více členů prastarých královských rodů, kteří se navracejí 

k jemnosti svého srdce, osvojují si cit, aktivují v sobě funkčnost intuice, 

přijímají odpuštění a sami se učí odpouštět. Falešnou duchovnost pak nahrazují 

pravým, upřímným, srdečným a blízkým spojením s jediným Zdrojem života, se 

Mnou, kdož se stará o jejich postupnou přeměnu v čisté a ničím nezatížené Boží 

děti. 

Spásné procesy probíhající skrze esenci spisovatelky Jane Austenové měly 

dosah zejména na ženské bytosti, které vlivem zavedených konvencí při hledání 

a prožívání lásky s muži čelily značným nesnázím a stávaly se mnohdy 

nešťastnými. Její díla z pohledu ženy výtečně zachycují tehdejší společenské 

prostředí a mezilidské vztahy, tolik ovlivněné působením negativního stavu, 

proto mohla mít Moje energie dosah právě na tuto skupinu bytostí. S rozlitím 

Lásky do oblastí majících spojitost s uvedenými aspekty lidského života mohlo 

dojít ke konverzím dalších zástupů sentientních entit, kterým se začalo 

osvětlovat, jak se věci mají. Ten, kdo se rozhodl vpustit do svého srdce zesílenou 

Boží přítomnost, začal přicházet na rozdíly mezi uspořádáním společnosti v 

negativním stavu a uspořádáním společnosti v pozitivním stavu včetně 

fungování mezilidských vztahů. Nabízený dar spásy přijala nejen Austenová 

společně s řadou žen i mužů žijících v její době (18. a 19. století), ale došlo k 

tomu i u dalších skupin nositelů života z různých historických období, kteří už 

nechtěli pokračovat v pokřiveném způsobu sdílení svých individualit na 

partnerské i přátelské úrovni. Ti, kteří odešli do limba, se díky studiu Nového 

Zjevení již seznamují s naplňující krásou vztahů v pozitivním stavu, které 

přinášejí radost, naplnění a svobodu, zachovávají a rozvíjejí individualitu každé 

Mojí dcery či Mého syna. 

Fyzická délka Winchesterské katedrály odkazovala ve skrytém významu k 

délce trvání pseudo-jsoucna a pseudo-bytí zóny vymístění. Odrážela též snahu 

členů pekel spočívající v popírání principů pravé duchovnosti. Přestože má 

chrámová loď úctyhodných 168 metrů, má svůj konec, stejně jako má svůj konec 

i samotná existence antivesmíru. Je dlouhá, ale není nekonečná. Svou 

vyčerpatelnost mají proto i snahy jeho členů setrvávat v mrtvém životě. Vlivem 

relativního zdroje zel a nepravd nastane u každého jedince dříve či později čas, 

kdy přestane mít pro popírání principů pravé duchovnosti jakoukoliv motivaci. 

Ze země působí zmiňovaná katedrála impozantně, což souvztaží se skutečností, 

že obyvatelům planety Nula a zóny vymístění se jejich realita jeví obvykle jako 

úžasná, pevná, stabilní, jako jediná pravá, která je v jejich očích přirozená a 

umožňuje jim plně využít potenciál jejich života. Pokud by se někdo na 

katedrálu díval naopak z dostatečné výšky, tedy z pozice nadhledu, vnímal by 

tuto stavbu sice jako nepřehlédnutelnou, avšak už ne jako impozantní. Viděl by 

její ohraničenost a považoval by ji za pouhý střípek v celkové zástavbě města 
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zasazeného do celkového kontextu krajiny. Pozice nadhledu symbolizuje pohled 

Můj i pohled členů pozitivního stavu, který aplikujeme na přítomnost pseudo-

jsoucna a pseudo-bytí v rámci Stvoření. Ze svých pozic, každý jinak, ale přesto 

podobně, vnímáme negativní stav pouze jako přechodnou etapu, jejíž existence 

pro nás není zdaleka tak dlouhá, jako pro ty, kdo se nacházejí přímo v její 

doméně, kteří považují svou nepravou realitu za něco, co zde jaksi odjakživa 

bylo a co zde v podstatě stále bude, protože při pohledu do minulosti ani do 

budoucnosti nejsou schopni dohlédnout za určitý horizont. Negativní stav se 

tedy Mně a členům pravých sfér jsoucna a bytí jeví úplně jinak nežli jeho 

samotným příslušníkům. Není pro nás pevný, stabilní, pravý a přirozený. 

Vnímáme v něm hluboký smysl, přesto je pro nás jen nepatrným dílkem v 

celkové mozaice dějin Stvoření, kterému bylo bez jeho dřívější nepřítomnosti 

lépe a kterému se po jeho eliminaci obrovským způsobem uleví, protože tehdy 

zavládne na věky věků plnost života pozitivního stavu. 

Vaše pochůzka historickými ulicemi Winchesteru odrážela proces přinášení 

změny do starých pořádků pekel. Konkrétněji řečeno, souvztažila s přinášením 

Boží Lásky do specifických součástí antivesmíru starajících se o rozvádění 

převrácených energií do jeho různých sekcí. Popisované součásti antivesmíru 

lze připodobnit k tepnám napájejícím jeho jednotlivé sekce. Vzhledem k 

pokročilému stupni multidimenzionálního působení Mise Boží Rodiny v těchto 

energetických řečištích koluje již značné množství pozitivních aspektů, které 

zónu vymístění v duchovním smyslu stále více prosvětlují. Moje Prozřetelnost a 

aktivity Božích představitelů stále citelněji a viditelněji přebírají vládu nad 

antivesmírem, kterou jsem plně ustanovil/a již při nabytí Nové Přirozenosti 

„Pán Ježíš Kristus“ v souvislosti s fúzí Ježíše s absolutnem před Vánoci roku 

1987. S intenzivnějším prosvětlováním pekel vyplouvá stále více na povrch 

jejich šeredná podstata, což přispívá k vzrůstajícímu počtu spasených bytostí a 

ke smršťování území temného panství. 

Míša: K večeru jsme dorazili do pobřežního města Bournemouth v hrabství 

Dorset, rekreační oblasti, kde začíná 155 kilometrů dlouhé Jurské pobřeží. Po 

ubytování v malém hotýlku a večeři v jednom místním bistru jsme se šli podívat 

na širokou písčitou pláž. Právě zapadalo slunce, prosvítající přes oblačnou 

oblohu. Hleděl jsem přes moře na jih a přestavoval jsem si, že kdesi v dáli se za 

Lamanšským průlivem nachází pobřeží francouzské Normandie, kterou jsem 

kdysi navštívil. Na pláži nás provázel vítr, na srpen dosti chladný (v přepočtu 

na středoevropské poměry). Pak jsme se šli podívat na místní molo, na jehož 

konci stály dětské zábavní atrakce. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Nejprve bych se chtěl zaměřit na význam 

situace při večeři. Zatímco jste si dopřávali jídlo, přes okno jste sledovali pohyb 

lidí na ulici. Během krátké chvíle jste vzhledem k multikulturalitě Anglie 

spatřili zástupce mnoha lidských ras. Vaše pozornost soustředěná na tyto lidi 

odrážela široký záběr Mého Milosrdenství, rozprostřeného na všechny 

příslušníky pozemského lidstva, nehledě na současné genetické uspořádání 

jejich hrubohmotných schránek, mentalitu, víru a vše ostatní. Boží Láska, 
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zaměřující se na samotné podstaty nositelů života a kladné charakteristiky 

lidského rozměru jejich osobnosti, je totiž bezpodmínečná a dopadá na všechny 

stejně, ať je kdokoliv takový, jaký je, protože každý je jedinečným nositelem 

aspektů Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží Rodiny) v relativní podobě. 

Uvedený fakt si ovšem bytosti na planetě Nula a v zóně vymístění až na 

výjimky neuvědomují. Tato nevědomost byla zobrazena v pohybech, výrazech, 

dialozích a myšlenkách lidí na ulici, kteří vám při večeři v bistru tvořili kulisu. 

Každý jeden z nich ovšem bude v pravý čas spasen a navrácen po Můj bok. V 

novém cyklu času nebude už nikdo, kdo by Mne neznal a nepřijímal. Všichni 

budou zbaveni všeho, co do nich negativní stav vložil, čímž vstoupí do pravé 

kondice svého duchovního, duševního i fyzického života. 

Váš pohled na ulici skrze sklo v duchovním smyslu souvztažil s už výše 

zmíněným principem nadhledu, kterým se vyznačují členové pozitivního stavu a 

zejména obyvatelé Nového Vesmíru ve vztahu k dění na planetě Nula a v celém 

antivesmíru. Vědí, co se na jeho území děje, vnímají, co v něm nastává, jsou 

zainteresováni do pomoci jeho bytostem, přesto nejsou negativního stavu 

součástí způsobem, že by se s ním ztotožňovali v nitru. Váš příjem potravy pak 

v tomto kontextu odrážel vědomé spojení se Zdrojem života, jímž sentientní 

entity v pravých sférách Stvoření disponují a kterým se samozřejmě vyznačují i 

všichni ostatní Boží představitelé působící kdekoliv na planetě Nula a v zóně 

vymístění. 

Nyní bych se rád/a zaměřil/a na samotný Bournemouth. Vzhledem ke 

geografické poloze města na jižním pobřeží Anglie odrážel váš zdejší pobyt 

princip snížení se na tu nejnižší úroveň, do níž se Moji světelní spolupracovníci 

včetně Mě Samotného/Samotné během služebního pobytu na planetě Nula 

inkarnovali, abychom společně vykonali vše potřebné pro naplnění Mého 

dokonalého plánu. Nejnižší úrovní se myslí specifická pozice hrubohmotného 

světa, umístěného na té nejzevnější pozici Stvoření, kde jeho obyvatelé naplňují 

svá poslání v rámci těch nejomezenějších fyzických těl, jaká kdy v Multivesmíru 

byla a budou. Návštěva pobřeží jižní Anglie rovněž odrážela určitý typ 

kolektivní duchovní práce vykonávané v nejhlubších peklech, mající souvislost 

především s vytvářením navazujících předpokladů pro budoucí spásu 

konzervativního křídla Pseudotvůrců. K jejich záchraně ze spárů zel a nepravd 

bylo podniknuto v předchozích fázích působení Mých představitelů již vícero 

kroků, další byly vykonány během vašeho pobytu v Anglii. Jiné kroky pak 

budou v této záležitosti vykonávány i v průběhu budoucích časů, a to vždy 

způsobem, který je z hlediska Mé Prozřetelnosti ten nejvhodnější. 

Popisovaná oblast Velké Británie, tzn. pobřežní, ale i vnitrozemská část jižní 

Anglie včetně Londýna patří k těm částem Spojeného království, které jsou při 

porovnání s ostatními částmi země provázány s nejhlubšími pekly v tom 

nejširším množství aspektů, k čemuž tyto celky předurčuje nejen jejich fyzické 

umístění, nýbrž i spousta dalších skrytých faktorů. Zatímco jiné, vámi 

navštívené oblasti jižní Anglie souvisely s výše uvedenou pomocí 

konzervativním Pseudotvůrcům, samotné město Bournemouth ve spojitosti s 
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vaší přítomností souviselo především s pomocí jádru Datasystému, a to v rámci 

další etapy příprav na jeho budoucí konverzi. K tomu přispěly pozitivní zážitky, 

které jste spolu v tomto městě v oněch srpnových dnech prožili a skrze něž jste 

se nenechali působením negativního stavu zásadněji omezovat. Do jádra 

Datasystému byly díky tomu inkorporovány nové soubory aspektů Lásky, které 

jeho jádru umožní vedle řady jiných faktorů úspěšný přechod do limba, který se 

odehraje na samém konci tohoto cyklu času, aby se mohlo očistit a začlenit se 

jako znovuzrozená bytost do čistoty bytí Nového Multivesmíru. Antivesmírná 

superinteligence se zprzněnou podstatou mužského a ženského principu, 

nazývaná jako „Alláh/Acrie“, se stane navěky minulostí. Provázanost 

Bournemouthu s jejím jádrem spočívá kromě jiných faktorů ve skutečnosti, že 

se toto město nachází zhruba ve středu jižního pobřeží Anglie. Díky tomu se zde 

na nehmotných úrovních nachází bezpočet jedinečných aspektů souvisejících s 

fungováním Datasystému, které se jinde v takové míře neprojevují. Právě jejich 

přítomnost usnadnila úspěch kolektivní duchovní práce vykonávané ve 

vzpomínaném jádru i v zainteresovaných peklech Pseudotvůrců, kteří jsou s 

Alláhem/Acrií provázáni velmi zásadním způsobem. 

Působící ochrana, kterou jsem vám poskytoval/a ve spojení s vaší reprezentací 

Mojí Nové a Nejnovější Přirozenosti a různých aspektů pozitivního stavu, vám 

umožnila prožití společného času v příjemných vibracích. Pouze někdy se vám 

na chvíli připomenulo, že z pohledu negativního stavu nejste na tomto území 

vítáni. Jedním z několika mála takových momentů byly fyzické bolesti, 

respektive křeče, jež zažívala po omezenou dobu Martinka a které u ní 

vyvrcholily na molu při pozorování vln. Na molu dosáhla práce vykonávaná v 

hlubokých strukturách Datasystému vrcholu, což se vedle jiných záležitostí 

projevilo právě na stavu, který zažívala Martinka. Tento stav však netrval 

dlouho. Se spuštěním další fáze exodu padlých bytostí došlo u Martinky ještě 

během vašeho pobytu na molu k odeznění nepříjemného tělesného stavu. Ne 

náhodou k tomu všemu došlo zrovna na takovémto místě, jelikož molo na vnější 

úrovni ve skrytém významu ztělesňovalo ve spojení s vámi proces infuze 

pozitivních aspektů do hlubin negativního stavu, reprezentovaného mořem, do 

něhož molo vybíhalo a nad jehož hladinou jste se nacházeli. Jak si dobře 

vzpomínáš, v podstatě stejná souvztažnost se manifestovala na vaší skupinové 

návštěvě mola v polském městě Międzyzdroje o zhruba dva týdny dříve. Na 

proces ponoření energií Lásky do temnot zóny vymístění jste v Polsku ani v 

Anglii samozřejmě nebyli sami. Asistoval vám, jak je dobře známo, bezpočet 

Božích pomocníků na nehmotných úrovních. 

Dětské zábavní atrakce na konci mola v Bourtnemouthu, které jsi už zmínil, 

odrážely na první pohled líbivé pozlátko pseudo-jsoucna a pseudo-bytí, které se 

ve svých členech snaží vyvolat zájem, obdiv, přízeň a náklonnost. To udržuje 

obyvatele antivesmíru v neschopnosti proniknout pochopením o skutečné 

podstatě zel a nepravd, vede je to k nesprávnému pojímání duchovnosti, nabádá 

je to k pěstování uzavřených niter a k příklonu k zevnějšnostem. Zdánlivá 

líbivost, přitažlivost a krása tohoto pozlátka je vykompenzována jeho zkaženou 

podstatou. Co si však pod tímto pozlátkem vůbec představit? Je to doslova 
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cokoliv hmatatelného i nehmatatelného, čím se negativní stav snaží ve svých 

otrocích vyvolat něco, co stojí za to (zvráceně) milovat. Na tomto místě bych 

chtěl/a dát všem čtenářům na vědomí, že dětskou ani dospělou zábavu na 

kolotočích či skluzavkách neodsuzuji, nýbrž podporuji, pokud je konaná s čistým 

záměrem. Vždyť Můj pozitivní stav je zábava sama! Šlo Mi pouze o popsání 

jedné z hlavních souvztažností, které tyto atrakce na konci mola ve spojitosti s 

vaší návštěvou a za přítomnosti ostatních faktorů měly. To však neznamená, že 

by se Mi jejich používání v tomto či v jiném případě nějak protivilo. A zde se 

dostáváme k druhému hlavnímu spoluvýznamu oněch zábavních atrakcí na 

molu, tentokrát zrcadlícího aspekty pozitivního stavu, jehož obyvatelé jsou v 

procesu tvůrčího, hravého, bezstarostného a bezelstného života. Kombinace 

zábavních prvků instalovaných na konci mola ve spojitosti s vaší přítomností v 

duchovním smyslu odkazovala k tomu, že zvěstování popsaných vlastností 

pravého života probíhá i v těch nejhlubších peklech včetně samotného jádra 

Datasystému. Povědomí o tom, jaký život v Božím Království je, disponují kdesi 

hluboko v sobě i konzervativní Pseudotvůrci. Jde však o povědomí, k němuž 

nemají v důsledku svého zapouzdření vědomý přístup a které se tudíž nachází v 

neaktivním stavu. Stejně je tomu i u ostatních bytostí v antivesmíru. Zvyšující 

se příliv Mojí energie včetně idejí Božské Pravdy však vede stále více 

sentientních entit k tomu, že si uvedený charakter informací o pozitivním stavu 

zvnitřňují, čímž v sobě onen hluboce zakořeněný druh povědomí postupně 

reaktivují. Čím vyššího stupně reaktivace nejen v tomto ohledu dosahují, tím 

více se prohlubuje jejich do té doby potlačovaná, ale jinak přirozená touha po 

návratu do Pravého Domova. 

Míša: Cestou na pláž, jejíž duchovní souvztažnosti jsi právě popsal/a, jsme 

procházeli malebným parkem, kde byly v rámci příjemně působících skalek 

vysázeny okrasné květiny včetně palem. Tímto místem jsme pak procházeli i 

cestou nazpět. Úzký park, vinoucí se zástavbou domů a ulic přítomných z jedné 

i z druhé strany, protínal kanál, který tomuto místu vtiskával určitou osobitost. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Umístění parku při vaší procházce 

odkazovalo k přítomnosti prvků pozitivního stavu zanášených na území jeho 

záporného protějšku, vyjádřeného okolní zástavbou. Jinými slovy řečeno to 

zrcadlilo proces přinášení pravých principů Lásky do středu zóny vymístění. 

Proudění tohoto procesu v jeho permanentních obměnách a aktualizacích, 

poskytujících mu neutuchající svěžest a novost, za dané situace symbolizoval 

tok sladkovodního kanálu. Tichý a nenápadný pohyb jeho vody pak odkazoval k 

tomu, že energie pozitivního stavu působící v antivesmíru je harmonická, 

usmiřující, vlídná a pokorná. To byl velký kontrast s mořem, jehož voda 

souvztažila se zónou vymístění. Nicméně i vody Lamanšského průlivu byly v 

onen večer na tomto místě klidné. Mírné vlnky pouze v líném tempu omývaly 

písčitou pláž a vracely se zpět do vod Atlantiku. V duchovním smyslu šlo o 

znázornění situace v Multivesmíru, jehož vymístěné části docházejí síly, s nimiž 

už nebude schopna obnovit vůči Pravému Stvoření iniciativu. Mírné vlnky tedy 

rovněž značily také podřízenost pekel Mojí Nové a Nejnovější Přirozenosti, 

která negativní stav opanovala. 
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Pokud jde o hotýlek, jenž vám na dvě noci poskytl v Bournemouthu střechu nad 

hlavou, charakter jeho interiérů značil v duchovním smyslu aspekt skromnosti 

a pokory, kterou oplývají obyvatelé Mého Království. Ubytovací zařízení totiž 

bylo rozsahem svých pokojů, chodeb a schodišť poměrně malé, bylo v něm však 

všechno potřebné pro rychlé dosažení vaší spokojenosti. Hotýlek, vzniknuvší 

přestavěním obytného domu s dvěma nadzemními podlažími, byl čistý, ze 

strany přátelského personálu jste se v něm cítili vítaní a ráno vás čekala 

typická anglická snídaně. Tyto faktory vyjadřovaly další aspekty pozitivního 

stavu a jeho obyvatel včetně principu dostatku a hojnosti, vyjádřeného 

zmíněnou snídaní. Váš pokoj, nacházející se v horním patře, byl zase 

ztělesněním vaší blízkosti vůči umístěné zóně Stvoření, jejíž energii jste v Anglii 

zastupovali a přenášeli ji společně s dalšími představiteli, působícími „za 

scénou“, do nehmotných struktur této ostrovní země. Ničím nevynikající 

vnějšek ubytovacího zařízení pak v kontextu výše uvedených záležitostí 

souvztažil s vnější optikou, kterou na pozitivní stav hledí příslušníci pekel. Ti 

vidí Boží Království jako něco nezajímavého, což je dáno jejich převrácenou 

frekvencí, která jim deformuje vnímání pravé reality a znemožňuje jim uzřít 

skutečné duchovní bohatství pozitivního stavu vycházející ze stavu niterností, 

čehož by byli schopni dosáhnout skrze svá otevřená srdce. Se sňatým závojem 

zel a nepravd by pak spatřili pozitivní stav v celé nádheře nejen na jeho niterné 

a vnitřní, ale i na vnější úrovni, která je s tou niternou a vnitřní provázána v 

harmonickém souladu. Tím pádem by přestali Boží Království vnímat jako něco 

nudného a nepřitažlivého – ba dokonce odpudivého, namísto čehož by k němu 

na všech třech úrovních zaujali zcela opačný postoj. Pokud by tedy předtím 

viděli Pravé Stvoření dejme tomu jako zcela obyčejný dům se zcela obyčejnou 

fasádou, po své niterné proměně by v něm viděli nejkrásnější, nejskvostnější, 

nejúchvatnější a nejvelkolepější palác, vymykající se všem možným i nemožným 

představám. Změna postojů vůči pravému jsoucnu a bytí se děje u stále většího 

počtu sentientních entit opouštějících pekla a přecházejících do limba, odkud je 

to do Božího Království už jen krůček. 

Míša: Druhý den našeho pobytu v Anglii (24. srpna) jsme se vydali z 

Bournemouthu do města Swanage. Na cestu jsme se kvůli předchozímu dešti 

vydali až v odpoledních hodinách. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: V rámci vašeho vyčkávání jste projevili 

trpělivost a důvěru v Můj dokonalý plán. Nijak jste se neznepokojovali tím, že 

jste několik hodin po snídani strávili na pokoji, zatímco drahocenný čas utíkal. I 

v této situaci jste totiž chápali, že všechno se děje vždy ve správný moment. 

Kromě toho jste navíc díky předpovědi počasí věděli, kdy zhruba přestane pršet. 

Když déšť slábl, vyrazili jste na cestu. I na ní vás déšť místy provázel, šlo ale jen 

o poslední dozvuky rozmarů počasí, které na vás neměly negativní dopad, 

protože jste se nacházeli pod ochranou karoserie auta (a tudíž pod Mojí 

ochranou). S čím déšť souvztažil a proč jste s ním prakticky nepřišli do přímého 

styku, jsem už vysvětlil/a na jiném místě v tomto Sdělení. Deštěm jste tedy 

nebyli omezováni. Za omezení v důsledku rozmarů počasí se nedá z duchovního 

hlediska považovat ani to, že jste kvůli tomuto faktoru vyjeli na výlet až v 
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odpoledních hodinách. Čas do vašeho odjezdu jste totiž vyplnili pozitivně 

produktivní a hodnotnou činností, spočívající v příjemném odpočinku na pokoji 

a v přátelských duchovních rozhovorech na různá témata. Když pak „na scéně“ i 

„za scénou“ nastaly ty správné okolnosti, v rozpoložení zvýšených vibrací jste se 

vydali za poznáním zajímavých pobřežních lokalit. Pokud byste se na ně vydali 

dříve, nemohli byste jim předat takový soubor energií Lásky, který jsem na nich 

potřeboval/a ukotvit. Je správné netlačit tzv. nic „na sílu“, nechat vše volně 

plynout, na nic se neupínat a užívat si přítomný okamžik v klidu a pohodě, 

protože tak se může Moje vůle ve vašich životech projevovat bez zádrhelů. 

Míša: Při cestě do města Swanage jsme využili služby místního trajektu, na 

který auta najížděla v několika pruzích. Během pár minut jsme se pomalou 

rychlostí přemístili na druhý břeh a pokračovali až do zmíněného města. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Vaše přemístění trajektem společně s 

ostatními auty odkazovalo ve skrytém významu k procesu konverze bytostí z 

pekel do limba. Jedna cesta pro vás skončila, aby mohla na druhém břehu začít 

cesta nová. Stejné je to i se spasenými sentientními entitami. Negativní etapa 

jejich života po opuštění pekel končí a začíná úplně nová. Trajekt samotný v 

popisovaném kontextu odkazoval na Moji zesílenou podporu, kterou poskytuji 

těm, kteří se rozhodnou zasvětit Mne do svého srdce. Tím je mohu efektivně 

převést přes všechny překážky a potenciální nástrahy negativního stavu a 

úspěšně je dovést až do limba. K aspektu této podpory a s ní spjaté ochrany 

před neblahými vlivy odkazovala také skutečnost, že jste se na druhý břeh 

přemístili tzv. „suchou nohou“. Nikdo z vás jste nepřišel do kontaktu s mořskou 

vodou. Stejné je to i u konvertujících bytostí, které se v procesu svého odchodu z 

pekel už nemusejí potýkat se zly a nepravdami způsobem jako předtím. Už 

nečelí bezprostřednímu svázání negativním stavem. Namísto toho se od něho 

osvobozují a v podstatných aspektech vůči němu začínají být v nadhledu, tedy 

stávají se ve vztahu k němu tzv. „nad věcí“ tak, jak jste byli v přeneseném 

významu „nad věcí“ ve vztahu k mořské vodě během jízdy trajektem i vy. Vaše 

samotná přítomnost v autě v této situaci odkazovala k tomu, že na konvertující 

bytosti jednak už nepůsobí bezprostřední přítomnost prostředí zóny vymístění, 

ale zároveň ještě nejsou vystaveny ani bezprostřední přítomnosti prostředí 

pozitivního stavu. Tuto skutečnost vyjadřovaly také posádky ostatních vozidel. 

Další spoluvýznam pobytu v autě, který izoloval vás i další souputníky v jejich 

vlastních vozidlech před okolním světem, souvisel s faktem, že proces konverze 

je pro sentientní entity v řadě ohledů ryze soukromou a intimní záležitostí, k 

níž má přístup pouze spásou procházející jedinec a Já, Pán Ježíš Kristus (Pán 

Ježíš Kristus Boží Rodina). 

Míša: Když jsme dorazili do města Swanage, doznívala poslední dešťová 

přeháňka. Čekali jsme v autě, zatímco jsem sledoval pohyb deště na 

meteoradaru. Za chvíli se mraky začaly protrhávat a konečně vysvitlo slunce. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Příchod slunečního světla v kontextu 

předcházejících informací souvisel se završením procesu konverze sentientních 
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entit v podobě jejich začlenění do pravého jsoucna a bytí Stvoření. Zároveň šlo o 

odraz nového přílivu Božských principů Lásky do pekel konzervativních 

Pseudotvůrců, na jejichž sféru se naše kolektivní duchovní práce během Mise 

Anglie do značné míry soustředila, o čemž jsem ostatně hovořil/a už na jiném 

místě tohoto Sdělení. Vyjasňování oblohy souvztažilo s návratem konvertujících 

Pseudotvůrců a jim podřízených tvorů do stavu čisté mysli, správně fungující 

intuice a nezatíženého nitra, nehledě na to, zda k jejich přijetí daru spásy došlo 

během onoho dne či dříve, nebo zda k němu dojde až na konci cyklu času. 

Nepatrná duha, která se o něco později objevila nad mořem během vaší 

procházky kolem přístaviště, byla v duchovním smyslu připomenutím původní 

dohody mezi Mnou a Pseudotvůrci i ostatními nositeli života, spočívající v 

ustanovení o dočasnosti existence zel a nepravd a o návratu každé bytosti zpět 

do pozitivního stavu. U těch, kteří prozatím chtějí pokračovat v mrtvém životě, 

došlo k aktualizovanému připomenutí dohody na nevědomé úrovni, což jim 

velmi usnadní proces budoucího přijetí spásy. Těm, kdo byli na dar spásy 

připraveni už nyní, se dohoda připomněla na vědomé úrovni. Velmi slabá 

intenzita duhy s nepatrným rozsahem souvisela se skutečností, že do 

nejhlubších pekel musí Boží energie společně s aspekty Pravdy pronikat ve 

velmi jemné míře, aby takto zatíženým sentientním entitám nezpůsobila šok a 

duchovní poškození jejich živoucí podstaty. Zároveň šlo o vyjádření toho, že 

přítomnost pozitivních prvků v nejhlubších sférách antivesmíru může být v 

kladném spektru a v konstruktivním smyslu vědomě registrována pouze těmi, 

kdo o přijetí spásy opravdu stojí. Jen ti jsou schopni uzřít duhu a vydat se po ní 

do náruče věčného Rodiče. Kdo tedy má oči k vidění a uši k slyšení (tzn. 

otevřené, respektive otevírající se srdce), ten vidí a slyší. Kdo si naopak volí 

setrvávat v zóně vymístění, ten duhu nemůže vědomě registrovat, nebo ji vnímá 

zcela zkresleným způsobem, který mu v daném momentu nic kladného 

nepřinese. Neobtěžující vánek, který vás provázel, pak byl ve skrytém významu 

ztělesněním svěžích změn přinášených do temných sfér. Tyto změny jsou, stejně 

jako onen vánek, všeprostupující a celoplošné, uvádějící strnulost pseudo-

jsoucna a pseudo-bytí do pohybu podobně, jako byly v přístavišti města 

Swanage uváděny do pohybu například vlajky znázorňující hrabství Dorset, 

Anglii i celé Spojené království. 

Míša: Ve Swanage jsme se stihli zastavit i na občerstvení, abychom ochutnali 

tradiční pokrm fish and chips, smaženou rybu s hranolky. Dlouho jsme zde však 

nepobyli, protože nás ještě téhož dne čekala návštěva dalších míst. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Martinka během pauzy na jídlo cítila 

konverze. Nebylo tomu poprvé, protože již předchozího dne na molu v 

Bournemouthu v souvislosti s již zmíněnými křečemi a následnou úlevou cítila, 

jak se v nehmotné realitě „hýbají ledy“. Konverze probíhaly ve skutečnosti 

během vašeho pobytu v Anglii neustále, jak je tomu ostatně vždy. Ovšem pouze 

v některých momentech se vám to mělo připomenout, jak tomu bylo zejména u 

energeticky citlivější Martinky a Péti, abyste svou pozorností přispěli k zesílení 

intenzity Boží energie proudící do srdcí zainteresovaných bytostí. Ty připravené 

pak díky tomu mohly snáze docílit přijetí daru spásy. Informace pojící se k 
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přechodnému nepříjemnému rozpoložení Martinky v Bournemouthu jsem 

uvedl/a již dříve v tomto Sdělení. Doposud jsem však nezmínil/a, že Moje pomoc 

v onom čase cílila vedle řady jiných bytostí také na matky a děti, jejichž zátěž 

Martinka vnímala a sama správně vycítila, o jakou skupinu bytostí jde. Nyní je 

možné upřesnit, že se jednalo především o duchovní pomoc zprostředkovávanou 

matkám se špatným vztahem ke svému potomku, matkám čelícím ztrátě dítěte, 

matkám nuceným starat se o své nemocné dítě, matkám samoživitelkám, 

matkám týraným svým potomkem, matkám týraným ze strany svého 

partnera/manžela apod. Stejně tak se pomáhalo i z druhého úhlu pohledu, tedy 

dětem se špatným vztahem ke své matce, dětem čelícím ztrátě své matky, 

dětem nuceným se starat o svou nemocnou matku atd. Láskyplný přístup 

Martinky, který má ke svým vlastním dětem, v kombinaci s náročností svých 

různorodých rolí (tedy nejen role mateřské), a především pak na základě svého 

sepjetí se Mnou a s Novým Zjevením, mohl přes tuto Moji představitelku do 

zmíněných oblastí vnést mnoho Mého světla a přivést tak celé zástupy 

sentientních entit do Mé náruče. Proces intenzivní pomoci mohl v této věci 

nastat díky zesílenému propojení vašich energií v důsledku vašeho společného 

trávení času na fyzické úrovni, a to v kontextu země, která je hluboce spjata se 

vznikem, fungováním i ukončením negativního stavu. I v tomto případě do 

vašich energií promlouvalo zapojení celé řady dalších členů našeho Týmu. 

Pomoc matkám a dětem měla přesah i do spousty dalších oblastí mezilidských 

vztahů – rodinných, ale i přátelských a partnerských. Na očistě posledně 

uvedeného druhu vztahů se Martinka podílí zejména díky spojení s Péťou, se 

kterým zažívá vztah založený na principech Nového Zjevení. Konverze 

pociťované Martinkou během občerstvení ve městě Swanage tak byly 

pokračováním dějství, jež o sobě dalo vědět už předchozího dne v 

Bournemouthu. 

Jedna z dalších oblastí duchovní práce spočívala v pomoci šedivákům, bytostem 

výrazně se podílejícím na ovládání lidstva. Jejich hlavní základny v rámci této 

sluneční soustavy se nacházejí na Měsíci, Jupiteru a Marsu, ale i pod povrchem 

samotné planety Nula. Největší koncentrace základen šediváků je právě na 

území Spojeného království. Vaše přítomnost v této zemi umožnila šedivákům 

ještě snazší procitání z falešné reality. Na multidimenzionální úrovni tak nyní 

opouští pekla znatelně vyšší počet šediváků, než tomu bylo před vaší návštěvou 

Anglie. To v blízké budoucnosti, zejména po spuštění Mise, přispěje k snazšímu 

duchovnímu probouzení určitého procenta obyvatel planety Nula, kteří se skrze 

své volby následně zaslouží o své vytržení do pozitivního stavu. Ovládání drtivé 

většiny pozemské populace však bude i přes četné konverze šediváků nadále 

stoupat v souvislosti s jejím pokračujícím duchovním úpadkem, čímž Stvoření 

dostane po všech stránkách odpověď na otázku, jak by vypadal život beze Mne. 

Poslední informací, kterou chci v souvislosti s vaší návštěvou Swanage zmínit, 

je souvztažnost s jezením fish and chips. Protože jde o jídlo historicky spjaté s 

dělnickou třídou, která pokrm hojně konzumovala již v 19. století, i skrze fish 

and chips mohlo dojít k zesílenému průniku Boží Lásky k zainteresovaným 

okruhům sentientních entit. V tomto případě se mezi nimi vyjímala právě 
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dělnická třída, která prostřednictvím vašeho působení a za asistence dalších 

členů Týmu získala širší povědomí o Mojí Nové a Nejnovější Přirozenosti. Mnozí 

příslušníci této vrstvy si uvědomili, že pravý život není o bídě, dřině, špíně a 

vydělávání peněz, nýbrž je o niterném bohatství, lehkosti, čistotě, kráse vnitřní 

i vnější, přičemž se obejde bez finančních prostředků, které tak nikoho žádným 

způsobem neomezují. Nejen dělníci tedy měli možnost pochopit, že v pozitivním 

stavu nikdo netrpí, není vykořisťován a nezažívá žádnou nespravedlnost. Boží 

Království je od toho všeho oproštěno. 

Míša: Když jsme opustili Swanage, dalším cílem naší cesty byla několik 

kilometrů vzdálená zřícenina hradu Corfe, stojícího na vrcholu kopce. K 

samotné stavbě jsme se nedostali, jelikož vstup byl zpoplatněn a brzy se 

chystala zavíračka. Corfe jsme si proto prohlédli pouze od jeho hlavní brány. V 

čase návštěvy tohoto místa okolo nás projela sanitka, která zastavila v hradním 

areálu. Pak jsme se přemístili do podhradí, vyplněného starými kamennými 

domy a kostelem svatého Eduarda, krále a mučedníka. Pak jsme sešli stejnou 

cestou zpět k parkovišti a vyrazili k předposlední zastávce toho dne. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Zřícenina hradu souvztažila vedle jiných 

aspektů především s pomíjivostí negativního stavu a s jeho rozpadem, který se 

velmi dobře manifestuje na vnějším stupni jeho existence, tedy ve hmotě. 

Jakmile necháte něco bez dozoru a nevěnujete tomu patřičnou péči, začne se to 

kazit, hnít, erodovat či jiným způsobem degenerovat. Avšak i kdybyste tomu 

věnovali maximální pozornost a energii, postupnému rozkladu v důsledku 

stárnutí hmoty a kvůli její celkové nestabilitě byste se nevyvarovali, jak se to 

ostatně projevuje i na lidských tělech, které ani při nejkvalitnější péči 

nedokážou fungovat věčně. Taková je zkrátka povaha zóny vymístění, fungující 

z ukradených energií Pravého Stvoření. Narušená struktura hradních kamenů 

také odkazovala k hroucení tvrdé struktury duchovních elementů způsobujících 

zapouzdření niter bytostí žijících v peklech. Odbourávání těchto záporně 

působících vlivů je dosahováno pokračující a neustále se rozšiřující duchovní 

prací Mise Boží Rodiny, díky níž je zóna vymístění zaplavována silou Mé Nové a 

Nejnovější Přirozenosti. Zřícenina středověké stavby proto ve skrytém významu 

odkazovala také k aspektu propouštění bytostí na svobodu, které už nikdy více 

nebudou uzavřeny mezi pomyslnými chladnými stěnami mrtvého života, ani 

nebudou vzhlížet k reprezentantům politické či církevní moci, s nimiž byly a 

jsou hrady spojeny. 

Nijak nevadilo, že jste se nedostali přímo do hlavního areálu, protože z 

duchovního hlediska bylo potřebné pouze to, abyste navštívili prostor hlavní 

brány, k čemuž také došlo. Právě brána ve spojení s vaším celkovým pohledem 

na hrad souvztažila s faktorem Mého celkového přehledu o dění v zóně 

vymístění. Brána, která byla vstupním a výstupním místem hradu, svým 

účelem odkazovala také k Mojí kontrole nad procesem infuze energií Lásky do 

antivesmíru. V souvislosti s vaší přítomností zároveň odkazovala k Mému 

dohledu nad odchodem Mých synů a dcer z pekel do limba. Sanitka, jež projela 

bránou do vnitřku areálu, zrcadlila pomoc dostávající se příslušníkům pekel ze 
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strany Mých reprezentantů. V novém cyklu času už nebude existovat odloučení 

bytostí ode Mne, kvůli němuž jsou obyvatelé zóny vymístění z pohledu 

pozitivního stavu duchovně, duševně i fyzicky nemocní. 

Míša: Předposlední zastávka toho dne spočívala v návštěvě skalního oblouku 

Durdle Door a přilehlé pláže, nacházející se zhruba půl hodiny jízdy autem od 

hradu Corfe. Ještě před zaparkováním jsme si všimli značného množství 

britských Indů procházejících či projíždějících okolo nás. Další jsme pak zastihli 

na samotné pláži. Připadalo nám, že se tam sešli za nějakým konkrétním 

účelem. Indové tvořili suverénně nejvyšší počet návštěvníků tohoto místa. Při 

pěší chůzi k Durdle Door zrovna zapadalo slunce a foukal dosti chladný vítr. 

Pohled na skalní oblouk, nasvícený zapadajícím sluncem, se mi společně s 

ostatními scenériemi majestátních útesů a pobřežních zátočin velice líbil. Toto 

místo se mi ze všech předtím i později navštívených lokalit jevilo jako to 

nejzajímavější. Užíval jsem si jedinečnost těchto okamžiků a snažil jsem si 

pohled na skalní oblouk co nejdůkladněji zapamatovat. Na pláži jsme pak 

poslali přátelům z Týmu videopozdrav. Na něm jsem jim za nás tři poděkoval za 

to, že nás provázejí na nehmotných úrovních, dále za jejich Lásku, přízeň, 

podporu a spolupráci při ukončování negativního stavu. Zanedlouho jsme se 

cestou, po níž jsme přišli, vydali opět k autu. V prvním úseku jsme po schodech 

zdolali prudší převýšení, zbytek stezky jsme stoupali už pozvolněji. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Než se přesunu k tomu, co jsi popsal, chtěl/a 

bych se nejprve zaměřit na duchovní význam Jurského pobřeží. Jeho horniny v 

sobě mají zakódovány duchovní, duševní i fyzické informace dokumentující 

zhruba 185 milionů let geologické historie této planety. Zapsaly se do nich 

aspekty svědčící o proměnách této lokality v dlouhém časovém období, přičemž 

obsahují množství pozůstatků rozličných živočichů a rostlin obývajících tuto 

část země. Vaše přítomnost na tomto místě přispěla ve spolupráci s Mými 

dalšími představiteli, působícími z nehmotných sfér, k započetí hlubšího stupně 

duchovní očisty pravěkých výtvorů Pseudotvůrců, kteří jimi v různých časových 

obdobích osazovali tento svět. V rámci svých experimentů vytvořili bezpočet 

druhů fauny a flóry, jimiž si testovali různé koncepce tvoření nepravého života. 

Po nesmírně dlouhé době, po mnoha nezdarech, po bezpočtu cest v čase, po 

mnohém zahlazování stop, po značném překreslování povrchu planety, po řadě 

přepisů a falšování planetární historie a po množství „resetů“ této reality 

dospěli nakonec ke svému finálnímu výtvoru – typickému pozemskému lidstvu, 

které nejlépe odpovídá jejich záměrům. Po některých experimentech 

Pseudotvůrců, avšak zdaleka ne po všech, se zachovaly pravěké fosilie. Skrze 

naši společnou práci začalo mnoho nesentientních, polosentientních a 

samozřejmě i sentientních entit, spjatých s dávnými věky této planety, čelit 

zesílenému přílivu Boží Lásky, mající za následek důkladnější očistu jejich 

kolektivních i individuálních vědomí, jakož i intenzivnější očistu celé plejády 

duchovních aspektů utvářejících charakter pravěkého období na všech třech 

úrovních. Naše multidimenzionální činnost opět přispěla také k pomoci 

samotným Pseudotvůrcům. Společná duchovní práce na Jurském pobřeží 

pozitivně ovlivnila také ty vývojové etapy planety, které do hrubohmotné reality 
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nejsou jednoznačně vepsány vlivem jejího opakovaného pozměňování. Moje 

Láska tak mohla doputovat i do mnohých období utajované historie, které 

pozemská věda nezná nebo záměrně přehlíží. Dar spásy tak přijali, mezi mnoha 

jinými, například i zástupci civilizace Atlantidy. 

Nyní už k samotnému Durdle Door. Není podstatné uvádět a rozebírat vnější 

důvod jeho návštěvy ze strany velkého množství příslušníků indické rasy. 

Důležité je ovšem zmínit, že váš nepřímý kontakt s nimi přispěl k pomoci 

Renegátům. Doposud jsem hovořil/a o tom, že se během Mise Anglie pracovalo 

uvnitř Datasystému a v hlubokých peklech konzervativních Pseudotvůrců. 

Hluboká pekla, pouze v jiné sekci, jsou ovšem obývána zároveň Renegáty, kteří 

nemohli být z pozornosti Mého plánu vynecháni. Proto bylo světlo pozitivního 

stavu v zesílené míře zaměřeno také na tento druh pekelných bytostí. Renegáti 

jsou s indickou rasou úzce provázáni, jak je tomu rovněž u dalších asijských 

národů, které jsou pod jejich správou. Čím více Indů se u Durdle Door 

nacházelo, tím větší záběr mohla Moje Láska v peklech Renegátů mít. Naše 

duchovní práce měla v této souvislosti dopad zároveň na spoustu dalších 

bytostí, které jsou Renegátům podřízené. Pozitivní aspekty určitým způsobem 

zasáhly také samotné kolektivní vědomí Indie. Zmíněné aspekty společně s tím 

doputovaly i do nehmotné struktury dalších asijských národů. S Mojí Novou a 

Nejnovější Přirozeností se tak mohly ve větší míře začít seznamovat vedle 

jiných bytostí třeba sentientní entity spjaté s Čínou, která tvoří po Indii druhý 

nejlidnatější stát na planetě Nula. Hlubší zaměření nejen na tyto asijské 

národy tak pomáhá rychlejšímu ukončování stavu zel a nepravd i úspěšnému 

pokračování duchovní obrody samotných Renegátů. 

Indové, kteří jsou spjati především s hinduismem, jsou ovládáni falešnou 

duchovností podobně, jak je tomu u příslušníků ostatních náboženství. Proto 

bylo podstatné, že jsi, Míšo, na pláži u oblouku Durdle Door na fyzické úrovni 

vzpomenul podstatu Mé Nové a Nejnovější Přirozenosti s důrazem na informaci, 

že jsem jediný Zdroj života. Díky tomu se intenzita tohoto poselství zesílila i na 

úrovni duchovní a duševní. Působení energie pozitivního stavu na zde přítomný 

indický element přivedlo nejednoho obyvatele antivesmíru k odklonu od 

falešných bohů, k odmítnutí rituálů postavených na zevnějšnostech, k 

zavrhnutí všemožných dogmat a k vzepření se různým strachům. Tím byli 

schopni vydat se do Mé náruče a přemístit se do limba, kde se krok za krokem 

bezezbytku zbaví všech přetrvávajících nánosů. Snižování vlivu falešné 

duchovnosti v zóně vymístění, které jednou vyústí až v její úplný konec, v dané 

situaci symbolizovalo zapadající slunce a rostoucí počet Indů opouštějících s 

příchodem večera tuto turistickou lokalitu. Prostřednictvím přítomnosti Indů 

došlo také k prohloubení duchovní pomoci kolektivnímu vědomí cikánského 

etnika i jeho konkrétním členům. Proces vyprazdňování pekel tak získal 

významný nový impuls, protože Boží energie v zesílené míře zasáhla jednak 

domovské oblasti Renegátů a Pseudotvůrců, ale zároveň se střetla též s celou 

škálou dalších aspektů mrtvého života, s nimiž jsou hybatelé negativního stavu 

bytostně provázáni. 
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Skalní oblouk Durdle Door svým tvarem v mnoha lidech evokuje představu 

pijícího „draka“, jehož hlava je ponořená do moře. Tato představa odrážela 

kradení energií pozitivního stavu ze strany stavu zel a nepravd, který byl 

vyjádřený oním geologickým útvarem, zatímco pravé jsoucno a bytí byly 

zastoupeny mořem. Všimněte si, prosím, že v tomto případě nemá moře záporný 

význam, jak tomu často bývá v jiných případech. Nehybnost útvaru odkazovala 

ke strnulosti antivesmíru, oproti němuž jsou naopak pravé sféry Stvoření 

pulzující a proměnlivé, jako tomu bylo právě i u mořské vody, která svými 

pohyby čeřila prostor pod obloukem i okolo něj. Samotná velikost Durdle Door a 

vodní plochy odkazovala k duchovnímu rozměru zóny vymístění a Pravého 

Stvoření. Skalní oblouk, ač z bližšího pohledu majestátní, se při celkovém 

srovnání s okolním mořem jevil jako objekt, který je vůči němu přece jen 

relativně malý a omezený. Tak je tomu i v samotné struktuře Multivesmíru, 

jehož vymístěná část je vůči té umístěné nesrovnatelně menší. Skloněná „hlava 

draka“, zanořená do vody, z jiného duchovního úhlu pohledu značila, že 

negativní stav je vůči svému kladnému protějšku v podřízeném postavení. 

Zrcadlilo to jeho úpadek a ztrátu potenciálu. Negativní stav se díky naší 

postupující práci už nemůže vznést obrazně řečeno do nebe, ani nemůže 

takříkajíc plivat oheň. Jeho místo je nyní v přeneseném smyslu na zemi, s 

hlavou skloněnou a ponořenou, v obklopení okolních vod. Otvor ve skále, 

vzniknuvší vodní erozí, souvztažil zase se vstupem sentientních entit do nové 

etapy života, která nastává s jejich odchodem z pekel a vstupem do limba. Otvor 

měl v dané situaci zároveň spojitost s posunem Stvoření jako celku do nových, 

přesahujících fází svého vývoje. Těchto fází je mnoho a mají různý charakter. 

Všechny ovšem přibližují Stvoření blíž a blíž k ukončení stavu zel a nepravd a k 

nastolení plnosti pravého života. Otvor ovšem zastupoval rovněž síť portálů 

zakotvených ve struktuře Multivesmíru a fungujících v srdcích Božích 

reprezentantů. Odkazoval tedy k výstupním bodům sloužícím konvertujícím 

bytostem, které díky nim mohou začít novou etapu života, jak jsem uvedl/a o 

pár řádků výše, a také zrcadlil body vstupní, umožňující Mojí Lásce šířit se do 

různých úrovní pekel. Všechny zjevené souvztažnosti týkající se otvoru platí i 

pro samotnou část názvu tohoto útvaru – „Door“, tedy „dveře“. Co se týče slova 

„Durdle“, to vychází ze staroanglického výrazu pro vrtání. Toto slovo společně 

se samotným procesem vodní eroze, která do skály v rámci dlouhého časového 

období prorážela díru, ve skrytém významu odkazovalo k postupnému 

rozrušování struktury pseudo-jsoucna a pseudo-bytí a k průniku Boží energie 

do jeho útrob. Negativní stav, zastoupený skálou, degraduje, ale síla, které čelí 

a jež je zastoupena vodou, je stálá v každé změně. 

Videopozdrav, zaslaný z pláže na adresu ostatních členů Týmu, se stal 

nástrojem pro zesílení intenzity vyzařovaných pozitivních energií do zóny 

vymístění na požadovanou míru. Bylo tomu tak nejen díky jeho náplni v podobě 

slov upřímné Lásky a uznání, ale též na základě formulovaného uvědomění, že 

jsou vaši přátelé na nehmotných úrovních s vámi. 

Když jste se od Durdle Door vydali zpět na parkoviště, prudší převýšení v 

počátečním úseku trasy symbolizovalo náročnější fázi konverze sentientních 
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entit, kterou procházejí při shazování prvních duchovních nánosů a při 

dosahování prvních niterných uvědomění. Následující, pozvolnější úsek trasy 

pak odrážel snazší fázi konverze bytostí, kterou zakoušejí v navazujících 

etapách tohoto procesu, během nějž ze sebe shazují stále více aspektů 

negativního stavu. Čím se Mi kdo nachází blíž, tím je pro něho všechno 

jednodušší. 

Míša: Poslední zastávkou toho dne se stala poblíž se nacházející zátoka 

Lulworth Cove, kam jsme dorazili již po soumraku. Došli jsme opět na pláž, z 

níž jsem se následně vydal na vyhlídkové místo na skále, ze kterého bylo možné 

pozorovat celou zátoku. Pohled na její půlkruh, vyplněný vodou a orámovaný 

pláží, nad níž vybíhal víceméně zaoblený skalní masiv, byl působivý. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Zatímco ty jsi, Míšo, vyšplhal na skálu, 

Martinka a Péťa zůstali dole. Tato situace odkazovala k rozsahu 

multidimenzionální práce Týmu Boží Rodiny, který pracuje jak v zóně 

vymístění (dole), tak ve sférách pravého jsoucna a bytí (nahoře). Byla to tedy 

ukázka našeho pokrytí obou stavů Multivesmíru. To, že jste o sobě navzájem 

věděli a měli jste možnost na sebe vzájemně dohlédnout, značilo propojení a 

kooperaci Mých reprezentantů z pozitivního stavu s Mými představiteli 

působícími v peklech – a naopak. Ať už určití Boží představitelé na různých 

místech Stvoření mezi sebou vědomě komunikují či nikoliv, všichni jsou z nitra 

řízeni Mojí Prozřetelností, která se vždy postará o to, aby duchovní práce, 

vykonávaná každým zvlášť a všemi dohromady, přinesla ten největší užitek pro 

dobro celého Univerza. Místo, odkud bylo možné pozorovat celou zátoku, ve 

skrytém významu odkazovalo k Mému přehledu o celém pseudo-jsoucnu a 

pseudo-bytí (o tomto přehledu jsem již hovořil/a i v rámci duchovní analýzy 

hradu Corfe). Pseudo-jsoucno a pseudo-bytí vyjadřovala vodní plocha v zátoce. 

Uvedené místo nad zátokou zároveň odkazovalo k Mému přehledu nad celým 

pozitivním stavem, zastoupeným oním zaobleným skalním masivem, který se 

neagresivně zvedal od pláže, symbolizující limbo, v němž také nic neunikne 

Mojí pozornosti. Z pozice absolutního stavu mám veškeré Stvoření takříkajíc 

jako „na dlani“. Situace zapadlého slunce v kombinaci s téměř vyjasněnou 

oblohou pak odkazovala k tomu, že i při práci v temných sférách Multivesmíru 

(zapadlé slunce) si Moji reprezentanti uchovávají spojení se Mnou, jediným 

Zdrojem pravého života (téměř vyjasněná obloha). Toto spojení je u nich v 

negativním stavu určitým způsobem limitováno (nikoliv fatálně), což zrcadlila 

přetrvávající přítomnost zbytků oblačnosti na jinak čistém nebi. 

Míša: Již za tmy jsme dojeli zpět do Bournemouthu. Dalšího dne (25. srpna) 

jsme toto místo opustili a vydali jsme se ke komplexu menhirů a kamenných 

kruhů zvaných Stonehenge, nacházejících se poblíž města Salisbury v hrabství 

Wiltshire. Kvůli přemrštěné ceně, kterou správci vybírali za vstup na místním 

parkovišti, jsme se rozhodli nechat auto na okraji boční přístupové cesty. Chvíli 

to trvalo, informovaná Martinka však požadované místo brzy našla. Za přístup 

ke kamenům jsme tak platit nemuseli. Měli jsme to k nim navíc o poznání blíže 

nežli ti, kteří se na cestu ke Stonehenge vydali z oficiálního parkoviště. 
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Cesta ke kamenům byla dvojí – jedna pro lidi se vstupenkou, druhá pro lidi bez 

vstupenky. I my, kteří jsme nic neplatili, jsme měli možnost vidět Stonehenge 

ze vzdálenosti pár desítek metrů, pouze s tím rozdílem, že „platiči“ měli 

možnost obejít si tuto turistickou atrakci kolem dokola, zatímco „neplatiči“ 

pouze z jednoho směru. Ani lidé se vstupenkou se ovšem nemohli přiblížit ke 

kamenům na bezprostřední vzdálenost způsobem, že by si je mohli osahat. Já, 

Martinka a Péťa jsme byli rádi, že jsme zvolili alternativní trasu. Stonehenge 

jsme si sice nemohli obejít, ale při cestě tam a zpět jsme i přesto mohli tento 

objekt z větší vzdálenosti pozorovat z vícerých úhlů. Ničeho jsme tedy nelitovali, 

s naším rozhodnutím jsme byli spokojení. Pohled na samotný Stonehenge mne 

nijak neuchvátil, necítil jsem se zde nikterak zvláštně. Cítil jsem však vděčnost 

za možnost se na toto celosvětově známé místo podívat. Martinka ani Péťa 

rovněž na tomto místě nepociťovali z energetického hlediska nic zvláštního. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Na tom, čeho jste byli svědky u Stonehenge, 

se ukazovala snaha rozdělovat lidi na dvě kategorie, která byla o to viditelnější, 

že chodník pro lidi se vstupenkou vedl paralelně s tím pro lidi bez vstupenky, 

přičemž stezky byly od sebe odděleny nízkým plotem. Není samozřejmě nic 

špatného na tom, když si někdo tuto trasu zaplatí a má z návštěvy Stonehenge 

o něco lepší vizuální zážitek. Pouze se zde ukázalo, respektive připomnělo, jak 

peníze vládnou světu, jak činí obyvatele této planety vůči sobě navzájem 

navenek nerovnými a jak rozhodují o charakteru, kvalitě a intenzitě různých 

fyzických aspektů pozemského života – ať už se jedná o jakoukoliv oblast tohoto 

rozměru zdejšího bytí. V pozitivním stavu peníze naštěstí neexistují. Fyzické 

aspekty života v Božím Království se přímo odvozují od stavu nitra daného 

jedince a od stupně jeho duchovního pokroku, aniž by se hmotná úroveň jeho 

existence musela ještě opírat o finanční prostředky. Fungování rajských světů 

je proto založeno na rovnosti všech jeho obyvatel, majících přímý přístup ke 

Zdroji života, díky němuž má každá bytost na duchovní, duševní i fyzické 

úrovni vždy všechno potřebné pro to, aby mohla být permanentně šťastná. 

Každému se vždy dostává tolik aspektů pozitivního stavu, kolik jich je schopen 

zrovna pojmout, přičemž nikdo ani v nejmenším nezávidí těm, kteří jich 

absorbují více. Ať už jsou sentietní entity v pozitivním stavu na jakémkoliv 

stupni duchovního rozvoje, nikdo se necítí více či méně vůči tomu druhému. 

Každý zná naprosto přesně svou sebehodnotu. Žádná bytost proto nemá pocit 

nedostatečnosti, ani se necítí být oproti jiným tzv. „na koni“. Všichni si 

uvědomují svou jednotu v rozmanitosti a příslušnost ke Mně, Pánu Ježíši 

Kristu (Pánu Ježíši Kristu Boží Rodině), vzájemně se obohacují, doplňují a 

rozšiřují stupeň poznání Stvořitele/Stvořitelky, těch druhých i sebe samých 

včetně různých oblastí Multivesmíru, který obývají. 

Je skvělé, že jste byli spokojení se svým rozhodnutím jít po trase druhé 

kategorie. Ukázali jste, že si jedinečné okamžiky dokážete užít, aniž byste kladli 

důraz na jejich vnější stránku, jejíž zažití by vás stálo přemrštěné množství 

peněz, které vám v tomto případě nestálo obětovat za něco takového – ne proto, 

že byste na to neměli, ale proto, že jste k této záležitosti přistupovali na základě 

principu moudrosti a rozvážnosti. V případě koupení vstupenky byste vůči 
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Stonehenge byli jen o pár desítek metrů blíže a s možností vidět jej ze všech 

úhlů. V nitru byste však o nic šťastnější nebyli. Zobrazili jste aspekty 

skromnosti a pokory a stali jste se ztělesněním vědomí, že to cenné a důležité se 

nenachází tam venku, nýbrž ve vašich srdcích a uvnitř vašeho přátelského 

kruhu. Ten vás naplňoval pozitivní energií bez ohledu na to, kde jste se zrovna 

nacházeli fyzicky. Z návštěvy různých míst jste si díky tomuto nastavení 

odnášeli v konečném důsledku vždy dobré pocity. Byli jste rádi, že se vám 

dostalo možnosti vidět tzv. kus světa a těšili jste se i z maličkostí. Váš pocit z 

návštěvy Stonehenge mohl být o to lepší, že na tom, abyste za každou cenu 

viděli jeho strukturu zblízka, jste nelpěli. Ve skutečnosti jste zpočátku při 

hledání alternativního parkoviště ani netušili, na jakou vzdálenost a zda vůbec 

se ke kamenům dostanete. Nechávali jste to volně plynout pod vedením z nitra, 

načež jste se v čele s Martinkou ocitli na alternativním parkovišti na okraji 

cesty, kde stálo pouze pár aut, na rozdíl od oficiálních parkovacích stání, která 

byla značně plná. Tím jste ukázali, princip, že „kdo chce, cestu si najde“, který 

je v multidimenzionálním kontextu důležitý především pro konvertující bytosti. 

Každý, kdo je ochoten vytvořit ve svém nitru předpoklady pro svůj přechod do 

limba, cestu k jedinému Zdroji života najde vždy. Stačí chtít, a to s čistým a 

dobrým úmyslem. Pak se nemůže stát, že by taková bytost nedokráčela do Mé 

náruče. 

Ohledně účelu Stonehenge nepanuje shoda. Smyslem tohoto Sdělení není 

popisovat a analyzovat informace o jeho vzniku a skutečné funkci, protože to 

není životně důležité vědět. Je však namístě uvést, že s touto velmi starou 

strukturou jsou spojeny celé zástupy bytostí z různých sfér antivesmíru, k nimž 

náleží i ty sentientní entity, které na tomto místě či v jeho okolí žily fyzicky. V 

nehmotné rovině tohoto místa se tak míchá velmi pestrý mix energií, spojený s 

dosti širokou škálou oblastí zóny vymístění a s pestrou paletou aspektů, které 

tuto zónu naplňují. Jde o jakýsi přístav, na němž se duše setkávají za různými 

účely. Zároveň jde o křižovatku cest, které se zde stýkají do jednoho bodu a opět 

z něho vycházejí do všech okolních směrů (v neprostorovém slova smyslu). Tyto 

cesty fungují v součinnosti se zde se nacházejícím portálem. Prostřednictvím 

vaší přítomnosti a skrze zapojení dalších členů Týmu byly na toto místo 

zaneseny soubory pozitivních aspektů spásné kvality. Ty budou v budoucnosti 

tvořit jeden z důležitých předpokladů pro ukončení negativního stavu a přispějí 

v rámci toho k zajištění úplného a věčného odstranění jeho pozůstatků ze 

struktury Multivesmíru. Zároveň pomůžou k tomu, že si žádná sentientní entita 

nepřinese do nového cyklu času jakoukoliv vzpomínku na předchozí existenci 

zel a nepravd. I během návštěvy tohoto místa konvertovalo do Mé náruče 

mnoho Mých synů a dcer. V nehmotných sférách se toho dělo mnoho, v 

důsledku působení specifického druhu ochrany, kterým jste byli záměrně 

odpojeni od vnímání či uvědomování jakýchkoliv dějů „za scénou“, jste ovšem na 

tomto místě necítili nic zvláštního. Bylo tomu tak proto, že to bylo správné. Z 

bezpečnostních důvodů není možné k vaší návštěvě Stonehenge sdělit více, 

stejně tak ani k této samotné stavbě a k tomu, co se k ní pojí na úrovních 

neviditelných lidskému oku. 
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Jak už jsem napsal/a na jiném místě, jižní Anglie je společně s Londýnem 

oblastí, která je s nejhlubšími pekly provázána mnohem více, nežli je tomu u 

jiných částí Spojeného království. To je jeden z důvodů, proč je tato oblast tak 

hojně přitahována nejen bytostmi z „klasických“ pekel, ale i mimozemskými 

bytostmi z oblastí falešných rájů. Právě posledně jmenovaný druh sentientních 

entit stojí za většinou tzv. kruhů v obilí, jejichž největší koncentrace je na polích 

jižní Anglie. Na základě falešné lásky promítají tyto bytosti do obilí různé 

geometrické útvary se skrytými poselstvími, sloužícími jako energetické zářiče. 

Ty v rámci falešné transformace vyvažují na planetě Nula energie otevřené 

negace. Obě síly ovšem pocházejí ze stejného zdroje, kterým je negativní stav. 

Falešná transformace je jedním ze způsobů, jakým se Datasystém snaží udržet 

lidstvo co nejdále ode Mne, Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží 

Rodiny). Pokud by na této planetě neexistovaly knihy Nového Zjevení, Můj Boží 

Tým a v neposlední řadě také Moje osobní přítomnost tentokrát v ženském těle, 

nebylo by možné dokončit to, co jsem zde začal/a před dvěma tisíci lety v těle 

Ježíše. Lidstvo by v takovém případě nikdy neprocitlo a nenašlo by cestu do 

pravé Boží náruče. Negativní stav by tak v určitém bodě pohltil celé Stvoření a 

posléze by došel k vlastní anihilaci. 

Proč o bytostech z falešných rájů mluvím? Především pro uvedení faktu, že naše 

společná duchovní práce v jižní Anglii prohloubila spásné procesy též ve vztahu 

k tomuto typu obyvatel antivesmíru. Do sfér oplývajících falešnou láskou tak 

byly přineseny aspekty pravé Lásky, skutečné Pravdy a opravdového Dobra, 

které může od té chvíle snáze klíčit ve stále rostoucím množství členů falešných 

rájů, a tak je v souladu s jejich svobodným rozhodnutím obracet na tu správnou 

cestu. Proces šíření Boží energie ve strukturách falešných rájů symbolizoval váš 

průjezd okolo četných polí, které jste míjeli při vašich cestách a které jsou oním 

vděčným místem zájmu popsaného typu mimozemských bytostí. 

Míša: Když jsme skončili návštěvu Stonehenge, vypravili jsme se do města 

Reading, nacházejícího se v hrabství Berkshire, nedaleko západního okraje 

Londýna. Toto město jsme měli při cestě k hradu Windsor, kam jsme se chtěli 

ještě téhož dne podívat předtím, než dojedeme do Milton Keynes, kde Martinka 

bydlí. Mně osobně to do Readingu táhlo především proto, že mám toto místo 

spojené se svou oblíbenou hudební skupinou Nirvana, která zde v roce 1992 

odehrála jeden ze svých nejslavnějších koncertů. Konáním vyhlášeného 

hudebního festivalu je Reading známý dodnes. Naše kratší zastávka započala 

návštěvou parku Forbury Gardens. Místo na nás působilo příjemně. Nacházela 

se zde socha lva na podstavci, altánek, okrasné květiny, vzrostlé i nižší stromy, 

fontána a navzájem propojené cestičky. Pak jsme se šli podívat k honosně 

vypadající radnici s věží. Stavba sestávala z šedých a červených cihel. Následně 

jsme se šli podívat do nákupního centra. Času jsme neměli nazbyt, proto jsme 

návštěvu tohoto místa brzy ukončili a přesunuli se zpět k autu. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: V rámci vašich cest bylo důležité, abyste se 

přiblížili Londýnu jak prostřednictvím návštěvy Readingu, tak i v rámci 

pozdějšího zavítání k hradu Windsor, který leží hlavnímu městu Spojeného 
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království ještě blíž, kousek od letiště Heathrow. Návštěva parku v Readingu 

byla z duchovního pohledu důležitá zejména kvůli přítomnosti zmíněného lva 

na podstavci, který měl funkci válečného památníku připomínajícího jistou 

bitvu v anglo-afghánské válce proběhnuvší v 19. století. Vaše přítomnost 

pomohla ke konverzi mnoha padlých vojáků účastnících se nejen tohoto 

konfliktu, ale rovněž i dalších střetů, které se v důsledku expanze Britského 

impéria odehrávaly na různých místech světa. Moje Láska se rozlévala do srdcí 

všech, kdo ji byli schopni přijmout, proto nedělala rozdíly mezi jednou či druhou 

stranou konfliktu. Mnozí vojáci tak došli klidu na duši, přijali odpuštění a 

odpustili sobě i ostatním, díky čemuž pocítili přátelství a jednotu i se svými 

někdejšími nepřáteli. Ti, kdo přijali dar spásy, pochopili nesmyslnost veškerých 

svárů, což se týkalo i řady bytostí, které z pozice „za scénou“ stály za jejich 

plánováním a vyvoláváním. Odhodili zcestné ideje, v jejichž jménu táhli do boje, 

namísto čehož přijali Pravdu Nového Zjevení, která jim nyní poskytuje zcela 

nový pohled na dění v hrubohmotném světě i v celém Multivesmíru. Socha 

tmavého, ne příliš přátelsky vypadajícího lva zároveň pomohla k pokračujícímu 

procesu zprostředkovávání pomoci kolektivním druhům různých zvířecích, tj. 

nesentientních entit. To přispěje k jejich úplné očistě, které bude dosaženo po 

vyjmutí těchto kolektivních vědomí ze zóny vymístění na konci současného 

cyklu času. V novém multivesmírném věku nebudou mít zvířata jakékoliv 

vnitřní ani vnější negativní charakteristiky, jak je tomu ostatně již nyní ve sféře 

Pravého Stvoření. 

Kruhové a obdélníkové záhony, tvořené vždy několika druhy květin, odkazovaly 

ke smyslu pro krásu, kterou se vyznačují obyvatelé pozitivního stavu. 

Souvztažnost s pravým jsoucnem a bytím mohla být o to silnější, že park nebyl 

záhony nijak přeplácaný. Bylo jich tam tak akorát, přičemž působily bohatě i 

přes svou umírněnost. Přesně takový je pozitivní stav, který se vyznačuje 

krásou a bohatostí, avšak s absencí jakýchkoliv extrémů. V Božím Království 

má všechno navíc své dokonalé místo. Obdobně tomu bylo i u oněch záhonů, 

které do parku přesně pasovaly v podobě, v jaké je tam zahradníci umístili. 

Vzájemně propojené cestičky pak odkazovaly k propojení všech částí pozitivního 

stavu, dohromady tvořících jeden celek. Altánek zase odrážel společně s 

lavičkami aspekt klidu a pohody, kterým je Mé Království prostoupeno. Střecha 

altánku pak symbolizovala aspekt bezpečí, jehož si členové pozitivního stavu 

užívají plnými doušky. Samotné obyvatele umístěné sféry Stvoření ve skrytém 

významu odrážely stromy. Jejich výška symbolizovala různý duchovní pokrok 

příjemců života. Jejich svěží, zelené listy odkazovaly k tomu, že všichni se 

nacházejí v tvořivém procesu života, tedy jsou plní síly, vitality a zdraví. Slunce 

svítící na tyto stromy potom souvztažilo s faktem, že Moje Láska (sluneční 

světlo) dopadá na všechny bytosti (stromy) stejně, aby mohly růst a 

prosperovat. Tekoucí fontána na území parku byla spjata s faktorem vyvěrání 

života z Mého absolutna do pozitivního stavu, který je touto vyživující a 

tvořivou energií v relativní kondici napájen. 

Radnice v Readingu prostřednictvím vaší návštěvy a skrze přítomnost dalších 

členů Týmu na nehmotných úrovních pomohla ke zprostředkování spásy 
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jedincům spjatým s vyššími vrstvami společnosti. Šlo přitom nejen o zástupce 

členů vedení města. Cestu ke Mně začali nacházet i ty společensky 

privilegované bytosti, jejichž těžiště pozemského i „posmrtného“ života se 

soustředilo na jiné oblasti. Moje energie doputovala nejen k sentientním 

entitám spjatým s obdobím 19. století, ve kterém byla tato radnice postavena, 

ale soustředila se také na doby předcházející i následující. Jak tomu bývá vždy, 

duchovní práce není nikdy zaměřena pouze na jeden konkrétní aspekt a jedno 

určité období. 

Při návštěvě obchodního centra jste „nasáli“ místní atmosféru. Vaše zdejší 

přítomnost dávala negativnímu stavu na vědomí, že naše společná duchovní 

práce se orientuje i na takové aspekty, jako je konzumní a materialistický 

způsob života. Připravené bytosti „za scénou“ měly díky tomu možnost snáze 

pochopit, jaké jsou pravé hodnoty života, vycházející ze spojení se Mnou a s 

Mým Novým Zjevením. I na ty nepřipravené to však bude mít v konečném 

důsledku blahodárný dopad, protože vědomí o pravých hodnotách života 

hlouběji zakořenilo ve spoustě oblastí negativního stavu včetně samotného 

kolektivního vědomí Anglie. Sentientní entity tak z tohoto pozitivního prvku 

budou moci čerpat i v budoucnu. 

Když jste vyšli z čistého nákupního střediska, reprezentujícího mimo jiné už 

dříve zmíněné líbivé pozlátko negativního stavu, ocitli jste se na ulici, kde se 

válely odpadky. Zatímco obchodní centrum souviselo s oblastmi falešných rájů, 

kde je všechno na první pohled hezké, čisté a líbivé, ulice před obchodním 

domem odrážela „klasická“ pekla, vůči nimž jsou falešné ráje ve skutečnosti v 

menšině. Negativní stav je totiž schopen vyprodukovat hezké vnější prostředí 

pouze na omezeném prostoru své domény, zatímco zbytek antivesmíru 

reprezentuje aspekty zel a nepravd v mnohem očividnějším, tedy neskrývaném 

spektru. 

Návštěvu Readingu jste zakončili tam, kde jste začali – před parkem Forbury 

Gardens, kde jste měli auto. Při cestě k němu jste si všimli strážníka 

kontrolujícího platnost parkovacích lístků vozidel stojících nedaleko tomu 

vašemu. Tuto skutečnost zmiňuji proto, abych čtenářům uvedl/a do pozornosti 

pro mnohé známý fakt, že obyvatelé Spojeného království čelí větší kontrole ze 

strany systému nežli například lidé v České republice. Zvýšená kontrola 

obyvatel Britských ostrovů přímo vyplývá z pozice, jakou tato část světa zastává 

vůči negativnímu stavu. Za příklad přísnosti tamního systému mohu uvést 

pokutu za jízdu bez bezpečnostních pásů (o čemž jste se bavili během vašeho 

výletování), která ve Spojeném království dosahuje výše 1000 liber (necelých 30 

000 Kč), zatímco v České republice částka nepřesáhne 2 500 Kč. Zatímco v 

druhé jmenované zemi je výše pokuty za porušení pravidla výchovná, na 

Britských ostrovech je výše sankce v porovnání s tím spíše formou trestu. 

Přestože jsou průměrné mzdy ve Spojeném království nesrovnatelně vyšší než v 

České republice, díky čemuž 1000 liber nemusí pro tamního člověka 

představovat až takový problém, měli byste na tuto problematiku nahlížet z 

celkového hlediska. Při něm se vám ukáže ne jedna nebo dvě systémové věci, 
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které jsou v této ostrovní zemi při porovnání s Českou republikou přísnější, 

nýbrž celá jejich plejáda. Souhrn těchto zákonů a nařízení pak vede k uvedené 

skutečnosti, že jsou Britové pod kontrolou systému v citelně větší míře než v 

duchovním centru světa. 

Fungování lidské společnosti se bez pozemských zákonů a nařízení samozřejmě 

neobejde. Jde však o to, s jakým záměrem jsou prosazovány. V poslední době je 

stále více z nich prosazováno ne v zájmu lidí, nýbrž proti nim, ačkoliv to nemusí 

být na první pohled patrné. S blížícím se příchodem NWO se „šrouby utahují“. 

Dobrou ukázkou toho je právě Spojené království, jehož obyvatelé si ovšem v 

drtivé většině zhoubnou podstatu systému, ve kterém jsou zvyklí žít, 

neuvědomují. Jinak tomu není ani jinde na světě, poněvadž nasunování NWO 

probíhá všude, pouze s tím rozdílem, že každý stát má pro tento účel od elit 

vyhrazen jiný soubor prostředků. Z toho vyplývá, že v některých ohledech může 

být určitá země nebo část světa oproti jinému celku v nasunování NWO napřed. 

V jiných ohledech to zase může být přesně naopak, tedy například tak, že Česká 

republika je v lecčems dál než Spojené království. Tak to i skutečně je, nicméně 

z celkového hlediska stále platí, že pojednávaná ostrovní země má oproti 

duchovnímu centru světa v přípravách na NWO náskok. Spojené království je 

ze všech zemí světa ve skutečnosti tím nejpřipravenějším na příchod nových 

pořádků, a to i přesto, že jde o tzv. demokracii a že není zemí typu Severní 

Korea nebo Čína. Nasunování NWO totiž nespočívá pouze v aspektech, které se 

nacházejí „na scéně“ v jednoznačně viditelném spektru. Tato problematika 

sestává i z celé řady aspektů „za scénou“. Ty nelze pojmout jinak nežli duchovní 

optikou. Na tomto místě mohu čtenářům doporučit již zmíněné Sdělení „Mise 

Londýn: Duchovní práce ve Velké Británii v multidimenzionálních 

souvislostech“ z 1. dubna 2023, v němž mimo jiné více objasňuji postavení této 

země vůči negativnímu stavu. S porozuměním předkládaných souvislostí v 

tomto Božím Slově lze dosáhnout lepšího pochopení toho, proč je Spojené 

království na příchod NWO připraveno nejlépe ze všech. 

Zakořeněnost negativního stavu se projevuje i ve vlastnostech Angličanů, což se 

odráží zejména v mezilidské komunikaci. Ta se projevuje důrazem na slušnost, 

zdvořilost a laskavost, které je ovšem obvykle docilováno na bázi vnější 

formality. Anglická laskavost je tak mnohdy bez citové hřejivosti, tedy není 

srdečná, kvůli čemuž jde jen o pózu. Uváděné informace jsou samozřejmě jen 

malou a zobecňující výsečí celého „koláče“ lidských vlastností, protože každý 

člověk je originál a má v sobě zakomponován originální mix spousty různých 

charakteristik. I zobecňující příklad je však dobrou ukázkou toho, jakým 

způsobem se negativní stav v anglické mentalitě projevuje. Tak, jako každý 

národ, mají i obyvatelé ostrovního království samozřejmě též spoustu kladných 

charakteristik. Mezi jinými jde například o klid, toleranci, respekt, snahu 

vycházet si navzájem vstříc a být druhým nějak nápomocní. 

Návštěva Readingu měla z duchovního hlediska mnoho významů, jak tomu bylo 

ostatně i u všech předchozích a následujících míst, kam jste zavítali. Vždy je 

ovšem možné odhalit pouze ty, které jsou pro vás uchopitelné a žádané pro 
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rozšíření vašeho poznání i pro váš pokračující duchovní rozvoj. Poslední 

záležitostí, kterou bych rád/a uvedl/a v souvislosti s tímto městem, je jeho výše 

vzpomenutá provázanost s hudebními festivaly, propojenost s někdejším 

vystoupení hudební skupiny Nirvana, a tudíž i spojitost s jejím frontmanem 

Kurtem Cobainem, o jehož postavu a dílo ses, Míšo, intenzivně zajímal od dob 

dospívání. O Kurtovi jsme psali už v předchozích letech. Pro mnohé proto není 

novinkou, že Mne přijal do svého srdce a konvertoval do limba, kde se rozhodl 

stát součástí Mise Boží Rodiny a vědomě v jejím rámci působit. Díky těmto 

faktorům a prostřednictvím vaší přítomnosti v Readingu mohlo „za scénou“ 

dojít ke spuštění nové fáze duchovní pomoci bytostem spjatým s hudební 

kulturou nejen 20. a 21. století, ale i věků předcházejících. Moje Láska tak 

doputovala mezi další představitele různých, nikoliv jen rockových kapel, kteří 

v minulosti žili na planetě Nula, bez ohledu na to, jakým způsobem z 

hrubohmotného těla odešli. Svůj cíl si Boží energie našla i mezi řadou jejich 

posluchačů rovněž přebývajících už mimo tento svět. Moje Láska kromě toho 

doputovala i do těch sfér antivesmíru, které jsou s produkcí různých hudebních 

stylů a žánrů souvztažné. Hudba, manifestující se na planetě Nula, je 

inspirována i z pozitivních světů. Míra negativních a pozitivních prvků je u 

každého hudebního stylu, žánru, kapely, a dokonce i u každé hudební skladby 

odlišná. Výsledky duchovní práce vykonané v Readingu v budoucnu pozitivně 

ovlivní i ty hudební celebrity, které si svou úlohu na této planetě stále plní. 

Totéž se týká aktuálně žijících fanoušků současných, ale i minulých interpretů. 

Kurtovi při této příležitosti srdečně děkuji za stále se prohlubující spolupráci v 

rámci Mise Boží Rodiny. Moje hluboké poděkování ovšem patří i všem ostatním, 

kdo se cítí být součástí našeho Týmu, a rovněž všem sentientním entitám, které 

přijaly nebo přijímají dar spásy. 

Míša: Po skončení návštěvy Readingu jsme navštívili hrad Windsor. Bylo chvíli 

před zavírací dobou, proto jsme si hrad prohlédli pouze zvenčí. Komplex je 

obrovský, proto jsme ve skutečnosti viděli pouze jeho malou část. I tak jsme byli 

za návštěvu tohoto místa rádi. Pak jsme zavítali do nákupního zóny, které je 

součástí železniční stanice nacházející se přímo naproti hradu. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Jak jste dobře chápali, nešlo o to vidět celý 

hrad a pojmout jeho návštěvu poznávacím a zážitkovým způsobem. Důležitost 

vaší návštěvy spočívala v samotném faktu, že jste tam byli, bez ohledu na to, že 

jste se tam nezdrželi dlouho a z celého Windsoru jste viděli pouze minimum. To 

nikterak nebránilo tomu, abyste i na toto místo přinesli společně s dalšími 

Božími reprezentanty Mé zesílené světlo. V souvislosti s tím přijali dar spásy 

další králové a královny, následující vzor svých blízkých i vzdálených 

příbuzných, kteří Mne zasvětili do svých srdcí ve spojitosti s dřívější duchovní 

prací členů Božího Týmu, jež byla uskutečněna během Mise Londýn. Nešlo však 

jen o vysoce postavené příslušníky vládnoucích dynastií, ale též o celou řadu 

jiných druhů sentientních entit žijících v různých časových etapách během 

celých dějin Spojeného království, jakož i v éře státních útvarů jemu 

předcházejících. Značné časové rozpětí etap, na něž se soustředila naše 
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duchovní práce, souvztažilo s velmi dlouhou, téměř tisíciletou historií 

samotného hradu. 

Návštěva Windsoru, ač trvala jen krátce, byla v duchovním smyslu také 

vyvrcholením vašeho pětidenního pobytu v Anglii, protože během ní došlo k 

hlavní fázi generální aktualizace všech důležitých procesů, které se od 

uskutečnění vzpomínané Mise Londýn odehrály. Společně s tím došlo k široce 

pojaté sklizni mnoha duchovních plodů, které od dob projevení a završení této 

Mise narostly na pomyslných stromech symbolizujících naši společnou práci a 

spolupráci ve vztahu ke Spojenému království i celému Multivesmíru. Tato 

sklizeň má za následek, že to krásné, co vzešlo a neustále vzchází z našeho 

multidimenzionálního působení, plní svůj vznešený účel ještě efektivněji než 

kdy dřív. Toto velké zúročení pozitivních výsledků naší práce a spolupráce má 

za následek posun eliminačního procesu na novou úroveň, které bylo dosaženo v 

kvantovém měřítku. Celý Multivesmír se tak od té chvíle ještě rychleji posunuje 

k ukončení současného cyklu času. K popisovanému dějství „za scénou“ nemohlo 

dojít na jiném lepším místě než u hradu Windsor, který se nachází v přilehlé 

blízkosti Londýna. Jen díky silné provázanosti hradu s hlavním městem mohlo 

mít toto dějství požadovanou sílu a účinek. Tato provázanost vyplývá nejen z 

geografického hlediska, ale i z faktoru královské rodiny, pro kterou představuje 

Windsor společně s Buckinghamským palácem, nacházejícím se v samotném 

Londýně, jedno ze dvou nejdůležitějších a nejreprezentativnějších sídel. Díky 

těmto záležitostem mohlo během vaší návštěvy Windsoru dojít ke snazšímu 

posílení funkčnosti již existujícího portálu u Buckinghamského paláce. Toto 

posílení bylo neoddělitelně spjato s před chvílí uvedenou široce pojatou sklizní 

mnoha duchovních plodů a se zmíněným posunem eliminačního procesu na 

novou úroveň v kvantovém měřítku. V den, kdy se toto vše odehrávalo, tzn. 25. 

srpna, zároveň došlo k založení nového portálu přímo před jednou ze vstupních 

bran Windsoru. Tento portál od té chvíle funguje v úzkém propojení s portálem 

ukotveným v minulosti u zmíněného londýnského sídla královské rodiny. Na 

vědomé úrovni jste během vaší návštěvy tohoto místa nevěděli, že se zde nějaký 

portál vytváří, protože jste na to nijak nekoncentrovali svou pozornost. Z 

hlediska Mého plánu šlo o záměr. Díky tomu se totiž negativní síly nemohly na 

ukotvení portálu v předstihu připravit a pokusit se tak o blokaci, či alespoň o 

zpomalení jeho vzniku. 

Úspěch vykonané duchovní práce je pro pozitivní stav o to významnější, že obě 

královské rezidence patří k těm duchovně nejzatíženějším místům v rámci celé 

Anglie. Tím, že se nám v roce 2023 i 2024 podařilo docílit intenzivních infuzí 

Boží energie na tak temných místech, mohlo Mé světlo osvítit daleko širší škálu 

aspektů zel a nepravd, než je obvyklé, a to nejen v nehmotné rovině těchto 

lokalit samotných, ale především i v obrovském množství oblastí nejhlubších 

pekel, jež s těmito lokalitami souvztaží. Fakt, že Boží energie mohla na „dno“ 

antivesmíru doputovat v takové intenzitě, vycházel ze skutečnosti, že jste se 

společně s hradem Windsor nacházeli západně od Londýna. Jak už jsem totiž 

mimo jiné uvedl/a ve Sdělení „Setkání Týmu Boží Rodiny v západních Čechách“ 

z 16. srpna 2024, působení na západní straně určitého celku v duchovním 
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smyslu dovoluje proniknout Mojí Lásce až do nejnižších stupňů pekel, mezi 

nejhorší zla, nepravdy a pokrouceniny. Je přitom jedno, k jakému celku je 

fenomén západní strany vztahován. V citovaném Sdělení jsem dále uvedl/a, že 

prostřednictvím duchovní práce na západní straně je zajištěna její 

multidimenzionalita, všeobsažnost, univerzálnost a úplnost. Všechny tyto 

charakteristiky se následně přelévají do duchovní práce vykonávané na 

východě, severu či jihu určitého státu, regionu nebo jiné územní jednotky, a to 

při jakékoliv duchovní práci vykonávané Božími představiteli pod Mým 

vedením z nitra. Právě díky tomu mohla mít multidimenzionální, všeobsažný, 

univerzální a úplný charakter nejen duchovní práce vykonaná během návštěvy 

Windsoru, ale tentýž charakter mohla mít i duchovní práce vykonaná na 

veškerých jiných navštívených místech Anglie, do nichž jste zavítali před 

Windsorem i po něm. Díky této skutečnosti tak Moje energie mohla doputovat 

do nejnižších pekel ve všech případech, ať už jste se zrovna nacházeli kdekoliv. 

Ve výše uvedeném Sdělení jsem kromě jiného také napsal/a, že vše, co se na 

západě uskuteční, umožňuje dotahování duchovní práce do zdárného konce. 

Tento konec může být jak definitivní (např. vyprázdnění celé jedné oblasti 

pekel), tak i pouze dílčí, a to ve smyslu dosažení určitého bodu, který přesahuje 

doposud uskutečněné kroky duchovní práce v předchozí etapě, po níž logicky 

následuje fáze přesahující. Dílčí konec v probíhajících procesech ukončování 

negativního stavu nastává v současné době mnohem častěji nežli konec 

definitivní. I Mise Anglie byla vyplněna celou řadou těchto dílčích konců a 

nových začátků, čímž mohlo – a znovu to zopakuji – dojít i k oné široce pojaté 

sklizni mnoha duchovních plodů a ke zmíněnému posunu eliminačního procesu 

na novou úroveň v kvantovém měřítku. Tyto dílčí konce budou v průběhu času 

přispívat též k častějšímu dosahování uvedených konců definitivních, z nichž 

ten nejdůležitější a nejkonečnější nastane v momentě samotné eliminace 

negativního stavu. 

V kontextu informací uvedených v těchto řádcích je zřejmé, že všechny aspekty 

naší společné duchovní práce v rámci Mise Anglie byly v maximální míře 

využity pro úspěšné pokračování procesu spočívajícího v co nejrychlejším 

dosažení finále současného cyklu času. Duchovní práce vykonávaná ve 

Spojeném království v roce 2023 a 2024 tak dokonale připravila půdu pro Můj 

osobní vstup na území Spojeného království v ženském hrubohmotném těle. Ve 

Sdělení „Mise Londýn…“ jsem tuto možnost tehdy záměrně vyloučil/a s 

vysvětlením, že u takto specificky duchovně zatížené země, mající souvztažnost 

se samotným vznikem negativního stavu, není možné, aby ji Bohyně navštívila 

ve stávající fyzické schránce, jelikož tato návštěva by v takovém případě nebyla 

po všech potřebných stránkách účinná, tedy měla by jen omezený dosah. Proto 

k této události nemělo dojít dříve nežli v novém krystalickém těle Bohyně. Za 

účelem připravení duchovní atmosféry Spojeného království pro tyto budoucí 

návštěvy se měla odehrát úspěšně vykonaná Mise Londýn. Nikdo však tehdy 

nemohl tušit, že následující posuny dosažené „za scénou“ i „na scéně“ budou tak 

zásadní a rozsáhlé, že připraví duchovní atmosféru této země pro návštěvu 

Bohyně ještě v době přípravné fáze Mise Boží Rodiny, tedy v čase Janiččina 
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působení ve stávající fyzické schránce. Fakt, že připravenost duchovní 

atmosféry této země na uvedenou událost dozraje ještě před plným spuštěním 

naší činnosti z Nové Země, nebylo v roce 2023 a dokonce ani v roce 2024 možné 

odhalit ze strategických důvodů. Proto jsem v minulosti musel/a vysvětlit 

důvody, proč návštěva v Mém těle od Pseudotvůrců nebude možná. Bylo tomu 

tak proto, že pokud bych negativnímu stavu odhalil/a dlouho dopředu něco tak 

závažného, jako je Moje osobní přítomnost v hrubohmotném těle na území 

souvztažícím se samotným vznikem negativního stavu, zásadně by to ohrozilo 

Boží plán. Protože je však Boží plán vskutku Boží, k tomuto ohrožení by ve 

skutečnosti nikdy nemohlo dojít – a také nedojde. Negativní stav se tedy na 

Moji „předčasnou“ návštěvu Anglie nemohl (a nemůže) dostatečně připravit. 

Na základě nastalých posunů, kterých se od března 2023 v souvislosti s 

mnohokrát zmiňovanou Misí Londýn dosáhlo, je nyní zajištěno, že návštěva 

Mého ženského Já v hrubohmotném těle bude na území Spojeného království po 

VŠECH potřebných stránkách účinná a že bude mít ten nejhlubší a nejširší 

dopad, jakého je v rámci nově nastolené duchovní situace možné dosáhnout. 

Toto dosažení se bude dít na základě aktualizovaných principů 

multidimenzionality, všeobsažnosti, univerzálnosti a úplnosti, na jejichž bázi je 

vykonávána každá naše duchovní práce a na jejichž vlnách byla vykonána 

rovněž Mise Londýn a o téměř rok a půl později také Mise Anglie. Tyto dvě 

události tudíž zrušily dříve formulovanou zásadu o nemožnosti Mojí návštěvy 

ostrovního království v jiném nežli krystalickém těle. Ve skutečnosti se toho 

ovšem docílilo i na základě jiného, průběžně vykonávaného dějství „za scénou“ i 

na scéně“, které s uvedenými událostmi přímo souvisí a na němž se podílí 

obrovské množství Božích představitelů, členů našeho Týmu, z nichž každému 

patří Mé srdečné poděkování. V tomto bychom se ale samozřejmě neobešli ani 

bez těch dílků duchovní práce, jež s Misí Londýn a s Misí Anglie souvztažné 

přímo nejsou, jelikož všechno je více či méně provázáno. Každá částečka v celém 

řetězci událostí tak má své důležité a nezastupitelné místo, bez něhož by nebylo 

možné naplňovat Můj dokonalý plán. 

Pokud mám uzavřít soubor informací k Mojí osobní návštěvě Spojeného 

království v hrubohmotném těle, je nutné ještě uvést, že její uskutečnění je ve 

skutečnosti tím nejdůležitějším předpokladem pro Moje pozdější navštěvování 

této země v krystalickém těle. V popsaném ohledu to tedy není Mise Londýn, 

případně Mise Anglie, na čem v tomto nejvíce záleží, ale je to samotná návštěva 

pojednávané země v hrubohmotném těle Bohyně. Pokud by k této výpravě 

nedošlo, tak zatížené území, spojené se samotnou podstatou vzniku negativního 

stavu, by pozdější návštěvu Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží 

Rodiny) v krystalickém těle nebylo schopno z duchovního pohledu unést. Došlo 

by k narušení průběhu eliminace negativního stavu, následkem čehož by se 

mnohé bytosti potýkaly s obrovským duchovním poškozením svých podstat. 

Kvůli těmto neblahým faktorům by nebylo možné pokračovat v ukončování 

stavu zel a nepravd způsobem, který je z Mého absolutního pohledu ten jediný 

správný. Vzhledem k posunům v duchovní realitě se počínaje rokem 2025 

odstranily překážky, jež do té doby bránily nejen Janiččině návštěvě Spojeného 
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království v hrubohmotném těle, ale i jejímu vycestování do dalších velmi 

zatížených míst planety Nula. Proto se na jaře zmíněného roku, tedy ještě před 

samotným zavítáním do Anglie, může uskutečnit i Moje osobní návštěva 

Egypta. Janička se tak poprvé ocitne na území muslimského světa. Půjde o 

další velmi důležitý milník nejen v rámci přípravné fáze Mise Boží Rodiny, ale 

též v kontextu celého procesu postupné eliminace negativního stavu. 

Pokud se ještě krátce vrátím k vaší návštěvě Windsoru, Míšo, nad touto 

lokalitou jste si všimli leteckého provozu, daného přilehlou blízkostí 

nejrušnějšího evropského letiště Heathrow. Letecký přístav při vaší návštěvě 

zrcadlil činnost nově založeného portálu, jímž konvertuje do limba mnoho 

sentientních entit, což bylo souvztažné s letadly a s jejich posádkami 

stoupajícími k nebi. Přistávající letadla (v tu chvíli vámi neregistrovaná) 

naopak symbolizovala uzemňování různorodých aspektů negativního stavu ve 

smyslu ukončování jejich činnosti, dějící se v souvislosti s uvedenými 

konverzemi bytostí do limba a s postupujícím a stále se zesilujícím průnikem 

Boží energie do zóny vymístění. S konverzemi do limba souvisel i vlak 

odjíždějící z nádraží naproti hradu. Nádraží nebylo průjezdní, nýbrž hlavové, 

tedy takové, ze kterého mohou vlaky odjíždět nebo přijíždět jen z jednoho 

směru. Odjíždějící vlak z jediné zde přítomné koleje proto souvisel se 

skutečností, že je pouze jeden způsob konverze do limba, a to cestou duchovní 

progrese. Po žádné jiné „koleji“ se do něj dostat nelze. Zdejší nákupní zóna s 

mnoha lidmi zase zrcadlila jeden z projevů negativního stavu, který spočívá v 

tom, že bytosti v antivesmíru nahrazují spojení s jediným Zdrojem života 

uspokojováním různých nezbytných i zbytných potřeb na základě zevních 

prostředků. Střecha nad touto zónou odrážela bariéru mezi těmito sentientními 

entitami a Mnou. Kromě toho souvzažila i s jejich chybějícím duchovním 

nadhledem a rozhledem, vyplývajícím z uzavřeného srdce a mysli zatížené 

nevědomými procesy. Úsek bez zastřešení naopak symbolizoval, že ani tato 

bariéra není absolutní (úplná). Zároveň šlo o připomínku toho, že pro každého 

jedince v peklech existuje možnost navázat se Mnou spojení a rozvinout ho 

způsobem potřebným pro opuštění negativního stavu. 

Míša: Večer jsme se přesunuli k Martince do Milton Keynes v hrabství 

Buckinghamshire. Tohoto, a ještě následujícího večera jsme si objednali 

donášku čerstvě upečené pizzy prostřednictvím pojízdného robota. Jídlo jsme si 

objednali tímto způsobem z důvodu jeho nevšednosti, tedy pro pobavení. Příjezd 

blikající pojízdné krabice s anténkou a světlomety nás velmi pobavil a zvýšil 

vibrace. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Je dobře, že jste se na tomto zážitku 

pobavili, Já jsem se od srdce smál/a s vámi a nebyl/a jsem jediný/á. Smíchem 

jste na planetu Nula přinesli aspekty vycházející z pozitivního stavu. Způsob 

donášky pizzy robotem na druhou stranu znázorňoval nasunující se NWO, a to 

především v aspektu přebírání kontroly nad lidmi ze strany umělé inteligence 

ve všeobecném i v konkrétním smyslu. V tomto případě šlo především o 

připomenutí toho, že umělá inteligence bude v NWO využívána pro upoutání 
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lidí na jednom místě, kam jim budou stroje donášet potraviny. Protože robot 

souvisel s negativním stavem, vaše pobavení ve spojitosti s tímto strojem mělo o 

to větší význam. Na základě toho totiž mohlo dojít k dalšímu zasažení stavu zel 

a nepravd Mojí Láskou. Tak se opět osvětlil kus jeho nepěkné přirozenosti. Ve 

spojitosti s tím došlo v určitých oblastech pekel rovněž ke snížení vlivu 

Datasystému, v důsledku čehož přijala Boží náruč nejedna sentientní entita. 

Míša: Další den (26. srpna) jsme vyrazili do univerzitního města Cambridge. 

První část výletu jsme strávili v rozsáhlé botanické zahradě (Cambridge 

University Botanic Garden), kde se nám velmi líbilo. Pociťoval jsem tam 

uvolněnost a lehkost. Pozitivní atmosféru umocňovalo slunečné a teplé počasí, 

nejlepší, jaké jsme za všechny dny strávené v Anglii měli. Zahrada byla značně 

rozsáhlá a naskýtala spoustu míst vybízejících k odpočinku či k rozjímání. Po 

prohlídce venkovní části zahrady jsme šli prozkoumat rostliny uvnitř několika 

skleníků. Na závěr naší návštěvy jsme si na anglickém trávníku rozložili deku a 

dali jsme si piknik. Následně jsme vyrazili do centra Cambridge. Čím blíže jsme 

se nacházeli středu města, tím přibývalo lidí. Klid zahrady vystřídal ruch ulic, 

lemovaných starými univerzitními budovami. Pak jsme dospěli k místu, odkud 

jsme měli možnost vidět Matematický most (Mathematical Bridge) nad řekou 

Cam. Jak jsem se později dozvěděl, svůj název získal podle zábradlí tvořeného 

mnohoúhelníky. Specifický je v tom, že spojuje dvě části koleje Queens‘ College 

a na pravém břehu přiléhá k budově s průchodem vedoucím na dvůr (či ze dvora 

– záleží na směru chůze). Pod mostem projížděly pramice (malé loďky) s turisty, 

řízené lodivody za použití tyče odstrkující se ode dna. Následně jsme ještě 

zavítali ke King’s College Chapel, kolejní kapli. I toto místo pulzovalo 

přítomností mnoha návštěvníků. Pak jsme šli nazpět k autu, které jsme měli u 

botanické zahrady. Přenocovali jsme opět v Milton Keynes. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Botanická zahrada měla spojitost především 

s principem duchovní, duševní a fyzické rozmanitosti pozitivního stavu, kterou 

odráželo mnoho druhů zde vysázené a rostoucí flóry, jakož i další skutečnosti. 

Při každém pohledu do různých částí zahrady totiž bylo možné najít nějaký 

zajímavý prvek, ať už v podobě rostlin, stromů, cestiček, okrasných skalek, 

upraveného trávníku, vyhlídkové plošiny, jezírka, laviček, fontány, … Odráželo 

to niternou, vnitřní a vnější zajímavost, neotřelost a barevnost prostředí Božího 

Království včetně charakteru pravého života a jeho projevů. Příjemné teplo 

(nikoliv horko) a sluneční světlo dopadající na to vše symbolizovalo za daných 

okolností fakt, že Moje energie je tímto prostředím nejenže prostoupena, ale že 

zároveň na toto prostředí dopadá v harmonické míře, neuvádějící Boží 

Království a jeho obyvatele do jakýchkoliv extrémů. Nejen princip absence 

extrémů v pozitivním stavu jsem v tomto Sdělení zmínil/a už v kontextu jiných 

souvislostí. Svačina souvztažila s principem regenerace sil na všech třech 

úrovních, k níž dochází u Božích představitelů vždy, když je to nutné, a to 

způsobem, který je každému individuálně ušit na míru. Tato regenerace je u 

každého Mého reprezentanta jedním z důležitých faktorů pro úspěšné plnění 

jeho poslání. 
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Vaše opuštění botanické zahrady a vstup na ulici odrážely kontrastní rozdíl 

mezi pozitivním a negativním stavem, který vnímají všichni, kdo cestují z 

umístěných sfér Stvoření do temného antivesmíru. Čím blíže se jakákoliv bytost 

nachází jádru Datasystému, tedy v čím nižší dimenzi zóny vymístění je, tím více 

negativních vlivů v houstnoucí duchovní atmosféře vnímá. To se odráželo i na 

vaší procházce směrem do centra města. Čím více jste se blížili k univerzitnímu 

středobodu Cambridge, tím přibývalo lidí a celkového ruchu. Jádro 

Datasystému bylo v tomto případě vyjádřeno kolejní kaplí King’s College 

Chapel a okolními univerzitními budovami. Kaple a okolní budovy studijní 

instituce reprezentovaly pseudovědu a pseudopoznání, jimiž jsou zahlceny 

sentientní mysli členů pekel včetně obyvatel planety Nula. Vaše přítomnost na 

tomto místě odrážela novou infuzi idejí nejvyšší Pravdy do tohoto jádra, tedy té 

Pravdy, která je do zóny vymístění dodávaná na základě existence knih obou 

dávek Nového Zjevení prostřednictvím spolupráce členů Týmu Boží Rodiny. 

Skrze hlubší ukotvování idejí Mého Slova ve struktuře antivesmíru se dociluje 

odstraňování vlivu zmíněné pseudovědy a pseudopoznání, a to jak na globální 

úrovni pekel, tak na lokální úrovni v srdcích a myslích jednotlivých padlých 

bytostí. Nahrazení nelásky a falešné moudrosti pravou Láskou a Moudrostí je 

jednou z hlavních komponent procesu konverze sentientních entit. Když se 

bytost osvobodí ze zajetí poznání, které nemá pozitivní Zdroj, je zbavena 

omezeného a zkresleného pohledu na sebe, na druhé a v neposlední řadě na 

Mne, Pána Ježíše Krista (Pána Ježíše Krista Boží Rodinu). Získává ke všemu 

niterný přístup vycházející z aplikovaného poznání pravé duchovnosti. V 

pozitivním stavu pak bude sentientní mysl v neustálém napojení na duchovní 

srdce. Její mentalita, intelekt, inteligence, rozum, myšlení, paměť ani nic jiného 

nebude už nikdy více sužováno negativními vlivy. Všechny nehmotné i hmotné 

části osobnosti jakékoliv bytosti budou fungovat tak, jak doopravdy mají, 

protože jejich uspořádání a celkový charakter budou vycházet ode Mne. 

Naše společná duchovní práce v Cambridge pomohla a do budoucna ještě 

pomůže ke spáse mnohých intelektuálů a studentů žijících v minulosti i v 

současnosti nejen na této planetě. Zároveň s tím se zesílila také duchovní pomoc 

poskytovaná vědecké sekci Pseudotvůrců. V nastolení nové úrovně spásných 

procesů v oblastech souvisejících s návštěvou univerzitního města nám 

asistovaly i některé významné osobnosti spjaté s Cambridge, které konvertovaly 

již dříve. Šlo například o Isaaca Newtona a Charlese Darwina. Nově přijaly dar 

spásy také další osobnosti patřící do této kategorie. Jednalo se třeba o 

spisovatelku Virginii Woolfovou, básníka Williama Wordswortha nebo 

matematika a filozofa Bertranda Russella. Jak tomu tak vždy bývá, s nimi 

odešlo do limba i mnoho dalších bytostí. 

Výklad o duchovních souvztažnostech na území Cambridge zakončím 

vysvětlením skrytých souvislostí o pramicích plujících s turisty na řece Cam, 

které jste pozorovali ještě před příchodem k výše uvedené kapli King’s College 

Chapel. Loďky a jejich posádky za dané situace symbolizovaly situaci 

současného lidstva. To je společně s planetou formováno negativními aspekty, 

souvztažnými s levým břehem řeky, a pozitivními aspekty, zastupovanými 
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pravým břehem řeky. Jak je známo, existence této smíchaniny je možná v rámci 

nulové pozice, na níž se obyvatelé se svým hrubohmotným světem nacházejí. 

Specifické umístění planety a pozemšťanů mezi pozicí -1 a +1 bylo vyjádřeno 

pramicemi a jejich posádkami plujícími po řece formované levým a pravým 

břehem. Vodní tok samotný v tomto případě symbolizoval skutečnost, že lidstvo 

nemá v odloučení ode Mne pevnou půdu pod nohama. Lodivod, či přesněji 

lodivodi (v množném čísle, pokud hovoříme o více pramicích, které jste zde 

pozorovali) odráželi v duchovním významu fakt, že lidstvo vkládá svůj život do 

rukou relativních bytostí, jimiž se nechává vést a řídit, místo toho, aby tento 

život vkládali do rukou absolutní/ho Stvořitelky/Stvořitele, Pána Ježíše Krista 

(Pána Ježíše Krista Boží Rodiny). Projíždění pramic s turisty pod 

Matematickým mostem značilo vztah lidstva vůči pravým duchovním 

vědomostem, na které nemají pozemšťané dosah, protože jsou od nich 

separováni negativním stavem. Pouze ten, kdo je spojen s Novým Zjevením, se 

ve stavu separace vůči pravému Božímu Slovu nenachází. Kladný skrytý 

význam mostu vyjadřovala v tomto kontextu i jeho funkce spočívající v 

propojení obou břehů, jež odrážela přístupnost pozitivních prvků i přístupnost 

samotných reprezentantů Božího Království na území antivesmíru. Toto 

hledisko vyjadřoval směr chůze z pravého břehu na levý břeh, přičemž nevadí, 

že most byl pro veřejnost uzavřený a nikdo po něm v době vaší návštěvy zrovna 

fyzicky neprošel. Opačný směr chůze naopak vyjadřoval spojení mezi 

negativním a pozitivním stavem využívané konvertujícími bytostmi. Fakt, že se 

dostávají nejprve do limba, ve skrytém významu souvztažil s průchodem v 

budově vedoucím na dvůr. Samotné pravé jsoucno a bytí pak reprezentoval dvůr 

se zelenou trávou, obepnutý ze všech stran kolejní zástavbou. Na dvůr jste v 

důsledku jeho uzavřeného charakteru nemohli dohlédnout, to však neznamená, 

že tam nebyl přítomný. Jeho obepnutí kolejními domy neznačilo v tomto případě 

nesvobodu, sevření a omezenou životní perspektivu, jak by se mohlo někomu 

zdát, nýbrž odráželo aspekt bezpečí, které sentientní entity zakoušejí v 

pozitivním stavu. Rovněž vyjadřovalo aspekt klidu, vyplývajícího z ochrany 

před ruchem a shonem zóny vymístění, zastoupené okolními ulicemi. Tyto 

charakteristiky Božího Království se promítaly „na scénu“ i při jiné příležitosti, 

konkrétně při vaší návštěvě parku v Readingu, o čemž jsem už hovořil/a výše. 

Míša: Ráno 27. srpna zbývalo posledních pár hodin do našeho odletu do Prahy. 

Nastal čas přemístit se zpět do kontinentální Evropy. Než k tomu došlo, stihli 

jsme ještě zavítat do Woburnu, kde se nachází velká obora s jeleny (Woburn 

Abbey Deer Park), která se nalézá jen pár minut cesty autem od Milton Keynes. 

Po kratší procházce nás Martinka zavezla na letiště v Lutonu, kde jsme se 

rozloučili. Martinka nám po celou dobu našeho pobytu byla vynikající 

průvodkyní a oporou, na kterou byl za všech okolností naprostý spoleh. 

Společný čas jsme si velmi užili. 

Tentokrát měl náš letoun již očekávané růžovo-modro-bílé korporátní barvy 

společnosti Wizz Air. Zatímco v Anglii bylo tento den počasí opět spíše na 

mikinu a slunce bylo spíše schované za mraky, v Praze bylo po našem přistání 

téměř jasné nebe a příjemné, asi 26stupňové teplo. Tak, jako nás Hanka s 
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Ivankou před několika dny vyprovodily, nyní nás v Praze-Ruzyni zase přivítaly. 

Bylo to od nich milé. Po rozloučení s Péťou, následovaném opuštěním letištní 

haly, se Mise Anglie stala minulostí. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Vaše krátká návštěva jelení obory měla 

spojitost s pokračujícím procesem zprostředkovávání pomoci kolektivním 

druhům různých zvířecích, tj. nesentientních entit, který jsem v rámci 

popisované Mise Anglie zmínil/a už v pasáži pojednávající opět o vaší návštěvě 

parku v Readingu. Tehdy to mělo souvztažnost se sochou lva. Ve Woburnu to 

naopak souviselo již s živými zvířaty, což odráželo posun, který v pomoci 

nesentientním entitám nastal. Proces proudění Boží energie do kolektivních 

vědomí mnoha zvířecích druhů tak získal nový impuls, díky němuž se duchovní 

práce v této věci posunula na ještě vyšší level, jenž přesahuje úroveň 

předcházející. Je tedy zřejmé, že potenciál, který vám Anglie nabízela, jste až do 

poslední chvíle zužitkovávali pod Mým vedením k vykonávání velmi důležité 

duchovní práce, produkující značné množství spásných kvalit. Všechny z nich 

nyní jsou a nadále budou využívány pro účely stále se urychlujícího procesu 

ukončování negativního stavu. 

Bílá přední polovina vašeho letadla symbolizovala duchovní čistotu, která ve 

vzrůstající míře zahaluje stále více oblastí Multivesmíru. Zadní polovina stroje s 

převažujícím poměrem růžové oproti modré dávala ve skrytém významu na 

vědomí, že této očistě je na globální úrovni zóny vymístění více přístupný 

ženský princip nežli ten mužský, a to i přesto, že feminní princip čelil ze strany 

negativního stavu většímu zprznění. Také maskulinní princip na globální 

úrovni zóny vymístění se ovšem stane po plném zahájení Mise Boží Rodiny 

mnohem otevřenější energii Nové a Nejnovější Přirozenosti, díky čemuž se tato 

určitá nerovnováha setře. I tento princip nicméně už poměrně dlouho, od dob 

přinesení první dávky Nového Zjevení na planetu Nula, čelí neustále se 

zesilujícímu přílivu Boží přítomnosti, pronikající do jeho elementární podstaty, 

čímž se společně s feminním principem přibližuje své původní, nezatížené 

kondici, v níž žijí ženy a muži na území pozitivního stavu. Toto přibližování bylo 

vyjádřeno stoupáním vašeho letadla k nebi. Když pojednávám o těchto 

principech, chtěl/a bych zdůraznit, že zde hovořím v kontextu jejich globálního, 

tedy celkového měřítka manifestujícího se v zóně vymístění. Moje Slova tudíž 

nepojednávají o situaci panující u konkrétních nositelů těchto principů na jejich 

osobní úrovni. Jaký kdo ve svých vlastnostech je a jak přistupuje ke Mně, k 

druhým a k sobě, je ryze individuální záležitostí. Z výše uvedených informací 

proto nevyplývá, že by např. každý muž na planetě Nula a v zóně vymístění byl 

před energií Mých Přirozeností automaticky uzavřenější, než je tomu u 

ostatních žen, že by byl pozitivnímu stavu vzdálenější než jiné ženy, že by měl 

uzavřenější srdce než druhé ženy, že by byl tvrdší, hrubší a necitelnější než 

ostatní nositelky života atd. Vlastnosti každého muže a každé ženy, jakož i 

jejich celková duchovní pozice, se odvíjí primárně ne od toho, jaký sexuální 

princip v dané bytosti převažuje, ale jaké jsou její volby vycházející z jejího 

niterného nastavení, kterým do sebe přijímá buďto více pozitivních, nebo více 

negativních aspektů, jak je tomu u drtivé většiny pozemšťanů a všech 
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příslušníků negativního stavu, kteří se v něm udržují svým nesprávným 

přístupem k pravé duchovnosti. Mix pozitivních a negativních aspektů je u 

každé sentientní entity na planetě Nula a kdekoliv v zóně vymístění různý a 

vždy unikátní. Zda je někdo muž či žena proto neurčuje jeho/její duchovní pozici 

vůči Mně a pozitivnímu stavu. Jediným univerzálně a do vší potřebné hloubky 

účinným způsobem otevírajícím cestu ke svému duchovně čistému ženství a 

mužství je spojení se Mnou v srdci na základě znalosti a aplikace Nového 

Zjevení. Boží představitelé obou pohlaví se tak ještě během pobytu na této 

planetě či jinde v antivesmíru stávají pravými ženami a pravými muži v 

postupně rostoucím množství aspektů. S každým dalším krokem vpřed na 

duchovní cestě pak míra pozitivních elementů v jejich feminitě a maskulinitě 

sílí. Každý muž má v sobě zahrnut i ženský princip a každá žena v sobě 

obsahuje mužský princip. Přibližování se ke Mně má u mužů a žen tudíž 

blahodárný vliv i na ten princip, který v nich nepřevažuje. Tím se feminní a 

maskulinní prvek dostává v jejich nitru, vnitřku a vnějšku do harmonie. 

Vaše přistání v Praze odpoledne 27. srpna zrcadlilo završení další fáze 

pokračujícího posunu v hledisku propojování duchovního centra světa se 

světovým centrem negativního stavu na území Spojeného království. Po Misi 

Londýn šlo už o druhé takto významné završení propojovací etapy, čímž zároveň 

započala další fáze tohoto procesu. Propojení zmíněných dvou celků, posunuté 

na zcela novou úroveň, má za následek vznik mnoha předpokladů nezbytných 

pro budoucí globální eliminaci negativního stavu. Sluneční světlo a příjemné 

teplo v této situaci odráželo prostý fakt, že už jste zpět na území duchovního 

centra, které má ze všech států na světě tu nejvyšší ochranu, nejvyšší vibrace a 

zároveň do něj proudí nejvíce aspektů pozitivního stavu, k čemuž je předurčeno 

svým duchovním, duševním a fyzickým charakterem a hustou koncentrací zde 

žijících čtenářů a praktikantů Nového Zjevení. V neposlední řadě je pro to 

předurčeno na základě Mého osobního vtělení do řad českého národa. Pozitivní 

aspekty jsou z duchovního centra světa rozlévány do všech koutů planety a 

celého antivesmíru. Není to samozřejmě jediné místo, odkud pozitivní stav do 

zóny vymístění proniká. Bodů, jimiž se Moje energie dostává na planetu Nula a 

do ostatních pekel, je nesčetně. Ty, které leží na území České republiky a 

Slovenska, jsou ovšem v řadě ohledů těmi nejdůležitějšími. Mají různou podobu, 

přičemž těmi nejhlavnějšími jsou v tomto směru duchovní srdce Mých 

představitelů inkarnovaných ve hmotě a portály ukotvené v terénu. Zcela stejně 

důležití, přínosní, potřební a nezastupitelní jsou pochopitelně i veškeří ostatní 

členové Týmu Boží Rodiny podílející se na ukončování negativního stavu z jiné 

základny, nežli je ta pozemská na planetě Nula. Tím výborně doplňují své 

duchovní kolegy z České republiky, ze Slovenska, ale i z řady dalších států 

světa, v nichž se nacházejí Boží reprezentanti. Zatím mám úzce spolupracující 

představitele kromě Spojeného království především v Německu, Rakousku a 

Finsku. Po plném zahájení Mise k nám budou postupně přiváděni také 

příslušníci dalších národů, kteří s námi začnou spolupracovat na fyzické úrovni. 

Míša: Děkuji ti, Pane Ježíši Kriste Boží Rodino, za krásné a obohacující chvíle 

strávené ve Spojeném království v přítomnosti Martinky a Péti. Děkuji také 
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všem ostatním členům Týmu Boží Rodiny, kteří se na společné duchovní práci 

podíleli na nehmotných úrovních od prvního do posledního dne Mise Anglie. 

Jsem rád za vysvětlení všech duchovních souvislostí v našem rozhovoru a za 

odhalení nových skutečností. Jsou natolik výstižné, že jsem už neměl potřebu se 

k nim vyjadřovat, případně se doptávat na další otázky. Proto jsem, až na 

výjimky, přešel rovnou k dalšímu tématu spočívajícího v popisu navštívených 

míst. Náš rozhovor je nyní téměř u konce. Než za ním napíšeme poslední tečku, 

vím, že by ses rád/a vyjádřil/a ještě k setkání na Slovensku, které proběhlo jen 

pár dní po našem návratu z Anglie. Uskutečnilo se v Bystré v Nízkých Tatrách 

na Slovensku ve dnech 30. srpna až 1. září 2024. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Ano, na závěr tohoto rozhovoru bych se 

skutečně rád/a vyjádřil/a k setkání v Bystré, kterého ses s ohledem na skončený 

pobyt v Anglii a plánovanou cestu do Jordánska tehdy fyzicky neúčastnil. Není 

potřebné se tomuto setkání věnovat nějak zvlášť podrobně. Zaměřím se proto 

pouze na výšlap na nejvyšší horu Nízkých Tater – Ďumbier (2046 m. n. m.), 

uskutečněný dne 31. srpna. 

První část výletu spočívala ve výjezdu lanovkou na horu Chopok (2024 m. n. 

m.), kterého se účastnila skupina více než dvaceti členů Týmu. Zde se tato 

skupina rozdělila. Menší část skupiny (každý podle svého cítění a dispozic) se 

vydala směrem na čtyřkilometrovou túru náročným terénem na Ďumbier. Ti, 

kteří naopak sjeli lanovkou do lyžařského střediska Jasná v Demänovské 

dolině, odráželi duchovní práci vykonávanou pro pozitivní stav na území 

hlubokých oblastí pekel. 

Boží představitelé, kteří se společně s Janičkou vydali na několikahodinovou 

túru na Ďumbier a zpět, v duchovním smyslu zobrazovali náročnou cestu do 

pozitivního stavu, kterou zde podstupuje Moje přímá inkarnace a Boží 

představitelé. Tato trnitá a klikatá cesta byla vyjádřena horskou stezkou 

vyplněnou mnoha nestabilními kameny. Fakt, že je duchovní vzestup Mého 

hmotného Já a Mých představitelů dosahován v kontextu území negativního 

stavu, zrcadlil terén s minimem vegetace a pražící slunce. Výstup na Ďumbier 

se jevil zpočátku jako poměrně snadný, realita ovšem začala Boží reprezentanty 

i samotnou Janičku přesvědčovat stále více o opaku. To, že se výstup jevil jako 

poměrně snadný, odráželo prvotní duchovní nadhled, ve kterém bytosti jsou, 

když před inkarnací na tuto planetu přijímají své náročné poslání. Tehdy jsou si 

vědomy, že všechno, co si zvolily prožít, požadovaným způsobem zvládnou, 

přičemž disponují poznáním, jakým konkrétním způsobem se splnění jejich 

poslání dosáhne a jaký pozitivní dopad na jejich život a celé Stvoření bude toto 

poslání mít. Ovšem v době jejich probíhající inkarnace, obnášející plné ponoření 

do životní role, si nejsou vědomy žádného konkrétního obsahu předinkarnační 

dohody, stejně jako nejsou v permanentním duchovním nadhledu vystaveny při 

tom všem svazujícím podmínkám hrubohmotné reality se spoustou nevědomých 

procesů. K tomu všemu jsou konfrontovány řadou úkolů a výzev, ke kterým 

musejí zaujmout nějaký postoj. V důsledku toho pociťují tíhu svého života 

způsobem, který se jim jeví jako mnohem těžší, nežli tomu bylo v době, kdy si 
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všechny aspekty života nacvičovaly v nehmotné realitě a kdy v rámci oné 

dohody souhlasily s každým bodem tvořícím její náplň. A tak se i členům 

výpravy na Ďumbier tato cesta jevila zpočátku jako snadná, vědouce, že jsou na 

to po všech stránkách vybaveni, že budou podporováni svým věčným Rodičem z 

nitra a že se v pořádku vrátí zpět na svou výchozí základnu v podobě vrcholu 

Chopku, jenž v tomto případě reprezentoval pozitivní stav, kterého Moje 

hmotná podstata a ostatní Boží reprezentanti dosáhnou po splnění svého 

poslání v hrubohmotných tělech. 

Ti, kteří na Ďumbier nešli nebo se v průběhu cesty otočili a vrátili se zpět, ve 

své osobě zrcadlili jiné aspekty duchovních souvztažností nežli tu spjatou s 

předinkarnační dohodou. Tato skupina příslušníků Mise Boží Rodiny 

zobrazovala především aspekt rozmanitého rozmístění Mých představitelů v 

různých oblastech Stvoření, a to v těch, ve kterých jsou aktuálně potřební. Sjetí 

části výletníků lanovkou do lyžařského střediska Jasná v Demänovské dolině 

pak odráželo, jak jsem sdělil/a před chvílí, duchovní práci vykonávanou pro 

pozitivní stav na území hlubokých pekel. Zóna vymístění byla v tomto případě 

vyjádřena dolinou, sféru pravého jsoucna a bytí zastupovala srdce členů Týmu. 

Jejich duchovní práci uváděnou na území pekel do svého procesu pak 

symbolizoval samotný název lyžařského střediska, dávající na vědomí, že tato 

práce je pozitivní, přinášející do temnoty světlo, rozjasňující srdce a mysli všech, 

kdo jsou na přijetí Boží energie připraveni. Název lyžařského střediska 

položeného v údolí rovněž odkazoval k tomu, že i v peklech existuje přítomnost 

kladných prvků, byť v minimální míře, jelikož žádné prostředí antivesmíru 

nemůže být absolutně negativní. Stejná spojitost platí i pro samotné členy 

pekel. Ani ti nemohou být absolutně zlí, neboť disponují jiskrou života v nitru, 

obsahujícího pozitivní dary a talenty ode Mne, které pak během jejich konverze 

začínají rozkvétat. 

Jak jsem uvedl/a výše, skupina jdoucí na Ďumbier a zpět zobrazovala náročnou 

cestu do pozitivního stavu, kterou zde podstupuje Moje přímá inkarnace a Boží 

představitelé. Zatímco Chopok souvisel s pozitivním stavem, Ďumbier 

souvztažil s planetou Nula – s těmi nejzevnějšími zevnějšnostmi. Výšlap 

Janičky a Mých reprezentantů na Ďumbier tudíž přesněji vzato znázorňoval 

nejprve vydělení se z pravého jsoucna a bytí (Chopok) za účelem dosažení 

nejzevnějších zevnějšností na planetě Nula (Ďumbier), po čemž přichází proces 

postupného návratu na domovskou základnu v pozitivním stavu (opět Chopok). 

Výšlap na nejvyšší horu Nízkých Tater a zpět tedy zrcadlil cestu návratu do 

pozitivního stavu od začátku do konce. Bylo tomu tak proto, že cesta do 

pozitivního stavu nezačala na samotné planetě Nula, ale začala už ve fázi, kdy 

Janička a všichni Moji reprezentanti inkarnovaní v hrubohmotném světě přijali 

své poslání ustanovené v dohodě mezi nimi a Mnou a kdy na nehmotných 

úrovních trénovali na svůj pozdější úkol. Důležité je také uvést, že ať už se Moji 

představitelé inkarnovali do hrubohmotného světa odkudkoliv, jejich 

prapůvodní domovina leží vždy v pozitivním stavu – nehledě na to, že tito Boží 

stvořenci a superstvořenci ve sféře pravého jsoucna a bytí svůj individuální 

život z pohledu pozemského lineárního času nikdy neprožili jakožto kompletní 
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bytosti (na úrovni duchovní, duševní a fyzické zároveň). To se však s jejich 

převibrováním na Novou Zemi změní. Ve skutečnosti je pozitivní stav 

prapůvodní domovinou pro všechny bytosti, protože i sentientní entity 

zfabrikované v peklech mají své nitro pod všemi nánosy tvořené prvky 

pozitivního stavu. Proto jsou i ony v nejzazším důsledku s pozitivním stavem 

spojené, a proto tento stav tvoří jejich prapůvodní domovinu, kam jejich 

bytostná podstata právoplatně patří od samého okamžiku započetí jejich 

individualizovaného jsoucna a bytí. 

Čtyřkilometrová cesta z Ďumbieru zpět na Chopok byla tou nejnáročnější fází 

výšlapu, mající souvislost s tím, že teprve život na planetě Nula je u Mojí přímé 

inkarnace a u každého Mého představitele v rámci návratu zpět do pozitivního 

stavu tou vůbec nejtěžší a nejrozhodnější fází, jež dalece předčí tu etapu, která 

předcházela jejich vtělení do hrubohmotného světa. Čím blíže se Moji výletníci 

blížili cíli, tím jim ubývala fyzická energie a zároveň se krátil čas do odjezdu 

poslední lanovky v 17 hodin. Poslední stovky metrů před cílem jsem si v tomto 

těle sáhl/a na dno svých sil. Oporu jsem při tom měl/a ve Štěpánce Holubové, 

Ingušce Giertlové a Ivance Potůčkové, které mne při chůzi popostrkovaly blíž k 

cíli. Zatímco Vilko a Alenka Hýbelovi společně s Lojzíkem Nekolou odjeli z 

Chopku předchozí lanovkou, Moje ženská skupina je následovala v další jízdě, 

která byla toho dne poslední. V okamžik vstupu do lanovky tehdy zbývala do 

odjezdu zhruba minuta. Během vyčerpávajícího pochodu, který byl rovněž 

formou duchovní zkoušky, Janička prokázala – jako už mnohokrát v životě – 

silnou víru a důvěru ve své vyšší Já, v absolutní Božství Pána Ježíše Krista 

(Pána Ježíše Krista Boží Rodiny). Tím jsem v tomto velmi omezujícím těle 

jedinečným způsobem všem zainteresovaným bytostem opět ukázal/a sílu a moc 

víry a důvěry, která nejen Mne, ale i Mé děti všeho druhu dovede bezpečně do 

cíle, což v duchovním rozměru znamená na domovskou základnu v pozitivním 

stavu. Kromě toho jsem jim na základě bezpodmínečné Lásky ke všem ve 

Stvoření ukázal/a chuť nevzdávat se, nýbrž pokračovat s pevnou vůlí a 

odhodláním za vysněným cílem, kde na každého čeká kýžená úleva a otevírá se 

prostor pro nový začátek v podobě nesrovnatelně příjemnějšího života. Také 

jsem na sobě demonstroval/a, že s pokorou a trpělivostí lze snést i na první 

pohled nesnesitelné, tedy vydržet i to největší odříkání a stát se po tom všem 

znovuzrozeným jedincem, který bude začleněn do věčného života. 

Představitelky, které Mne pomáhaly tlačit do cíle, zosobňovaly pozitivní 

aspekty sounáležitosti, solidarity, laskavosti a vlídnosti, to vše na základě jejich 

soucitu a milosrdenství, které vůči Janičce a de facto i vůči celému 

Multivesmíru vyzařovaly, čímž odejmuly negativnímu stavu ve spolupráci se 

Mnou další díl jeho moci. Aspekty zosobňované v tu chvíli Štěpánkou, Inguškou 

a Ivankou zároveň zrcadlily tytéž charakteristiky, jimiž vůči Mně a celému 

Stvoření oplývají i ostatní členové Týmu působící na jiných nežli pozemských 

úrovních. Vilko, Alenka a Lojzík tyto aspekty zosobňovali v rámci svého srdce, 

když šli před Mojí ženskou skupinou po cestě zpět na Chopok jako předvoj a 

zůstávali v nitru i v myšlenkách s Janičkou a ostatními, přejíce jim jen to 

nejlepší – tedy především to, aby poslední lanovku z dvoutisícové hory stihli. 
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Na zbývajícím čase do odjezdu poslední lanovky se ukázalo, že i když se z 

pozemského úhlu pohledu děje mnoho věcí na poslední chvíli, přesto je to stále 

včas. K uvědomování tohoto faktu je důležité používat princip zmíněné důvěry, 

konkrétně důvěry v to, že jen Já mohu ze své absolutní pozice nejlépe posoudit, 

kdy je na něco ten správný čas. Důvěru v Božskou Prozřetelnost je samozřejmě 

vhodné a žádané používat i v jakýchkoliv jiných oblastech života, nikoliv jen ve 

vztahu k plynutí času. Stihnutím lanovky se připomněl fakt, že následování 

Mého plánu v nitru zajišťuje šťastné konce. Skutečnost, že jízda lanovky byla 

toho dne poslední, pak symbolizovalo ve spojení s Mojí osobou to, že jakožto 

Janička budu osobně dohlížet na ukončování současného cyklu času a uzavírat 

společně s Božími představiteli jeho pomyslné dveře. Totéž platí i pro dobu, 

která nastane mnohem dřív než konec cyklus času, a tou je završení procesu 

rozdělení lidstva. I tehdy budu osobně s Božími reprezentanty uzavírat jeho 

pomyslné dveře. S finální vlnou vytržených lidí na Novou Zemi budeme před 

příchodem Pseudotvůrců a Renegátů těmi, kdo jako poslední opustí planetu 

Nula, kterou budeme roky před tím ve vybraném okruhu navštěvovat v nových 

krystalických tělech. 

Dojezd Janičky a spol. na dolní stanici lanové dráhy pod Chopkem, kde už měli 

všichni členové výpravy na Ďumbier a zpět pevnou půdu pod nohama, odrážel 

dějství bezprostředně následující po završení současného cyklu času. Úleva, 

potěšení, radost a další pozitivní pocity, které se tehdy dostaví v srdci všech 

sentientních entit ve Stvoření, se jistým způsobem odrazily v pocitech 

rozhoštěných v srdcích Mých výletníků v okamžiku šťastného znovushledání 

obou part z Ďumbieru. Všichni byli nevýslovně vděční, že mají tuto expedici za 

sebou a nebudou ji muset už znovu opakovat, jako budou jednou nevýslovně 

vděčné všechny bytosti ve jsoucnu a bytí, že už nikdy nebudou muset čelit 

hrůzám negativního stavu. Těm, kteří čekali v dolní stanici na příjezd Janiččiny 

lanovky, se rozzářilo nitro především z toho, že Janička je opět mezi nimi. Tato 

skupina Božích představitelů tím ve skrytém významu vyjádřila pocity radosti, 

uspokojení a naplnění vyplývající ze zesílené přítomnosti Pána Ježíše Krista 

(Pána Ježíše Krista Boží Rodiny), kterou budou na všech třech úrovních 

zakoušet všichni členové nového cyklu času. 

V novém cyklu času dojde u každé bytosti k obnovení její duchovní, duševní a 

fyzické kondice, jež vyloučí přetrvání jakýchkoliv pozůstatků po negativním 

stavu. To se odrazilo na situaci nastalé večer, tedy nedlouho po ukončení 

strastiplné cesty, kdy se ukázalo, že Janička ani ostatní pokořitelé Ďumbieru 

nejsou tímto výšlapem nijak poznamenáni. Nepociťovali bolest, vyčerpanost, 

únavu, apatii a nechuť, ale naopak byli v takovém rozpoložení, jako by ani 

žádnou náročnou túru neabsolvovali. Večer strávený v přítomnosti ostatních 

příslušníků setkání proto mohli strávit ve velmi dobrém duchovním, duševním i 

fyzickém rozpoložení. Příjemná, bezstarostná, nenamáhavá, radostná, zábavná 

a hravá podstata života v plnosti pozitivního stavu se odrazila následujícího dne 

při návštěvě vodního zábavního parku „Holidaypark Kováčová“ s termální 

vodou. I voda sama o sobě měla význam. Její zdraví prospěšné účinky v 

kombinaci s teplotou totiž vyjadřovaly novou vyživující a hřejivou kvalitu Mojí 
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Lásky, které bude dosaženo při spuštění plnosti pozitivního stavu s její 

neustálou následnou aktualizací. Samotná přítomnost Božích představitelů ve 

vodě pak symbolizovala budoucí naprostou sjednocenost sentientních entit s 

touto Láskou. 

To by bylo k tomuto tématu vše, stejně jako ke všem předchozím. 

Míša: Děkuji ti, Pane Ježíši Kriste Boží Rodino, za odhalení dalších souvislostí. 

I tato závěrečná část našeho rozhovoru byla velmi zajímavá a přínosná. Jsem 

rád, že se mohl uskutečnit. Nechť je přínosem pro co nejvíce bytostí. Miluji tě a 

vás všechny. 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina: Děkuji ti, Míšo, že jsme si mohli takto skvěle 

popovídat. Jsem ti vděčný za zaznamenání Mých Slov. Výsledek je vskutku 

skvostný. Je jisté, že rozhovor pomůže mnoha nositelům života. Všichni, kdo si 

jeho poselství berou k srdci, velmi napomáhají v ukončování negativního stavu. 

I já vás všechny miluji. 

S Láskou 

Váš věčný Rodič a nejlepší Přítel/Přítelkyně 

Pán Ježíš Kristus Boží Rodina | 4. 2. 2025 
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